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1- نوع مناقصه: عمومی 
٢- مناقصه گزار: هواپیمایی جمهوری اســامی ایران به آدرس تهران- فرودگاه مهرآباد- 
ادارات مرکزی »هما«- ساختمان پشتیبانی- واحد امور پیمان و رسیدگی پشتیبانی- اتاق ۳۰۱ 

تلفن تماس ۴۶۶۲۵۵۸۶ 
3- موضوع مناقصه: انجام خدمات حمل و نقل کارکنان هواپیمایی جمهوری اسامی ایران 
»هما« از نقاط مختلف شهر اصفهان و حومه آن به ادارات و دفاتر واقع در فرودگاه بین المللی 

شهید بهشتی اصفهان و بالعکس بر اساس برنامه زمانبندی شده سرویس ها 
4- مدت قرارداد: به مدت یکسال شمسی )از تاریخ ۱۴۰۰/۰9/۱۴ لغایت ۱۴۰۱/۰9/۱۳(

5- محل خرید و ارائه پیشنهادات: سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد( 
6- نحوه دریافت اسناد مناقصه: داوطلبان می توانند جهت دریافت اسناد مناقصه به صورت 

ذیل اقدام نمایند: 
- با مراجعه به سامانه تدارکات الکترونیکی دولت به آدرس  www.setadiran.ir از روز 

دوشنبه تاریخ ۱۴۰۰/۰۶/۲۲ لغایت ۱۴۰۰/۰7/۰۳ روز شنبه ساعت ۱9 
7- مهلت تحویل پیشنهادات: حداکثر تا ساعت ۱9 روز یک شنبه مورخ ۱۴۰۰/۰7/۱۴ 

8- تاریخ و محل گشایش پاکات: ساعت ۱۰ صبح روز دوشنبه مورخ ۱۴۰۰/۰7/۱9 از 
طریق سامانه تدارکات الکترونیکی دولت )ستاد(، حضور پیشنهاددهندگان در روز گشایش 

پاکات قیمت بامانع است. 
9- میزان تضمین فرآیند ارجاع کار: برابر ۶۴۰/۲۱۰/۰۰۰ ریال )به شرح مندرج در بند 

۸ برگ شرایط مناقصه( 
10- میزان تضمین انجام تعهدات: ۱۰% مبلغ پیشنهاد قیمت.

 توضیحات:
- رعایت کلیه شرایط عمومی و خصوصی مندرج در اسناد مناقصه الزامی است.

- هزینه چاپ آگهی به عهده برنده مناقصه می باشد.
- داشتن سابقه کاری مرتبط از زمان تاسیس حداقل سه سال الزامی می باشد.

 م الف : ۱۱۸۸۰۳۲

آگهی برگزاری مناقصه عمومی شماره 3۱۵۴6/ک م م
هواپيمايي جمهوري اسلامي »هما‹‹

حمل و نقل عمومی کارکنان »هما« در شعبه اصفهان
شماره فراخوان سامانه تدارکات الکترونيکی دولت

20000900۴90000۱0
 نوبت دوم

به گفته معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در طول 
۷ ماه گذشته، ۳۵ درصد از جمعیت استان دوز اول و ۲۰ درصد 
هر دو دوز واکسن کرونا را دریافت کرده اند، درحالی که قصد 
داریم در عرض یک تا یک و نیم ماه آینده دو برابر و نیم این 

میزان واکسن در استان تزریق کنیم.
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 افزایش دو برابری ظرفیت 
مراکز واکسیناسیون در اصفهان

اقتصاد  | صفحه ۶

ورزش  | صفحه 7

یادداشت روز

دیدگاه

رویداد | 2

رویداد | 2

فراز همدلی

حسن روانشید 

جایگاه مدیریتی استاندار 
اصفهان چیست؟

حسین قلغ ریز

رویداد  | صفحه ۲

    همين صفحه

  قرار است مدارس روستایی و عشایری همانند سال های گذشته و به دلیل تعداد کم آن ها با جمعیت زیر 10 نفر به صورت حضوری برگزار شود و بازگشایی و  آموزش 
در سایر مدارس در ابتدای مهرماه تنها به صورت مجازی خواهد بود تا موضوع واکسیناسیون برای تمامی افراد مرتبط با مدرسه تکمیل شود

آغاز آموزش بدون وقفه از مهرماه
   صفحه ۴

سال تحصیلی جدید در چهارچوب اعلام شده از ستاد ملی مقابله با کرونا آغاز می شود

چهلستون  | صفحه ۸

رویداد  | صفحه ۳

چهلستون  | صفحه ۸

مدیرعامل آبفای استان اصفهان گفت: مردم ساکن در ۵۷ شهر و 
۳۸۰ روستای تحت پوشش طرح آبرسانی اصفهان بزرگ، با صبر 
و متانت و مصرف بهینه آب، اجازه ندادند تا تنش آبی به تنش 

اجتماعی تبدیل شود.
هاشم امینی در جمع مدیران ۳۸ منطقه خودگردان آبفای استان 
اصفهان با اشاره به شرایط سخت تأمین آب در تابستان امسال اظهار 
داشت: کمبود ۴ هزار و ۳۰۰ لیتری آب در هر ثانیه از روزهای گرم 
سال جاری سبب شد تا برای نخستین بار در طول فعالیت این شرکت، 
 با استفاده از تانکرهای سیار به شهروندان اصفهانی آبرسانی شود.

مدیرعامل آبفای استان اصفهان با بیان اینکه با همکاری خوب 

مشترکان در مدیریت مصرف آب، فصل تابستان بدون تنش 
اجتماعی سپری شد، گفت: هر چند از دهم خرداد ماه امسال 
تاکنون با استفاده از ۵ هزار و ۸۰۰ تانکر سیار نزدیک به ۶۲ میلیون 
لیتر آب بین مشترکان شهری و روستایی آبفای استان اصفهان 
توزیع شده است، اما مردم ساکن در ۵۷ شهر و ۳۸۰ روستای تحت 
پوشش طرح آبرسانی اصفهان بزرگ، با صبر و متانت و مصرف 

بهینه آب، اجازه ندادند تا تنش آبی به تنش اجتماعی تبدیل شود.
وی با بیان اینکه با اطلاع رسانی به موقع از طریق رسانه ها و آگاه 
ساختن مشترکان از شرایط سخت تنش آبی، مردم اقناع شده و 
با مدیریت مصرف آب به یاری این شرکت شتافتند، بیان کرد: 

تجربه تابستان امسال نشان داد اگر به خوبی از ظرفیت فضای 
مجازی برای اطلاع رسانی به مردم و انجام هماهنگی های لازم 
میان بخش های مختلف استفاده شود، این فضا می تواند به نقطه 

قوت یک سازمان تبدیل شود.
امینی در بخش دیگری از صحبت های خود با اشاره به موفقیت 
اخیر شرکت آب و فاضلاب استان اصفهان در بیست و چهارمین 
جشنواره شهید رجایی افزود: انتخاب این شرکت برای دهمین بار 
به عنوان شرکت برتر در ادوار مختلف جشنواره شهید رجایی، بیانگر 
ظرفیت بسیار خوب مدیریتی، نیروی انسانی و دانش تخصصی 

آبفای استان اصفهان است.

 تنش آبی در شهرها و روستاهای اصفهان کنترل شد

دعوت همگانی اصفهان 
 از کمدی نویسان ایران

نجات شناسنامه باستانی 
اصفهان در گرو توجه 

مدیریت شهری

 تنش آبی در شهرها 
 و روستاهای اصفهان 

 کنترل شد

 روابط عمومی
 هواپیمایی جمهوری اسلامی »هما«

مدیرکارآفرینی و اشتغال استان اصفهان 
مطرح کرد؛

سهم ۷۷ میلیارد تومانی 
استان اصفهان  برای 
توسعه مشاغل خانگی

رئیس اتاق اصناف اصفهان:

با هوشمندسازی رعایت 
پروتکل ها دیگر اصناف 

تعطیل نمی شوند

 پدیده سپاهان در لیگ بیستم همه جا 
حاضر است

 یاسین سلمانی؛
 از جوانان تا تیم ملی و 

حالا امید

نوبت اول

مجتمع صنايع غذايی اصفهان

 مجتمع صنایع غذایی اصفهان در نظر دارد يک دستگاه تونل پاستور ۱8 متری تمام استيل واقع در سه راه خمينی شهر
به سمت باربری غرب اصفهان انتهای کوی فرهنگيان را به فروش برساند.

شرایط مزایده:
1 - محل تحويل اسناد شرکت در مزايده اصفهان سه راه خمينی شهر به سمت باربری غرب اصفهان انتهای کوی فرهنگيان مجتمع صنايع 

غذايی اصفهان خواهد بود.
2 - آخرين مهلت بازديد و تحويل پيشنهادات پايان وقت اداری روز پنجشنبه مورخ۱۴00/07/0۱ خواهد بود.

ساعت تماس: 8:00 تا ۱۴:30 شماره تماس: 9۱088۱90-03۱ داخلی 220  

آگهی مزايده عمومی
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در سایت اصفهان امروز اسکن کنید
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رویداد

 فراز همدلی
حسـن روانشـید | کشـورهایی کـه در چهـار دهـه 
اخیـر ایدئولـوژی خـود را بـر اسـاس اتاق های فکـر فاقد 
هویـت انسـانی تبییـن کرده انـد روزبـه روز و گام بـه گام 
درصـدد آن بودنـد تـا این فرهنـگ روبنایی را در سراسـر 
جهـان فراگیـر نماینـد. تنهـا سـد و مانعـی کـه پیـش 
پایشـان خودنمایـی می کرد زیرسـاخت های ادیـان الهی 
بـود که اجـازه نمـی داد به سـرعت وارد عمل شـوند مگر 
ازاین جهـت  گـردد.  متزلـزل  اعتقـادات  زیربنـای  آنکـه 
آندلسـی قـرار دادنـد کـه جامعـه آن  را  پایلـوت خـود 
پـس از هشـتصد سـال مسـلمانی فرهنگ هـای روبنایی 
را پذیرفتنـد تـا پـس ازآن نوبـت بـه دیگر سـرزمین های 
اسـلام گرا برسـد امـا تلاش هـای مذبوحانـه در یکصـد 
سـال اخیـر چـون تیرهایـی بـود که بـه سـنگ می خورد 
زیـرا در میـان همـه این ادیان، آیین اسـلام نـاب رنگ و 
جلایـی دیگر داشـت و در کتاب آسـمانی آن دسـتکاری 
صـورت نگرفته بـود بنابراین کشـورهایی در غرب آسـیا 
و در رأس آن هـا ایـران کـه پرچـم رهبـری را برافراشـته 
بـود بـرای اولین بـار عصاره جرأت و شـهامت را توسـط 
معمـار انقـلاب بـه دنیـا تفهیـم می نمـود که سـلاح آن 
نـه بمب هـای اتمـی و شـیمیایی بلکـه کیمیـای همدلی 
بـود. معجونـی کـه برگرفتـه از فرهنگ دیرینـه و مهمتر 
از همـه آموزه هـای مصحـف قرآن کریم و عترت اسـت. 
تبدیـل آندلـس به اسـپانیا و کنار گذاشـتن سیاسـی دین 
مقـدس اسـلام کـه هنـوز هم پـس از گذشـت سـده ها 
امـا مسـاجد به جامانـده و محله هـای تاریخـی آن نشـان 
از رنـگ و بـوی این آییـن دارد، افـکار را در غرب به این 
امـر مشـغول کـرد کـه قبـل از هجـوم فیزیکـی و حتی 
به جـای آن از نفـوذ فرهنگی بر روی نوجوانـان و جوانان 
اسـتفاده کننـد تا با رؤیـای زندگی در اروپـا و آمریکا قبل 
از هـر چیز دین خـود را بزدایند و اگر حاضر به لائیسـیته 
شـدن نیسـتند حداقـل به دیگـر ادیان بگرونـد که برخی 
پیـروان آن هـا تنهـا یکـی از روزهـای شـنبه یا یکشـنبه 
را وقـف عبـادت نماینـد. بـرای رسـیدن بـه ایـن منظور 
نیازمنـد آن بـود تـا قبـل از آن خصلـت ممتـاز همدلـی 
را در شـرق حـذف کننـد کـه می توانسـت گامـی بزرگ 
به منظـور نزدیـک شـدن بـه خـط پایـان باشـد. حمایت 
بریتانیـای کبیر از به سـلطنت رسـیدن رضاخـان میرپنج 
براثـر بی لیاقتی هـای قاجـار گام اولـی بـود کـه به منظور 
حـذف اسـلام و روی کار آمـدن حکومتـی غرب گرا توأم 
بـا تغییـر دیـن و مذهـب در ایران برداشـته می شـد تا با 
حـذف حجاب زنـان کلید بخـورد که البتـه تاریخ گواهی 
می دهـد به طـور کل ناموفـق بـود زیـرا جامعـه یکپارچه 
ایـن کشـور با عنایت بـه فرهنگ و تمدنی کـه در رزومه 
خود داشـتند سـر سـوزنی از دین اسـلام و مذهب شـیعه 
اثنـی عشـری کوتـاه نیامدنـد و بـرای حفظ آن شـهدای 
فراوانـی را تقدیـم نمودنـد کـه ایـن همـان همدلی یک 
ملـت اسـت تا همچنان جـاودان بماند. ملتی کـه در تمام 
طـول تاریـخ امتحان ها را به خوبی سـپری کـرده و موفق 
شـده و آخریـن آن هـا دفـاع مقـدس بـود تـا بـا تقدیـم 
صدهـا هزار شـهید، مجـروح و آزاده بازهم پیـروز وحدت 
و همدلـی باشـد و البتـه آنچه چاشـنی و راهگشـای این 
خصلـت بـود حضـور تشـویق ها و ترغیب هایـی بـود که 
دربـاره آن هـا می شـد و همچنـان توسـط مقـام معظـم 
رهبری و دیگر دلسـوزان جامعه ادامه دارد. امروز امتحان 
بـزرگ دیگـری پیـش روی تمـام جهانیـان بخصـوص 
ملـت ماسـت که بایـد از آن سـربلند بیرون آیـد. ویروس 
کرونـا به خودی خـود بعـد منفـی دارد که یکی جسـمی و 
دیگـری روانی اسـت، اگرچه متولیان در وزارت بهداشـت 
و درمـان و دانشـگاه های علـوم پزشـکی بـه همراهـی 
دیگـر ارگان هـا و نهادها تمامـی هم وغم خـود را مقرون 
آن کرده انـد تـا میـزان ابتـلا و مرگ ومیر را پاییـن آورند 
و نهایت مسـاعدت را در معالجه مبتلایان داشـته باشـند 
امـا نهاد مسـئول تأمیـن روح و روان کـه وزارت فرهنگ 
و ارشـاد اسـلامی اسـت در تمـام ایـن مـدت نتوانسـته 
اسـت از پشـتوانه نـام خود بهـره جوید و توانمنـدان مالی 
و اجتماعـی را بـه کمـک گیـرد تـا اجـازه ندهنـد افـکار 
جامعـه در کنـار معضلات جسـمی آسـیب ببیند و شـاهد 
آن نباشـیم کـه جامعـه روزبـه روز انگیزه هـای خـود را از 
دسـت بدهـد درحالی کـه نیازمند سـرور و شادی هاسـت 
و از سـویی رسـانه ملـی کمتریـن میـزان را در تأمیـن 
آحـاد  سـرور  پیرامـون  شـنیداری  دیـداری  برنامه هـای 
جامعـه دارد تـا کسـانی کـه به ناچـار در قرنطینـه و یـا 
مقیـم خانه ها هسـتند بتواننـد از این طریـق و کانال های 
متنـوع آن بارقه هـای شـادمانی را میهمـان لحظه هـای 
خـود کننـد. امـروز فرصـت آن نیسـت تـا بـا جامعـه 
پیرامـون معضـلات زندگی و دردهـای بی درمان صحبت 
کـرد بلکـه رخصت آن اسـت کـه از برنامه سـازان کمک 
خواسـته شـود تـا در لابه لای تمـام آیتم هـا، بخش های 
شـاد و مفـرح را جایگزیـن موزیک هـای غمبـار کننـد تا 
لبخندهـای پریده از لب هـای نگران مخاطبـان بار دیگر 
بـه چهره هـا بازگردنـد و صـدای آن در کوچـه و خیابـان 
بـه گوش هـا برسـد تا شـاید آن هـا نیز سـگرمه هـا را از 
هـم بـاز کنند. خوشـبختانه بـرای اولین بار شـاهدیم که 
طـی این مـدت شـبکه شـنیداری رسـانه ملـی اصفهان 
برنامـه ای شـاد امـا کوتـاه را تحـت عنـوان »کیویج« در 
دو نوبـت صبـح و عصـر روی آنتن می برد و خوشـبختانه 
بـا اسـتقبال فـراوان خانـواده روبرو شـده که جـا دارد در 
تمـام شـبکه های دیـداری و همچنیـن واحدهـای روابط 
عمومـی ارگان هایی که می توانند ایـن روش را در محیط 
خـود و بـه خانـواده کارکنـان و حتـی مراجعـان با نصب 
بیلبوردهـا و نمایـش آیتم هـای طنزگونـه بـه جـد ادامـه 
دهنـد تـا شورونشـاط فراگیـر شـده و کشـور در آینـده 
نزدیـک با چالـش بزرگ روحـی روانی روبرو نباشـد زیرا 
ادامـه این بحـران باعث می شـود که به مرورزمـان امتیاز 
بـزرگ و منحصـر بـه فـراز همدلـی در جامعه روبـه زوال 

برود.
ادامه دارد

جایگاه مدیریتی استاندار 
اصفهان چیست؟

حسین قلع ریز | با روی کار آمدن دولت سیزدهم و 
تغییر بنیادین وزرای کابینه، نوبت تغییرات دومینویی مدیران 
ارشد استان  و سازمان ها فرارسیده است. تغییر نگاه دولت به 
موضوع اقتصاد و فرهنگ و همچنین تمرکز بر توان داخلی، 
مهم ترین پارامتر انتخاب رئیسی برای دولتمردانش بود. هرچند 
که دایره مدیران دولتی در طول چهار دهه گذشته تغییر چندانی 
نداشته است و خودی بودن و متعهد به سیاست های دولت، 
اصلی ترین پارامتر برای انتخاب مدیران لحاظ شده است، اما 
ایران 1۴۰۰ با ایران 1۳9۶ و 1۳۸۴ بسیار متفاوت است. پایین 
بودن درآمدهای نفتی، تحریم های اقتصادی، قفل شدن شبکه 
ارتباط بین بانکی با سایر بانک های بین المللی از یک طرف 
و پیامدهای اپیدمی کرونا شرایط بسیار دشواری پیش روی 
مدیریت اجرایی کشور برای حل مسائل و معضلات فعلی 
نیازمند  و برجای مانده از گذشته را فراهم ساخته است که 
مدیرانی است که بتوانند این ابرچالش ها را رفع کنند. انتخاب 
مدیران ارشد استان ها مهم ترین انتخاب تیم کاری سید ابراهیم 
رئیسی در روزهای اخیر است. استان اصفهان با ردیف کردن 
رتبه های ترین در بخش های صنعتی، کشاورزی، گردشگری 
و صنایع دستی جایگاه ویژه ای در بین استان ها دارد و مسائل 
و مشکلات آن هم اندازه نام و آوازه اش بزرگ و پرچالش 
است. حال سؤالی که مطرح می شود این است که استاندار 
لازم اصفهان چه پارامترهایی باید داشته باشد؟ استان اصفهان 
استانداری نیاز دارد که فقط در خود استان به دنبال حل مسائل 
و بحران ها نباشد، زیرا بسیاری از مسائل استان در پاستور و 
وزارت خانه های مستقر در پایتخت ایجاد و راهکار حل آن هم 
در همان مکان هاست. استانداری اصفهان در ادبیات مدیریت 
 chief executive officer)) اجرایی  ارشد  مدیر  به یک 
c.e.o که وظیفه آن جهت دادن به اهداف داخلی و خارجی 
استان با توجه  به دیدگاه استراتژیک سند توسعه ۲۰ ساله کشور 
و استان است نیاز دارد. مدیر ارشد استان از نظر سطوح مدیریتی 
به عنوان اداره کننده، تصمیم گیرنده، رهبر، کارفرما و اجراکننده 
مسئولیت هایی را بر عهده دارد که نقش تصمیم گیرندگی 
شامل تصمیمات سطح بالا درباره سیاست و استراتژی است. 
درباره   re-Bath شرکت  اجرایی  ارشد  مدیر  هیلیر،  برد 
خصوصیت یک مدیر c.eo می گوید: مدیر ارشد اجرایی باید 
مسئولیت تعیین استراتژی برای رسیدن به چشم اندازهای خود و 
سازمانش را بر عهده گیرد. این مدیریت همچنین شامل کسب 
اطمینان از این نکته است که شرکت دارای تیمی مناسب 
برای اجرای آن استراتژی باشد. این بخش از مسئولیت های 
مدیریت اجرایی شامل شناسایی نقش های جدیدی می شود که 
باید برای رسیدن به اهداف به کار گرفته شوند. ظهور و بروز 
چنین دیدگاهی در مدیر ارشد استان می تواند تهدیدهای پیش 
روی استان را به فرصت تبدیل کند و ذی نفعان استان را از 
مهاجرت به سایر استان ها و کشورها باز دارد. آب، کشاورزی، 
تغییر اقلیم، خشکسالی، بیکاری، محیط زیست و هزاران مسئله 
نیازمند به داشتن مدیریت ارشدی است که همزمان با سفر 
به شهرستان ها، مسائل را در پایتخت با رایزنی، دریافت ردیف 
بودجه و همچنین گرفتن امتیازات ویژه برای استانی است که 
با سندروم نصف جهان در بین سایر استان ها نیز روبروست. 
شخصیت ملی استاندار اصفهان می تواند ویژگی بارزی برای 
رایزنی با وزرا و سایر بخش های حاکمیتی برای حل مسائل 
و مشکلات استان باشد که نمونه کوچک آن را در تشکیل 
بنیاد توسعه و پیشرفت نصف جهان با حضور مدیران ملی 
استان شاهد بودیم. بنیادی که توانست برخی از موانع توسعه 
شهری در بخش جاده ای را برطرف سازد. ساختمان استانداری 
در خیابان استانداری اصفهان پشت به پشت عمارت چهلستون 
نیازمند حضور فردی است که علاوه بر مدیریت در سطح ملی 
بتواند هم افزایی بین نیروهای سیاسی، اجتماعی و فرهنگی را 

فراهم و با اجماع تصمیم بگیرد.

بررسی اعطای مرخصی طولانی 
به برخی زندانیان

به گفته دبیر کمیسیون اصل 9۰ مجلس شورای اسلامی 
در حال بررسی این موضوع هستیم که آیا اعطای مرخصی 
طولانی به برخی از زندانیان طبق آیین نامه سازمان زندان ها 
داده می شود یا خارج از ضوابط و آیین نامه این اتفاق رخ می دهد.

به مرخصی  ورود کمیسیون اصل 9۰  درباره  آزاد  الهام 
برخی زندانیان و بررسی طرز کار قوه قضائیه برای چنین 
مرخصی هایی، به ایسنا گفت: با توجه به اینکه ریاست کمیته 
حقوقی و قضایی کمیسیون اصل 9۰ بر عهده بنده است 
مسئله زندان ها هم جز بحث اصلی این کمیته است و پس از 
بازدیدهایی که از زندان ها داشتیم متوجه شدیم که برخی افراد 
مرخصی های طولانی گرفته اند و این وظیفه کمیته حقوقی 
اصل 9۰ است که به چنین موضوعاتی رسیدگی کند. وی افزود: 
به همین دلیل بررسی چرایی اعطای چنین مرخصی هایی را در 
دستور کار کمیسیون اصل 9۰ قرار دادیم که آیا طبق ضوابط 
و آیین نامه سازمان زندان ها این مرخصی های طولانی داده 
می شود یا خارج از ضوابط و آیین نامه این اتفاق رخ می دهد که 
در حال بررسی دقیق این موضوع هستیم و جلسه ای را نیز با 
مسئولان مرتبط با این امر خواهیم داشت. نماینده نائین و خور 
و بیابانک در مجلس، گفت: در دوران کرونا مرخصی های خوبی 
به زندانیان واجد شرایط داده شد، اما بحث اصلی کمیسیون 
اصل 9۰ و کمیته حقوقی و قضایی آن بررسی مرخصی هایی 
است که احساس می کنیم خارج از ضوابط به برخی از زندانیان 
داده می شود که به شکل مکتوب نتیجه بررسی های خود را 
ارائه می دهیم. آزاد در پاسخ به این سؤال که آیا سلول زندان 
افراد سرشناس در زندان با سلول دیگر زندانیان فرق می کند 
و دارای ابعاد بزرگ تر و امکانات بیشتر است، اظهار کرد: در 
بازدیدی که از زندان اوین و بخش نسوان آن داشتیم واقعاً 
آن چیزی که در زندان های ایران می گذارد با ادعای برخی 
افراد که می گویند زندان ها شرایط مطلوبی ندارد متفاوت است 
به طوری که زندانیان دارای یک فضای تمیز و عالی بودند که از 

امکانات خوبی برخوردار بود.

یک  روانشناس اجتماعی گفت: در حوزه میراث فرهنگی 
اصفهان اگر ادعا می کنیم که اصفهان جزو ۱۰ شهر توریستی 
مثل  گردشگری  با  مرتبط  مؤلفه های  همه  باید  است،  دنیا 
پاسداشت و نگهداری از میراث فرهنگی صنایع دستی و بنیه 
تاریخی پا به پای این سطح از جایگاه جهانی پیش برود و از 

توجه به این مسئله غفلت نشود.
احسان کاظمی در خصوص مطالبات اجتماعی از استاندار 
در  عدالت  به  توجه  که  است  مبرهن  گفت:  ایمنا  به  جدید، 
حاضر  حال  در  است،  مهم  بسیار  اجتماعی  و  رفاهی  مسائل 
باید واکسیناسیون کرونا و محیط زیست موردتوجه جدی قرار 
بگیرد، نمایندگان مجلس و استانداران قبلی کمکی برای موضوع 
زاینده رود و مشکلات اقلیمی استان نکردند، امیدوارم استاندار 
جدید توجه جدی به مسئله محیط زیست را در اولویت قرار دهد. 
او اضافه کرد: در استان اصفهان دستیابی به عدالت اجتماعی 
باید بیش از گذشته موردتوجه باشد برای مثال در شهرستان 
خوروبیانک جز محروم ترین شهرستان های استان اصفهان است 
و بسیاری از امکانات رفاهی را ندارند و باید به شهرستان های 

مجاور مراجعه کنند و این اتفاق از عدالت اجتماعی دور است.
Á  استاندار جدید بین مدیران همگرایی ایجاد

کند
این روانشناس اجتماعی، تصریح کرد: استاندار باید بتواند 
همگرایی بین مدیران ایجاد کند، در حوزه مدیریت فرهنگی و 
اجتماعی مدیرانی که در شورای فرهنگ عمومی استان هستند 

باید همگرایی بیشتری در این حوزه داشته باشند، به دلیل اینکه 
بزرگ ترین برند اصفهان نماد فرهنگی آن است و با این اقدام 
می توانند همگرایی، همدلی، همراهی و هم رأیی در بین مدیریت 
کلان امور فرهنگی و اجتماعی استان ایجاد کنند که مدیران 
در حوزه فرهنگی و اجتماعی تبادل اطلاعات و تعامل اجرایی و 
اتاق فکر مشترک داشته باشند. کاظمی، تأکید کرد: در حوزه های 
دیگر مانند کشاورزی، عمرانی و امنیتی هم می توانند اتاق فکرها 
را گسترش دهند و از مسئولین که حوزه مشترک دارند بخواهند 
تا این اتاق های فکر مشترک نه به صورت تزئینی و نمایشی، 

بلکه به صورت حقیقی و مفید برگزار شود.
Á لزوم مشورت گرفتن از نخبگان شهر

او ادامه داد: در بسیاری زمان ها صحبت از مشورت گرفتن 
از شهروندان و نخبگان شهری )نخبگان شهروند( حالت شعاری 

دارد و در حوزه مسائل فرهنگی از فعالان واقعی و تأثیرگذار 
این حوزه در اتاق فکرها دعوت نمی شود و متأسفانه این موارد 
تنها در قالب جمله، شعار و متن سخنرانی است. این روانشناس 
اجتماعی، اظهار کرد: کدام یک از اتفاق هایی که در شهر می افتد 
باعث مشورت فکری از نخبگان شهری شده است؟ برخی اوقات 
هزینه هایی در شهر اصفهان می شود که باعث تعجب شهروندان 
می شود، به دلیل اینکه باید هزینه در شهرستان های محروم 
برای آبادانی باشد و این مسئله مهم موردتوجه قرار نمی گیرد. 
کاظمی، تصریح کرد: باید استاندار یک نگاه جامع و عادلانه 
به همه استان داشته باشد و تعامل بین شهرستان ها هم بسیار 
کمک کننده است، بحث گردشگری در استان اصفهان تقریباً 
مغفول مانده است، در حوزه میراث فرهنگی اصفهان اگر ادعا 
می کنیم که اصفهان جزو ۱۰ شهر توریستی دنیا است، باید همه 

مؤلفه های مرتبط با گردشگری مثل پاسداشت و نگهداری از 
میراث فرهنگی صنایع دستی و بنیه تاریخی پا به پای این سطح 
از جایگاه جهانی پیش برود و از توجه به این مسئله غفلت نشود.

Á  را غیردولتی  تشکل های  به  توجه  استاندار 
مورد اولویت قرار دهد

او خاطرنشان کرد: میراث صنایع دستی در اصفهان چقدر 
توانسته جایگاه واقعی خود را در کشور پیدا کند و به جایگاه 
واقعی در جهان دست پیدا کند، در واقع از استاندار جدید انتظار 
اولویت  را مورد  به تشکل های غیردولتی  می رود بحث توجه 
استانداری و  فرزندخوانده های  تنها  این تشکل ها  و  قرار دهد 
اجتماعی، گفت:  روانشناس  این  نباشند.  تشکل های مجوزدار 
باید این تشکل ها در معادلات تصمیم گیری نقش ایفا کرده و 
شناخته شوند و به آنها امکانات داده شود، در واقع تشکل هایی 
که نمایشی و صوری هستند و تنها امکانات دریافت می کنند، 
به آرامی حذف شوند و اجازه فعالیت تشکل های غیردولتی هم 
داده شود. کاظمی، اظهار کرد: در حال حاضر فرایند دریافت 
مجوز برای فعالیت تشکل ها بسیار طولانی است و می توان 
فعال شدن  برای  استان  در  متعدد  حوزه های  در  تشکل هایی 
ایجاد کرد، اما به دلیل اینکه فرایند دریافت مجوز طولانی است 
بسیاری از افراد از گرفتن مجوز برای ایجاد تشکل ها منصرف 
می شوند، امیدوارم اصفهان در آینده با کمک و فعالیت استاندار 
جدید بتواند به استان الکترونیکی نزدیک شوند و مردم بتوانند 

همه خدمات را به صورت الکترونیکی دریافت کنند.

قصد داریم میزان تزریق را به 1۵0 هزار واکسن در روز برسانیم

معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان خبر داد

افزایش دو برابری ظرفیت مراکز واکسیناسیون در اصفهان
به گفته معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان در 
طول ۷ ماه گذشته، ۳۵ درصد از جمعیت استان دوز اول و ۲۰ 
درصد هر دو دوز واکسن کرونا را دریافت کرده اند، درحالی که 
قصد داریم در عرض یک تا یک و نیم ماه آینده دو برابر و نیم این 

میزان واکسن در استان تزریق کنیم.
به گزارش ایسنا، کمال حیدری اظهار کرد: برای واکسیناسیون 
۷۰ درصد از جمعیت استان اصفهان باید هفت میلیون دوز واکسن 
تزریق کنیم که تاکنون ۲ میلیون دوز تزریق شده و ۵ میلیون 
دیگر باقی مانده است. او افزود: در هفت ماه گذشته، دو میلیون 
دوز واکسن در استان تزریق کردیم، درحالی که در عرض یک تا 
یک و نیم ماه آینده می خواهیم دو برابر و نیم این میزان واکسن 
تزریق کنیم. معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با 
اشاره به نگرانی از وضعیت شکننده کرونا و احتمال شروع موج 
بعدی در آبان ماه، گفت: امیدواریم با واکسیناسیون هرچه بیشتر 
جمعیت، کمترین میزان بستری و مرگ و میر بیماران را در استان 
داشته باشیم. او با اشاره به تمرکز واکسیناسیون بر افراد مسن 
و گروه های پرخطر، گفت: ۷۹ درصد از فوتی ها در موج پنجم 
از ۱۲ درصد افرادی بودند که واکسن نزده بودند، این موضوع 
نشان دهنده تأثیر قابل توجه واکسیناسیون است، درحالی که هنوز 
در برخی شهرستان ها مقاومت هایی در برابر واکسیناسیون وجود 
دارد. با برخی از افراد بالای ۶۰ سال تا سه بار تماس گرفته ایم و 

برای واکسن مراجعه نکرده اند که جای تأسف دارد.
Á تزریق دو میلیون دوز واکسن در استان

حیدری با اعلام اینکه تاکنون دو میلیون واکسن کرونا در 
استان تزریق کرده ایم، تصریح کرد: یک میلیون و ۳۰۰ هزار نفر 
دوز اول و ۷۴۰ هزار نفر هر دو دوز واکسن را دریافت کرده اند 
که بعد از هفته دوم به ایمنی منطقی می رسند. درمجموع ۳۵ 
درصد از جمعیت استان دوز اول و ۲۰ درصد هر دو دوز را دریافت 
کرده اند. این پوشش در برخی شهرستان ها به ۶۰ درصد رسیده 
پوشش  خواسته شده  دوردست  و  محروم  شهرستان های  از  و 
واکسیناسیون را به افراد بالای ۳۰ سال برسانند. رئیس مرکز 
انبارهای  کرد: هم اکنون  اصفهان خاطرنشان  استان  بهداشت 
واکسن و زنجیره سرد مملو از واکسن است و با برنامه ریزی که 
شده و هدف گذاری ستاد ملی کرونا و پیگیری رئیس جمهور، 
واکسن تا یک ماه و نیم آینده وجود دارد و تلاش می کنیم به 

واکسیناسیون ۷۰درصد جمعیت برسیم.
Á برکت و آسترازنیکا برای دوز دومی ها

او با بیان اینکه واکسنی که به صورت انبوه وارد چرخه می شود 
سینوفارم است، تصریح کرد: واکسن برکت و آسترازنیکا را برای 
دوز دوم گذاشته ایم و بعد از اتمام دوز دوم، تزریق دوز اول را هم 
شروع می کنیم، اما فعلا عمده واکسن سینوفارم است. مهم تزریق 
واکسن است تا بدن در مقابل ویروس ضعیف شده مقاوم شود 
و اگر درگیر بیماری شد سیستم ایمنی بتواند با آن مقابله کند. 
حیدری ادامه داد: ممکن است جهش های بعدی ویروس کرونا 
را در کشور مشاهده کنیم، بنابراین نوع واکسن مهم نیست و 

باید هرچه سریع تر در مقابل ویروس واکسینه شویم. دولت هم 
تلاش می کند از هر طریق واکسن وارد کند و جمعیت بیشتری 
را واکسینه کند. معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
در مورد موج پنجم کرونا نیز گفت: از چند روز گذشته آمار موارد 
ابتلا در استان به آرامی پایین آمده، البته نه به سرعت موج های قبل. 
میزان بیماری زایی این گونه ویروس بالا است و افراد به صورت 
خانوادگی درگیر می شوند، درعین حال که برگزاری مراسم و سفر و 
کاهش رعایت پروتکل های بهداشتی در جامعه باعث شده این موج 

به آرامی فروکش کند، اما در حال طی کردن سیر نزولی هستیم.
Á نگرانی از شرایط شکننده و شروع موج بعدی

به گفته او، شرایط شکننده است و نگران هستیم اگر مردم 
رعایت نکنند، چه بسا مثل موج چهارم که هنوز به انتها نرسیده 
بود و موج پنجم شروع شد، موج بعدی هم بلافاصله بعد از موج 
کنونی شروع شود. رئیس مرکز بهداشت استان اصفهان همچنین 
با ابراز نگرانی از هجوم مردم به مراکز واکسیناسیون، از افرادی که 
در گروه های اعلام شده واکسیناسیون هستند خواست به سامانه 
سلامت مراجعه و نوبت دریافت کنند. او با اشاره به اینکه چهار 
روز پیش در یک روز ۴۰ هزار نفر واکسن کرونا زدند، گفت: روز 
گذشته این عدد به ۶۰ هزار نفر رسید و امروز به ۷۰ هزار می رسد. 
تلاش می کنیم میزان واکسیناسیون در روز را به بالای ۱۰۰ هزار 
نفر برسانیم. واکسن هست، اما ظرفیت محدود است و باید بتوانیم 

در این مدت سریع واکسن بزنیم.
حیدری با بیان اینکه قصد داریم ظرفیت مراکز تجمیعی 
واکسیناسیون را به دو برابر و تزریق ۱۵۰ هزار واکسن در روز 
برسانیم، گفت: از نیروی انتظامی و ارتش درخواست کمک برای 
انتظام بخشی به مراکز واکسیناسیون را داشته ایم. او با بیان اینکه 

این هفته ۲۰۸ هزار نفر جمعیت دانشجویی در حال واکسیناسیون 
هستند، گفت: امیدواریم واکسیناسیون دانشجویان تا پایان هفته 
تمام شود و بعد تزریق واکسن به سربازان را شروع کنیم. بعد 
از آن برای واکسیناسیون صنایع و کارخانجات و دانش آموزان 
بالای ۱۲ تا ۱۸ سال آماده می شویم. همه این گروه های هدف 
را داریم و باید ظرفیت را بالا ببریم تا در عرض یک ماه و نیم به 
کل هدف برسیم. معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان 
۲۴ ساعته شدن مراکز واکسیناسیون را منطقی ندانست و گفت: 
تعداد مراکز واکسیناسیون را زیاد و شیفت شب اضافه می کنیم 
تا جمعیت بیشتری را پوشش دهیم، چون قرار است کاری که 
قرار بود در ۴ تا ۵ ماه انجام شود ظرف یک ماه و نیم انجام شود. 
اختیار شیفت شب در شهرستان ها هم به عهده مدیران شبکه های 
بهداشت گذاشته شده و اگر ظرفیت وجود داشت می توانند تزریق 

واکسن را ادامه دهند.
Á  شــیفت شــب در مرکز واکسیناســیون

الزهرا)س( و پل شهرستان
واکسیناسیون  مراکز  در  شب  شیفت  شدن  اضافه  از  او 
الزهرا)س( و پل شهرستان خبر داد و گفت: شیفت شب به مرور در 
سایر مراکز هم اضافه می شود. حیدری حذف گروه سنی و تزریق 
واکسن به همه افراد را شایعه دانست و گفت: واکسیناسیون خانواده 
درجه یک افرادی که در مراکز درمانی کار می کنند در دستور کار 
قرارگرفته و می توانند دو نفر از اعضای خانواده خود را معرفی 
کنند. دوز سوم هم برای کادر در مراکز کرونایی پیش بینی شده اما 
درحالی که بخش زیادی از جامعه هنوز دوز اول و دوم را دریافت 
نکرده اند، تزریق دوز سوم ممکن نیست. او با بیان اینکه مردم 
می توانند تخلف در مراکز واکسیناسیون را به سامانه ۳۱۱۳ و یا 

۱۹۰ وزارت بهداشت اعلام کنند، افزود: اتاق بازرگانی اصفهان 
سهمیه ای به صورت آزاد تهیه کرد و در اختیار صنایعی گذاشت 
که تمایل داشتند با پرداخت هزینه، واکسیناسیون کارکنان خود را 
زودتر انجام دهند تا خط تولید دچار مشکل نشود. این کار تقریبا 
تمام شد و منتظر دستورالعمل واکسیناسیون برای سایر صنایع 
هستیم. رئیس مرکز بهداشت استان اصفهان با بیان اینکه دوز اول 
واکسن ایمنی ایجاد می کند اما ایمنی لازم و کامل بعد از تزریق 
دوز دوم است، تأکید کرد: فرصتی داریم که تا موج بعدی شروع 
نشده سریع واکسن بزنیم. موضوع مهم در این زمینه اطلاع رسانی 
درست است، چراکه از پیام های عجیب وغریب و شایعات خسته 
شده ایم. هدف ما این است که فردی که به مرکز واکسیناسیون 
مراجعه می کند با رضایت خاطر و با کمترین معطلی و مشکل 
واکسن دریافت کند اما گاهی این شایعات مشکلاتی به وجود 
می آورد. او مراجعات مردم بدون نوبت به مراکز واکسیناسیون را 
مشکل زا دانست و افزود: مرکزی مثل مصلا در یک روز ۴ هزار 
نفر واکسن تزریق می کند و باید تمرکز بر تزریق واکسن باشد، 
بنابراین همراهی مردم کمک زیادی به ما می کند و امیدواریم 
اخبار دقیق را از منابع رسمی و معتبر دریافت کنند تا سرگردان 
نشوند. معاون بهداشتی دانشگاه علوم پزشکی اصفهان با بیان 
اینکه روزانه ۱۰ میلیون تومان هزینه پیامک می دهیم تا افراد 
بر اساس پیامک به مراکز واکسیناسیون مراجعه کنند و نظم این 
مراکز حفظ شود، افزود: امیدوارم مردم همراهی کنند تا در یک ماه 
و نیم آینده بتوانیم بخش زیادی از واکسیناسیون جمعیت را انجام 
دهیم. همچنین از افراد داوطلب دعوت می کنیم به ما بپیوندند و 
در این حرکت ملی به ما کمک کنند تا بتوانیم از ظرفیت مردمی 

استفاده کنیم و پوشش واکسن در استان را به حداکثر برسانیم.

در راستای مطالبات اجتماعی از استاندار جدید اصفهان مطرح شد

توجه استاندار جدید به تبیین جایگاه جهانی اصفهان

رئیس سازمان انرژی اتمی در دیدار با امام جمعه اصفهان 
گفت: در اساسنامه آژانس بین المللی انرژی اتمی تأکید شده 
قابلیت  ایجاد  برای  توانمندسازی  کردن،  کمک  که  است 
از صنعت هسته ای  استفاده صلح آمیز  برای  و تسهیلگری 
برای همه کشورها از جمله وظایف آژانس است، اما این 
موضوعات برای کشور ما کاملا برعکس است و این آژانس 

به ما کمک نمی کند.
به گزارش روابط عمومی دفتر نماینده ولی فقیه در استان 
آیت ا... سیدیوسف طباطبایی نژاد در  امام جمعه اصفهان،  و 
دیدار رئیس سازمان انرژی اتمی با اشاره به سوابق مدیریتی 
اسلامی  آقای  دفاع گفت:  وزارت  در  او  اسلامی و حضور 
هر جا که باشد، مدیری کاری و توانمند است و می تواند 
با توانایی مدیریتی خود دستاوردهای جدیدی را در حوزه 

صنعت هسته ای کشور رقم بزند و مردم تأثیرات آن را در 
زندگی خود ببینند. 

Á  و اقتصاد  تأثیرگذاری صنعت هسته ای در 
زندگی مردم حلقه  مفقوده این صنعت است

محمد اسلامی نیز در این دیدار با بیان اینکه ۳1 سال 
در حوزه صنعت و تحقیقات حضور داشتم، اظهار داشت: 
تحقیقات  پژوهش،  دانش،  سازمان  این  مفقودی  حلقه 
تأثیرگذاری  و  بلکه صنعتی سازی  نیست؛  فناوری  و خلق 
آن در امنیت، اقتصاد و زندگی مردم حلقه مفقوده صنعت 
افزود:  اتمی  انرژی  رئیس سازمان  است.  هسته ای کشور 
به  را  هسته ای  هیاهوی  داریم  نظر  در  خدا  بر  توکل  با 
سرعت  را  آن  پیشرفت  و  توسعه  و  کنیم  تبدیل  آرامش 
داده تا مردم و کشور نتایج آن را ببیند و این پیشرفت ها 

برای مثال در حال  او گفت:  تأثیر بگذارد.  اقتدار ملی  در 
حاضر اماراتی ها نیمی از تولید برق هسته ای خود را محقق 
کرده اند و مردم ما منتظر هستند تا ببینند صنعت هسته ای 
کند  در کشور کمک  برق  تولید  به  است  قرار  زمانی  چه 
و کاربرد آن را ببینند. اسلامی با بیان اینکه ما در دنیا با 
شیطان و استکبار مواجه هستیم، عنوان کرد: در اساسنامه 
آژانس بین المللی انرژی اتمی تأکید شده است که کمک 

کردن، توانمندسازی برای ایجاد قابلیت و تسهیلگری برای 
استفاده صلح آمیز از صنعت هسته ای برای همه کشورها از 
جمله وظائف آژانس است، اما این موضوعات برای کشور 
ما کاملًا برعکس است و این آژانس به ما کمک نمی کند. 
رئیس سازمان انرژی اتمی یادآور شد: در بخش هسته ای 
برجام یک کلمه وجود دارد و آن اعتمادسازی است و هیچ 

چیز دیگری در آن نیست.

رئیس سازمان انرژی اتمی:

به دنبال تأثیر هسته ای بر زندگی مردم هستیم

   خبر
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اصفهان
  شهر  استان

انجام روزانه 400 ساعت معاینه 
فنی در شهر

مدیـر فنی مراکز معاینه خودروی شـهرداری اصفهان با 
بیـان اینکـه روزانه ۴۰۰ تسـت معاینه فنی انجام می شـود، 
گفـت: حـدود ۲۰ تـا ۲۵ درصـد خودروهـا در فراینـد انجام 

معاینـه به دلیل داشـتن نقـص فنی مردود می شـوند.
منصـور خادمـی در رابطـه بـا معاینـه فنـی خودروهای 
سـبک در اصفهـان، بـه ایمنـا گفـت: روزانـه بیـش از ۴۰۰ 
تسـت معاینـه فنـی خـودرو انجـام می شـود کـه بیـن ۲۰ 
تـا ۲۵ درصـد خودروهـا مـردود می شـوند. او ادامـه داد: 11 
خـط معاینـه فنی در شـهر اصفهـان وجـود دارد کـه مرکز 
معاینـه فنی جی و مرکز معاینه فنی تاکسـیرانی دارای سـه 
خـط و پنـج مرکـز دیگر تک خـط هسـتند؛ همچنین یک 
مرکز معاینه فنی ویژه خودروهای سـنگین و نیمه سـنگین 
روبـروی بـاغ فـدک احداث شـده کـه متعلق به شـهرداری 
اسـت. مدیر فنی مراکز معاینه خودروی شـهرداری اصفهان 
بـا اشـاره بـه انجـام سـالانه بیـش از 1۴ هـزار معاینه فنی 
در اصفهان، خاطرنشـان کـرد: با توجه به شـرایط کرونایی، 
آدرس اینترنتـی faNi.haMLeBar.coM جهت 
دریافـت نوبـت بر خـط و مراجعه با کمترین زمـان انتظار به 
نزدیـک مرکز محل سـکونت در دسـترس شـهروندان قرار 
گرفتـه اسـت. او اضافه کرد: سـتاد معاینه فنـی خودروهای 
شـهرداری اصفهان مجری استانداردهایی است که از طرف 
سـازمان حفاظـت محیط زیسـت در ارتبـاط بـا آلودگی هوا 

می شـود. اعلام 
 

پساب مصرفی برای آبیاری 
فضای سبز گندزدایی شده 

است
بـه گفتـه مدیرعامـل سـازمان پارک هـا و فضای سـبز 
شـهرداری اصفهـان تمـام پسـاب مصرفـی بـرای آبیـاری 

فضـای سـبز گندزدایـی شـده و بـار میکروبی نـدارد.
فـروغ مرتضایـی نژاد به ایمنا گفت: فضای سـبز شـهر 
اصفهـان بیـش از چهار هـزار هکتار وسـعت دارد که میراث 
گذشـتگان مـا بـه شـمار مـی رود و بایـد بـرای حفـظ آنها 
تـلاش کـرد. او افـزود: بـا خشـک شـدن زاینـده رود و کـم 
شـدن آب چاه هـا تنهـا راهـکار آبیاری فضای سـبز شـهر، 
اسـتفاده از پساب اسـت که بر این اسـاس برنامه ریزی های 
پسـاب  تصفیه خانه هـا،  ایجـاد  بـا  تـا  شـده  انجـام  لازم 
تصفیه شـده اسـتفاده شـود. مدیرعامـل سـازمان پارک هـا 
و فضـای سـبز شـهرداری اصفهـان ادامـه داد: اگـر پسـاب 
مصرفـی رنگ سـبز یـا بـوی نامطبـوع دارد، دلیـل آن این 
اسـت کـه تصفیـه تکمیلـی و ثانویه کامـل نشـده؛ البته به 
صـورت روزانـه پایـش پسـاب انجـام می شـود. او بـا بیـان 
اینکـه شـهرداری اصفهـان میلیاردهـا تومان بـرای تصفیه 
و پایـش پسـاب هزینـه می کند، تأکیـد کرد: بـار میکروبی 
پسـاب مصرفی در سطح اسـتانداردها است و مشکلی برای 
شـهروندان نخواهد داشـت. مرتضایی نژاد با تأکید بر اینکه 
تمام پسـاب مصرفـی برای آبیـاری فضای سـبز گندزدایی 
شـده و بار میکروبی ندارد، گفت: در دو سـال اخیر پایه های 
زیـادی روی آب خـاک و گیـاه انجـام شـده اسـت و شـش 
منطقه شـهر اصفهـان نیز در این راسـتا هزینه هـای زیادی 
پرداخـت کردند تا کمربند سـبز اصفهان بهبود پیـدا کند. او 
بـا بیـان اینکه بـا تأکید بر اینکه نبایـد اجازه دهیـم درختان 
شـهر خشـک شـوند، ادامـه داد: بـرای آبیاری فضای سـبز 
بـا پسـاب برنامه ریزی هـای زیـادی انجـام شـده و از نظـر 
اسـاتید دانشـگاه در این خصوص بهره مند شـدیم؛ در فرایند 
تصفیـه، آب در یـک مرحلـه گندزدایـی و بـار میکروبی آن 
گرفتـه می شـود سـپس تصفیه ثانویـه و تکمیلـی روی آن 

می شـود. انجام 

تکمیل آزادسازی مسیر رینگ 
چهارم در شرق اصفهان

بـه گفته مدیـر منطقه 1۵ شـهرداری اصفهـان زیرگذر 
قهجاورسـتان تـا سـه راهی بهـاران بـا صـرف بیـش از ۶۵ 
میلیـارد تومـان اعتبار به صـورت کامل به عنوان بخشـی از 

رینگ چهارم شـهر آزادسـازی شـد.
مسـعود قاسـمی بـه ایمنا گفـت: تکمیل مسـیر رینگ 
چهـارم در محدوده منطقه 1۵ یکـی از مهمترین پروژه های 
ایـن منطقه به شـمار مـی رود. او افزود: یکـی از بخش های 
ایـن رینـگ، زیرگـذر قهجاورسـتان تا سـه راهی بهـاران با 
مسـاحت 1۴۵ هـزار مترمربـع اسـت کـه آزادسـازی کل 
مسـیر بـا هزینـه بیـش از ۶۵ میلیارد تومـان اجرایی شـده 
اسـت. مدیـر منطقـه 1۵ شـهرداری اصفهان با بیـان اینکه 
ایـن زیرگـذر دارای یـک لـوپ و سـه رمپ اسـت، تصریح 
کـرد: ایـن بخـش از رینـگ چهـارم دارای چهار باند اسـت 
کـه بـا آزادسـازی های انجـام شـده، آمـاده اجرای آسـفالت 
اسـت کـه با پایـان یافتن پـروژه تـردد در این بخش شـهر 
تسـهیل می شـود. او بـا بیـان اینکه در ایـن پـروژه ۲۵ هزار 
مترمربـع فضـای سـبز از نـوع گیاهان متناسـب با شـرایط 
کم آبـی اسـتفاده می شـود، اظهـار کـرد: عـلاوه بـر تکمیل 
بخش هایـی از رینـگ در منطقه، چندین خیابـان هم از گره 
ترافیکـی کور رهایی می یابـد که برای اجرای طـرح در این 
خیابان هـا، در بودجه امسـال شـهرداری بیـش از ۶۰ میلیارد 
تومان اعتبار لحاظ شـده اسـت. قاسمی با بیان اینکه در این 
منطقـه تعدادی پروژه نیمه کاره همچون خیابان های متصل 
به کمربندی شـمال وجـود دارد که برای تعیین تکلیف آنها 
اعتبـارات لازم در بودجـه سـال جـاری منطقه لحاظ شـده 
اسـت، گفت: در این منطقه شـش خیابان بن بسـت شـامل 
خیابان سـلمان، شـهدای ابر، شـهدای کنگاز، شهدای ستار، 
لاله، اریسـون وجـود دارد که برای بازگشـایی آنها در بودجه 
سـال جـاری ۶۳ میلیـارد تومـان اعتبـار نظر گرفته شـده تا 
آزادسـازی آنها انجام و ترافیک سـنگین خیابان جی به ویژه 

در ایـام پایانی هفتـه کاهش یابد.

انتخاب اعضای هیأت رئیسه 
شورای اسلامی شهرستان 

کاشان
رئیس، نایب رئیس، منشـی ها، خزانه دار، سـخنگو و نماینده 
شـورای اسلامی شهرستان کاشان در شـورای استان اصفهان 
در نشسـت اعضای این شـورا در فرمانداری این خطه انتخاب 

شدند.
بـه گـزارش ایرنـا، آییـن تحلیـف و انتخاب هیئت رئیسـه 
ششـمین دوره شورای اسلامی شهرستان کاشـان روز دوشنبه 
بـا حضـور علی اکبر مرتضایـی فرمانـدار ویژه این شهرسـتان 
برگـزار شـد و پـس از رأی گیـری اعضـا، جواد حاجـی قدیری 
راونـدی به عنـوان رئیـس و مهـدی تقی پـور نیاسـر به عنـوان 
شـدند.  برگزیـده  کاشـان  شهرسـتان  شـورای  نایب رئیـس 
حمیدرضـا قمـی و فرشـاد جعفـری ویدوجـی نیـز بـه ترتیب 
به عنـوان منشـی اول و دوم و علـی مسـلمی به عنوان منشـی 
سـوم و خزانه دار شـورای اسـلامی شهرستان کاشـان انتخاب 
شـدند. همچنین ابوالقاسـم باقـری زاده به عنوان سـخنگوی و 
محمـد اربـاب به عنوان نماینده شـورای اسـلامی شهرسـتان 
کاشـان در شـورای اسـلامی اسـتان اصفهـان انتخـاب شـد. 
و  قانـون شـوراها  و 9۰  ماده هـای ۸9  اجـرای  راسـتای  در 
تبصره هـای آن و آییـن نامه اجرایـی مـاده 9۰ قانون شـوراها، 
ابوالقاسـم باقـری زاده و عباسـعلی کاردان به عنـوان نمایندگان 
شـورای شهرسـتان بـرای عضویـت در هیـأت حـل اختلاف 
و رسـیدگی به شـکایات شهرسـتان و رضا آقامحمـدی، علی 
مسـلمی، ابوالقاسـم باقـری زاده و عباسـعلی کاردان به ترتیب 
به عنـوان نماینـدگان شـورای شهرسـتان بـرای عضویـت در 
هیئت هـای تطبیـق در بخـش مرکـزی، قمصـر، نیاسـر و 
بـرزک انتخاب شـدند. در این آیین اعضای شـورای اسـلامی 
شهرسـتان کاشـان سـوگندنامه خـود را نیـز قرائـت کردنـد. 
شهرسـتان کاشـان بـا جمعیـت افـزون بـر ۳۶۴ هـزار نفـر 
و داشـتن چهـار بخـش و هفـت شـهر در فاصلـه حـدود ۲۰۰ 

کیلومتری شـمال اصفهـان قـرار دارد.

زمان انتخاب شهردار جدید 
اردستان مشخص نیست

به گفته سـخنگوی شـورای اسلامی شـهر اردستان هنوز 
زمان مشـخصی را برای انتخاب شـهردار اردسـتان نمی توانیم 
برنامه هـای  ارائـه  بـه  انتخـاب شـهردار  زیـرا  کنیـم  بیـان 
کاندیداهای نهایی و اتحاد و همبسـتگی اعضای شورا بستگی 

دارد.
معیـن مهدانیـان بـه ایسـنا گفـت: تاکنـون چنـد جلسـه 
منتخبان شـورای ششـم شـهر اردسـتان در خصوص انتخاب 
شـهردار برگزارشـده و از بیـن ۲۵ گزینـه ای که رزومـه خود را 
بـه شـهرداری تحویـل داده بودنـد بعـد از ارزیابی هایـی که بر 
اسـاس شـاخص ها و امتیازبندی ها بـرای هر یـک از گزینه ها 
انجام شـد، امروز بـه جمع بندی در مورد چهار گزینه رسـیدیم. 
او افـزود: بررسـی برنامه هـای کاندیداهای پیشـنهادی تصدی 
شـهرداری اردسـتان پـس از انتخـاب اولیـه روز شـنبه- ۲۰ 
شـهریورماه در شـهرداری اردسـتان برگـزار شـد و برخـی از 
کاندیداهـای نهایـی برنامه هـای خـود را به صـورت حضوری 
بیان کردند. سـخنگوی شورای اسلامی شـهر اردستان با بیان 
اینکه ادامه جلسـه بررسـی برنامه های کاندیداهای پیشنهادی 
شـهرداری اردسـتان عصـر روز سه شـنبه برگـزار می شـود، 
تصریـح کـرد: اعضای شـورای شـهر باید نظر و دیـدگاه چهار 
داوطلب انتخاب شـده را بشـنوند و سپس تصمیم گیری نهایی 
را انجـام دهنـد. مهدانیـان دربـاره جلسـه امروز-سه شـنبه ۲۳ 
شـهریور گفت: اگر اعضای شـورای شـهر در خصـوص چهار 
گزینـه نهایـی شـهرداری بـه نتیجـه نرسـند احتمـال اینکـه 
افـرادی دیگر بـه مصاحبه حضوری دعوت شـوند وجـود دارد. 
او گفـت: به هیچ وجه فشـار سیاسـی بـر روی اعضای شـورای 
شـهر وجـود نـدارد. شـاید برخی افراد شـاخص شهرسـتان به 
شـورای شـهر مشـورت دهنـد، امـا تأکیدی بـر انتخـاب فرد 
خاصی ندارند. سـخنگوی شـورای اسـلامی شـهر اردسـتان، 
گفـت: یکـی از موضوعاتـی کـه اعضای شـورای شـهر برای 
انتخـاب شـهردار بـر آن تأکید دارنـد قابلیت افراد بـرای تعامل 
بـا مسـئولان شهرسـتان و اسـتان اسـت و تـلاش می کنیـم 
شـهرداری را انتخاب کنیم که حاشـیه کمتری داشـته باشـد. 
مهدانیـان، خاطرنشـان کـرد: هنـوز زمـان مشـخصی را برای 
انتخـاب شـهردار اردسـتان  نمی توان بیـان کرد، زیـرا انتخاب 
شـهردار بـه جمع بنـدی ارائـه برنامه هـای کاندیـدای نهایـی 
و اتحـاد و همبسـتگی اعضای شـورا بسـتگی دارد. همچنین 
رئیس شـورای اسـلامی شهر اردسـتان گفت: اکثریت اعضای 
شـورای شـهر اردسـتان بر گزینه بومی تأکید بیشـتری دارند و 
احتمـال اینکه شـهردار اردسـتان از گزینه هـای بومی انتخاب 
شـود، بیشـتر اسـت. محسـن قاسـمی در خصوص ادامه روند 
حضـوری کاندیـدای شـهرداری اردسـتان گفت: اولین جلسـه 
حضـوری گزینه هـای نهایـی شـهرداری اردسـتان در محـل 
شـهرداری برگـزار شـد و ادامـه جلسـه حضـوری کاندیـدای 
نهایـی امـروز انجام می شـود. او با بیان اینکه هنـوز به صورت 
مکتوب کاندیدای نهایی شـهرداری اردسـتان انصراف نداده اند 
و احتمـال اینکـه گزینـه ای دیگر بـر کاندیدای نهایـی اضافه 
شـود وجود دارد، گفت: اولویت با انتخاب یک شـهردار همسـو 
با شـورا اسـت. کسـی که معیارها و شـاخص های تعریف شده 
شـورای شـهر را داشـته باشـد و پای کار و در میدان بایسـتد در 
اولویت انتخاب اسـت. رئیس شـورای اسـلامی شـهر اردستان 
بـا گلایـه از رفتـار برخـی از افراد شـورای شـهر، گفـت: رأی 
دادن برخی از اعضای شـورای شـهر اردسـتان سلیقه ای انجام 
می شـود و گزینه هـای شـهرداری را بـر مبنـای تخصـص و 
تعهـد انتخـاب نمی کننـد. بـا این وضعیـت کار سـختی برای 
انتخـاب شـهردار داریـم و نمی توانیـم زمـان دقیقـی بـرای 
انتخـاب شـهردار مشـخص کنیـم. او با بیـان اینکه شـهردار 
جدیـد باید نقاط ضعف شـهرداران گذشـته را آسیب شناسـی و 
بـه فرصت تبدیـل کند و نقاط قـوت آن ها را برجسـته تر کند، 
تصریح کرد: از اعضای شـورای شـهر اردسـتان می خواهیم به 
موضوعات حاشـیه ای ورود پیدا نکنند تـا هر چه زودتر تکلیف 

مدیریت شـهری مشـخص شود.

رئیس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری مهم ترین 
اولویت های این کمیسیون را در چهار سال آینده تشریح کرد.

وظایف  به  اشاره  با  میرباقری  رسول  ایمنا،  گزارش  به 
کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری، اظهار کرد: همان گونه 
که از اسم کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی مشخص 
و  عمران  قسمت  دو  به  کمیسیون  این  وظایف  حیطه  است 
آبادانی شهر و معماری و شهرسازی تقسیم می شود و اهمیت 
آن از این لحاظ است که ۷۰ درصد بودجه شهر به حوزه عمران 

اختصاص دارد و از ایده های شهرسازی اخذ و خرج می شود.
در  مردم  درخواست  و  مراجعات  اکثر  اینکه  بیان  با  او 
دارند  توقع  آن ها  و  است  حوزه  این  به  مربوط  شهرداری 
نحوه  افزود:  برطرف شود،  این کمیسیون  در  دغدغه هایشان 
تعامل با مردم و استفاده از این بودجه اهمیت این کمیسیون 
را روزبه روز افزون می کند. رئیس کمیسیون عمران، معماری 
و شهرسازی شورای شهر اصفهان تصریح کرد: یکی دیگر از 
وظایف این کمیسیون مشارکت و همکاری در سیاست گذاری، 
مدیریت  حوزه  در  مختلف  طرح های  پیشنهاد  و  برنامه ریزی 
اسناد  و  ابلاغی کشور  اساس سیاست های کلان  بر  شهری 
اصفهان  شهر  نیازهای  و  شهری  مصوب  برنامه  بالادستی، 
است که تصمیم و ارائه آن در کمیسیون عمران و معماری 
و شهرسازی اتفاق می افتد. او افزود: یکی دیگر از وظایف این 
کمیسیون، نظارت بر عملکرد شهرداری اصفهان در حوزه های 
مختلف با مأموریت های عمران، شهرسازی و معماری بویژه در 

معاونت شهرسازی و معماری شهرداری اصفهان است.
Á  لزوم تعامل بیشتر با دستگاه های متولی در

شهر
میرباقری با اشاره به وظیفه مدیریت شهری در تعامل و 
مأموریت های  با  مرتبط  نهادهای  و  سازمان ها  با  همکاری 
شهرسازی خارج از شهرداری ادامه داد: وظیفه تعامل و همکاری 
با سازمان ها و نهادهای شورای عالی شهرسازی و معماری 
ایران، سازمان نظام مهندسی و ساختمان استان، سازمان میراث 
عمران،  کمیسیون  با  ساختمانی  و  کاردانی  نظام  فرهنگی، 
وظایف  از  دیگر  یکی  افزود:  او  است.  و شهرسازی  معماری 
این کمیسیون بررسی کارشناسی و اعلام نظر تخصصی در 
پیوست های  برنامه ها و گزارش ها،  لوایح،  و  با طرح ها  رابطه 
مطالعاتی و مسائلی است که رئیس شورا یا هیئت رئیسه به 

کمیسیون عمران به عنوان کمیسیون اصلی و یا فرعی بسپارند. 
شناسایی  شهرسازی  و  معماری  عمران،  کمیسیون  رئیس 
و  نارسایی ها  و  کاری  موضوعات  و  محورها  اولویت بندی  و 
کمبودها و نیازها در حوزه شهرسازی و معماری، ساخت وساز 
ارائه  و  مختلف  سطوح  در  اصفهان  شهر  کالبدی  مسائل  و 
راهکارها و پیگیری اقدامات مقتضی را از مهمترین موضوعات 
موردبررسی کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری برشمرد. 
میرباقری ادامه داد: سازمان های نوسازی و بهسازی، زیباسازی، 
آزادسازی،  و  املاک  سرمایه گذاری و مشارکت ها و مدیریت 
معاونت عمران شهری و معاونت حمل ونقل و ترافیک همگی 
در ارتباط با کمیسیون هستند. رئیس کمیسیون عمران، معماری 
و شهرسازی شورا یکی از اولویت های اصلی این کمیسیون را 
اصلاح فرایندهای شهرسازی و معماری که ثمره آن تسهیل 
برای  شهروندان  گفت:  و  دانست  است،  پروانه  فرایند صدور 
فرایند  می توان  درصورتی که  می شوند  معطل  پروانه  دریافت 
را آسان و در کمتر از یک هفته پروانه ساختمان صادر کرد، 
در این راستا یکی از مهم ترین دغدغه های کمیسیون عمران 
که  است  شهرسازی  خدمات  توسعه  شهرسازی  و  معماری 

نتیجه آن شفاف سازی، کرامت انسان ها و مبارزه با فساد است. 
میرباقری تأکید کرد: اگر مدیریت الکترونیک شهرسازی بتواند 
به بهترین نحو سرویس دهد در رفت وآمدها و وقت شهروندان 
صرفه جویی می شود و به دنبال آن آلودگی هوا کاهش می یابد.

Á به دنبال ایجاد تحول در بافت فرسوده هستیم
او با بیان اینکه یکی دیگر از اولویت های کمیسیون عمران 
و شهرسازی بازآفرینی بافت های فرسوده است، افزود: بافت 
تقسیم  تاریخی  غیر  و  تاریخی  بافت  دسته  دو  به  فرسوده 
می شود که برای هر دسته برنامه ریزی هایی با سازمان نوسازی 
انجام شده و به دنبال ایجاد تحول در بافت فرسوده هستیم. 
میرباقری با بیان اینکه توسعه سرمایه گذاری در حوزه ساخت 
و گردشگری است که باعث ایجاد اشتغال و رونق اقتصادی 
شهر و شهروندان می شود، ادامه داد: یکی دیگر از اولویت های 
کمیسیون عمران معماری و شهرسازی توجه ویژه به درآمدهای 
پایدار است، زیرا نباید با تراکم فروشی، شهر را اداره کنیم که 
فشار بر دوش شهروندان باشد بلکه باید با ایجاد درآمد پایدار، 
فشار را از دوش شهروندان کم کنیم. او افزود: توجه ویژه به 
کیفیت پروژه های خرد و کلان عمرانی، استفاده از فناوری های 

نوین در پروژه ها که راندمان و بهره برداری، ماندگاری و عمر 
مفید آن را با کیفی سازی و نظارت بیشتر بالا می برد. توجه 
ویژه به مبلمان و نمادهای شهری در جهت زیباسازی و تقویت 
دیگر  از  اسلامی  و  ایرانی  فرهنگ  بر  تأکید  با  شهر  هویت 
است.  شهرسازی  و  معماری  عمران،  کمیسیون  اولویت های 
رئیس کمیسیون عمران، معماری و شهرسازی شورا تصریح 
کرد: تخلفات ساختمانی توسط شهرداری ها به ماده صد ارجاع 
اگر  و  می شود  رسیدگی  مختلف  کمیسیون های  در  و  شده 
قابل اغماض باشد با جریمه و غیرقابل اغماض با تخریب حکم 
صادر می شود. یکی از وظایف کمیسیون عمران، معماری و 
شهرسازی آسیب شناسی میل به تخلف در برخی از شهروندان 
است و باید در این زمینه فرهنگ سازی کنیم، زیرا تخلفات 
این چنینی حق الناس است و شهر را از بین می برد همچنین 
یک بار دائم بر دوش اعضای شورای شهر می گذارد. او افزود: 
لازم است شهروندان در خصوص رعایت قانون و انجام ندادن 
تخلف شهری احساس مسئولیت کنند و اطرافیان خود را نیز 
راهنمایی کنند تا یک شهر خوب و در شأن جامعه اسلامی 

داشته باشیم.

بله اعتقلاد عضلو کمیسلیون اقتصادی شلورای اسللامی 
شلهر اصفهان باید با اجرای درسلت و دقیق قواعد به سلمت 
بازدارندگلی و حتلی اصللاح تخلفات پیش از شلروع سلاخت 
یلا حیلن تکمیلل و قبلل از بهره بلرداری برویلم تا بله مرحله 

جریمله و یا بررسلی در ملاده ۱۰۰ هم نرسلد.
عللی صالحلی با بیلان اینکه یکلی از جدی تریلن وظایف 
شلوراهای شلهر بحلث نظلارت اسلت، بله فلارس گفلت: به 
دلیلل اینکله شلوراها وظیفله سیاسلت گذاری را بله عهلده 
دارنلد، متقابللًا بحلث نظلارت نیز بر عهلده آن ها اسلت، زیرا 
نمی تواننلد در حلوزه اجلرا دخالت داشلته باشلند. سلخنگوی 
شلورای اسللامی شلهر اصفهان ادامه داد: در سلال های اخیر 
بله  دلایلل مختلفی بله این جایلگاه نظارتی کم توجهی شلده 
یلا جایگاهلی که باید داشلته باشلد را نداشلته اسلت؛ یکی از 
بحث هلا در حلوزه نظلارت مسلئله بازدارندگلی اسلت،  یعنلی 
طلوری نظلارت را اعملال کنیم که نسلبت به خطا، اشلتباه و 
تخللف بازدارندگی لازم را داشلته باشلد و انگیلزه برای اعمال 
تخللف، خطلا و اشلتباه را به حداقل برسلانیم. او عنلوان کرد: 
از مصادیلق حوزه هایلی کله شلورای شلهر می توانلد اعملال 
نظلارت داشلته باشلد، کمیسلیون های ملاده ۱۰۰ اسلت کله 

در رابطله بلا تخلفلات سلاختمانی در بخش هلای مختللف با 
حضور نمایندگان شلورای شلهر، دادگسلتری و وزارت کشلور 
شلکل می گیلرد و تخلفلات بررسلی می شلود. صالحلی بیان 
داشلت: در سلال های اخیر با توجه به افزایلش قیمت در حوزه 
زمیلن و سلاختمان و فضایلی که بله لحاظ ماللی و اقتصادی 
بلرای گروه هلای مختللف انگیلزه ایجلاد کلرده که بلا تخلف 
سلاختمانی بتوانند ارزش افزوده ساختمانشلان را افزایش دهند 
و درعین حلال جریمله ای بلر اسلاس جداول مصوب برایشلان 
اعمال شلود، مقلداری تأثیرگذاری این کمیسلیون برای ایجاد 
یلک فضای هماهنگ شلهری و علاری از تخلفلات کم رنگ 
شلده و زمینله را بلرای برخلی از توافقلات خلارج از قاعلده یا 
خلارج از چهارچوب سیسلتمی فراهم کرده اسلت. سلخنگوی 
شلورای اسللامی شلهر اصفهان افزود: نیاز اسلت چنلد اتفاق 
در زمینله کمیسلیون ملاده ۱۰۰ به عنلوان یکلی از ابزارهلای 
نظارتی بلرای ایجاد شلهری که چهارچوب های ساخت وسلاز 

در آن رعایلت می شلود، مدنظر باشلد.
Á  اهمیت بازدارندگی پیش از ساخت و اعمال

نظارت حین ساخت
او در رابطله بلا تغییلرات لازم در کمیسلیون ملاده ۱۰۰ 

توضیلح داد: در مرحلله اول بله دلیلل اینکله چنلد گلروه 
برای بررسلی تخلفات در کمیسلیون ملاده ۱۰۰ وجلود دارد، 
یلک رویله هماهنلگ در تمام کمیسلیون ها داشلته باشلیم؛ 
نمی گویلم  آرا  صلدور  نلوع  خصلوص  در  دوم  مرحلله  در 
سلخت گیری املا بایلد بلا اجلرای درسلت و دقیلق قواعد به 
سلمت بازدارندگلی و حتلی اصللاح تخلفات پیش از شلروع 
سلاخت یا حیلن تکمیل و قبلل از بهره بلرداری برویلم تا به 
مرحلله جریمله یا بررسلی در ملاده ۱۰۰ هم نرسلد. صالحی 
بلا بیان اینکه درعین حلال باید زمینه را برای سللامت اداری 
در بخش هلای مختللف شلهری و شلهرداری فراهلم کنیم، 
گفت: اگر جایی خلأ قانونی وجود داشلته باشلد و راه نفوذی 
برای مفسلده ای وجود داشلته باشلد طبیعی اسلت کله افراد 
مختللف در معرض خطا و اشلتباه قرار می گیرند. سلخنگوی 
شلورای اسللامی شلهر اصفهلان افلزود: بایلد بتوانیلم در 
بخش هلای مختللف بلا تقویلت اجلرای قوانیلن و مقلررات 
خوبلی کله وجلود دارد و درعین حلال بلا اصللاح جلداول 
جرائلم و هماهنگ شلدن رویه ها در برخلورد با تخلفات،  این 
حفاظلت را از کارکنلان بخش های مختلف داشلته باشلیم و 
زمینله بلروز خطا و اشلتباه را با اصللاح قواعد و مقلررات به 

حداقلل برسلانیم تلا از کارکنلان خودمان هلم در بخش های 
مختلف شلهرداری محافظت کنیلم. او در ادامله مطرح کرد: 
در ۲۰ روز اخیر در کمیسلیونی که حضلور دارم، عملًا تلاش 
کردیلم کله قانون، در کنلار رعایت انعطلاف و مصالح موجود 
بله نفع همله مردم و شلهر جدی تر از گذشلته اجرایی شلود 
و دوم پیشلنهاد دادیلم و موضلوع را در مناطلق مختلفلی که 
به عنلوان کمیته  هلای نظارتلی رفتیلم، پیگیلری می کنیم تا 
بتوانند نظارت مسلتقیم بر ساخت وسلازها داشلته باشلند و تا 
جایلی کله ممکن اسلت قبل از تکمیلل و پایلان کار در ابتدا 
اصللًا تخلفلی ایجلاد نشلود و پلس از آن اگلر تخلفلی شلد 
بلافاصلله مأملوران بازدیلد در مناطق برای اصللاح آن ورود 
پیلدا کننلد. صالحلی در پایلان عنوان کلرد: در بخش سلوم 
نیلز از افلرادی کله در کمیسلیون شهرسلازی و بخش  هلای 
مختللف ایلن حلوزه هسلتند، درخواسلت کردیلم تلا لایحه 
یلا طلرح مربوط بله اصللاح جلداول و جرائم را به دسلتمان 
برسلانند و زودتلر بله صحن شلورا بیاید تلا بتوانیلم از این ۳ 
کانلال بلا تقویلت نظلارت، تقویلت اجلرای قانلون و اصلاح 
جلداول و ضرایلب جرائلم، بله نقطه قابلل قبوللی از کنترل 

تخلفات دسلت پیلدا کنیم.

رئیس کمیسیون عمران، شهرسازی و معماری اولویت های این کمیسیون را برشمرد

تسهیل فرایند صدور پروانه در دستور کار شورا

گروه اصفهان| بنا به گفته مدیر منطقه 1۳ شــهرداری 
اصفهــان احداث فــاز دوم خیابــان آزادگان (دســتگرد( از 
درخواســت های چندین ساله مردم دستگرد است که تاکنون 
با همکاری مردم 9۰ درصد خیابان آزادســازی شــده و برای 
هزار متر باقی مانده نیاز به مشارکت شهروندان داریم. محمد 
شرفا با اشاره به اینکه یکی از پروژه هایی که مورد درخواست 
مردم منطقه 1۳ به ویژه محله دســتگرد بوده، احداث فاز دوم 
خیابان آزادگان (دستگرد( است، اظهار کرد: فاز اول این خیابان 
سال های گذشته افتتاح شد و در سال 99، درصدد احداث فاز 
دوم برآمدیم و اعتباری هم برای آزادسازی و احداث اختصاص 
پیدا کرد. شرفا بیان کرد: تملک این طرح در پیش بینی بودجه 
سال 99 حدود هفت میلیارد تومان بود که با توجه به افزایش 
هزینه ها، این مبلغ تا ۲۰ میلیارد تومان در اصلاح بودجه افزایش 

پیدا کرد. او ادامه داد: برای احداث فاز دوم نیاز به هفت هزار و 
۵۰۰ متر آزادســازی است که از این میزان، شش هزار و ۵۰۰ 
متر تملک شده به طوری که پیشرفت تملک در این پروژه حدود 
9۰ درصد اســت. مدیر منطقه 1۳ شهرداری اصفهان با اشاره 
به اینکه امیدواریم یک هزار متر باقی مانده با مشارکت مردم 
تملک شود تا هرچه زودتر خیابان در اختیار شهروندان قرار گیرد، 
گفت: مراحل انجام مناقصه و انتخاب پیمانکار برای احداث فاز 
دوم خیابان آزادگان اجرایی شده و در بخش هایی که آزادسازی 
کامل شده، با خاک برداری، پیمانکار مشغول فعالیت شده است 
تــا طی دو ماه آینده پروژه افتتاح شــود. او افزود: بخش هایی 
که آزادسازی شــده و در اختیار پیمانکار است، جدول کشی و 

خیابان بندی شده است و اکنون آماده آسفالت ریزی است.
احداث مجموعه ورزشی قائمیه ویژه ورزش های رزمی

او همچنین با بیان اینکه پروژه مجموعه ورزشی – رزمی 
قائمیه که در محله قائمیه قرار دارد باهدف احداث مجموعه ای 
سرپوشــیده برای ورزشکاران رزمی ســاخته می شود، اظهار 
کرد: مبلغ اولیه پیمان این طرح حدود ۲۴ میلیارد ریال اســت. 
او ادامــه داد: بعد از انعقاد قرارداد این طــرح، زمین پروژه در 
مردادماه به پیمانکار تحویل شد و در اقدام اولیه تجهیز کارگاه 
و خاک برداری اولیه از ســوی پیمانکار صورت گرفته اســت. 
مدیر منطقه 1۳ شهرداری اصفهان مساحت سالن رزمی این 
مجموعه را ۲۵۰ مترمربع عنوان و تصریح کرد: این ورزشگاه 
دارای حدود ۵۰ متر بخــش اداری و رختکن و ۵۰۰ متر هم 
محوطه سازی اطراف و جلوی مجموعه است. به گفته او، این 
پروژه در مرحله فونداســیون است که امیدواریم در سال آینده 

مورد بهره برداری قرار گیرد.

مدیر منطقه 13 شهرداری اصفهان خبر داد

تکمیل 90 درصد آزادسازی فاز دوم خیابان دستگرد
 مجموعه ورزشی قائمیه ویژه ورزش های رزمی در منطقه 13 احداث می شود

سخنگوی شورای شهر خواستار تغییر در نحوه اعمال کمیسیون ماده 100 شد

ضرورت اعمال تغییرات در کمیسیون ماده 100

استان  رانندگی  و  راهنمایی  پلیس  رئیس  گفته  به 
اصفهان طرح ممنوعیت تردد شبانه همچنان در استان 
اصفهان پابرجا است و مصوبه یا ابلاغی مبنی بر اجرای 
طرح واکسیناسیون ۲۴ ساعته و لغو طرح تردد شبانه اعلام 

نشده است.
با  برابر  ایمنا گفت:  سرهنگ محمدرضا محمدی به 
مصوبات ستاد ملی و استانی مبارزه با کرونا طرح تردد 

تمام  در  بامداد  سه  الی   ۲۲ ساعت  از  خودروها  شبانه 
افزود:  او  است.  پابرجا  همچنان  استان  شهرستان های 
مصوبه و ابلاغی مبنی بر اجرای طرح واکسیناسیون ۲۴ 
ساعته و لغو شبانه اعلام نشده است. رئیس پلیس راهور 
مورد  در  مردم  مشکلات  خصوص  در  اصفهان  استان 
تعویض پلاک خودرو تصریح کرد: دلیل این محدودیت 
شرایط کرونا و محدودسازی خدمات است چرا که مراکز 

تعویض پلاک از مراکز پرتجمع و پر ریسک در موضوع 
شیوع کرونا است و باید برابر مصوبات ستاد این مراکز با 
رفیت ۵۰ درصد فعالیت کنند اما شرایط به نحوی است که 
با ظرفیتی بیش از این در حال فعالیت هستیم. او افزود: 
لازم است شهروندان برای انجام امور مربوط به تعویض 
پلاک تنها در ساعت 9 صبح به سایت نوبت دهی پلیس 
مراجعه کنند. سرهنگ محمدی با بیان اینکه روزانه به 

۸۰۰ نفر در دو مرکز تعویض پلاک شهر اصفهان خدمات 
وکالت های  است  لازم  داد:  ادامه  می شود،  ارائه  لازم 
نقل وانتقال خودرو به صورت بلندمدت و بیش از یک ماه 
باشد و خدمات لازم به وکالت نامه هایی که بالای یک ماه 
اعتبار داشتند اما موفق به نوبت گیری نشدند به صورت 
محدود و صرفا در دو روز آخر مهلت وکالت نامه بدون نوبت 

اینترنتی وکالت داده می شود.

رئیس پلیس راهور استان اصفهان:

طرح ممنوعیت تردد شبانه در استان پابرجا است
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جامعه

بـه گفتـه مدیـرکل آموزش وپـرورش اسـتان اصفهـان 
سـال تحصیلـی جدیـد و آمـوزش بـدون وقفـه از مهرمـاه و 
بـا چارچوب اعلام شـده از سـوی سـتاد ملی مقابله بـا کرونا 

آغازشـده و مـا تابـع ایـن تصمیمات هسـتیم.
بـه  اشـاره  بـا  اعتـدادی  محمـد  تسـنیم،  گـزارش  بـه 
بازگشـایی مـدارس اظهار داشـت: امـروزه با توجه به شـرایط 
کرونا، بازگشـایی مـدارس دغدغـه مهمی بـرای خانواده ها و 
مجموعـه بـزرگ تعلیـم و تربیـت به شـمار می رود. مـا برای 
شـروع سـال تحصیلی جدید اقدامات و فعالیت هایی در قالب 
پـروژه مهـر تعریف کردیـم و پروژه مهر به معنای بازگشـایی 
مطلـوب مـدارس بـوده و اقداماتـی کـه منجر به بازگشـایی 
مطلوب مدارس شـده را شـامل می شـود. او افـزود: همکاران 
من در مدارس سراسـر اسـتان و برای سنجش میزان آمادگی 
مـدارس برای بازگشـایی، یک مرحله مانـور در روزهای آینده 
انجام خواهند داد تا با شـناخت احتمالی کاسـتی ها و بررسـی 
همه امکانات برای بازگشـایی مطلوب مـدارس اقدامات لازم 
را انجـام دهند. سـال تحصیلی جدید و آمـوزش بدون وقفه از 
مهرمـاه و با چارچوب اعلام شـده از سـوی سـتاد ملی مقابله 
بـا کرونـا آغازشـده و ما تابع ایـن تصمیمات هسـتیم، این در 
حالـی اسـت که از خانواده ها نیز خواسـتاریم کـه اعتماد کرده 
و تابـع تصمیمـات سـتاد ملی مقابلـه با کرونا باشـد. مدیرکل 
آموزش وپرورش اسـتان اصفهان پیرامون الزامـات لازم برای 
بازگشـایی مدارس تصریح کرد: ایمن سـازی و واکسیناسیون 

افـرادی کـه بـا دانش آمـوزان در ارتباط بـوده برای ما بسـیار 
اهمیـت دارد و ایـن امر شـامل معلمـان، نیروهـای خدماتی، 
مـدارس  سـرویس  راننـدگان  همچنیـن  و  اجرایـی  کادر 
می شـود. همچنیـن موضـوع واکسـینه شـدن دانش آمـوزان 
نیـز در دسـتور کار سـتاد ملـی مقابله بـا کرونـا قـرار دارد. او 
درباره شـیوه نامه سـال جـاری بیان کـرد: قرار اسـت مدارس 

روسـتایی و عشـایری همانند سنوات گذشـته و به دلیل تعداد 
کـم آن هـا با جمعیت زیـر 1۰ نفر به صورت حضـوری برگزار 
شـود، امـا برای سـایر مـدارس در ابتـدای مهرماه بازگشـایی 
را تنهـا بـه صـورت مجـازی خواهیـم داشـت و دانش آموزان 
بحـث آمـوزش را در فضـای مجـازی دنبـال می کننـد تـا 
موضـوع واکسیناسـیون برای تمامـی افراد مرتبط با مدرسـه 

تکمیـل شـود. اعتـدادی خاطرنشـان کرد: مـا به دنبـال این 
هسـتیم کـه با عملی شـدن مـوارد فوق و همچنیـن با اعلام 
سـتاد ملـی مقابله با کرونـا از آبان مـاه مـدارس را به صورت 
اقتضایـی، تدریجـی و بـا جمعیت هـای تراکم کم بازگشـایی 
کنیـم. تمامـی تـلاش مـا در برنامه ریزی های  مناسـب برای 

بازگشـایی هرچـه بهتر مدارس اسـت.

تمـام دانشـجویان دانشـگاه های اسـتان اصفهـان هماننـد 
سـایر دانشـجویان در کشـور می تواننـد بـا مراجعـه به سـامانه 
saLaMat.gov.ir نسـبت بـه دریافـت واکسـن اقـدام کننـد.

بـر اسـاس اعلام مرکـز مدیریت آمـار و فنـاوری اطلاعات 
وزارت بهداشـت، از هم اکنـون تمامـی افـراد ۴۲ سـال بـه بـالا 
(متولدیـن 1۳۵۸ و قبـل( در سراسـر کشـور می توانند با مراجعه 
بـه سـامانه saLaMat.gov.ir زمـان و محل دریافت واکسـن 
را بلافاصلـه خودشـان انتخـاب کنند. بـرای ایـن کار، نیازی به 
داشـتن پرونده بهداشـت نیسـت. هم چنین افراد ۳۲ تا ۴1 سال 
(متولدیـن 1۳۵9 تـا 1۳۶۸(  که سـاکن اسـتان های آذربایجان 
غربی، ایلام، بوشـهر، خراسـان جنوبی، خوزسـتان، سیسـتان و 
بلوچسـتان، کردستان، کرمان، کرمانشاه، قم و هرمزگان هستند 
و در پایگاه هـای بهداشـت پرونـده سـلامت دارنـد می توانند از 
طریق همین سـامانه ثبت نام کنند. از سویی دیگر از روز شنبه- 
۲۰ شـهریورماه نیـز سـامانه برای تزریق واکسـن دانشـجویان 
بـاز شـد و حـالا پـس از سـرعت گرفتـن رونـد واکسیناسـیون 
در کشـور، زلفـی گل، وزیـر علـوم تحقیقـات و فناوری کشـور 
در تازه تریـن اظهارنظـر در خصوص بازگشـایی دانشـگاه گفته 
کـه »دانشـگاه های کشـور بعـد از اتمـام فرآیند واکسیناسـیون 
حضـوری خواهند شـد.«او با تأکیـد بر اینکـه وزارت علوم برای 
بازگشـایی دانشگاه ها تابع سـتاد ملی مقابله با کروناست، اظهار 
کرد: اگر فرایند واکسیناسـیون دانشـجویان به خوبی انجام شـود 
بـا اجازه سـتاد ملی مقابله بـا کرونا می توانیـم در هرزمانی تمام 
دانشـگاه های تابع وزارت علوم، تحقیقات و فناوری را بازگشایی 

کنیـم و در ایـن زمینـه آمادگی هـای لازم را داریم.
Á دانشگاه اصفهان

در همیـن راسـتا دانشـگاه های اسـتان اصفهـان نیـز هماننـد 
دانشـگاه های سراسـر کشـور رونـد تزریق واکسـن را آغـاز کردند 
به گونـه ای که در دانشـگاه اصفهان مرکز تجمیعی نیلفـروش زاده 
آمـاده ارائـه خدمـات واکسیناسـیون به دانشـجویان اسـت. معاون 
دانشجویی دانشگاه اصفهان روز شنبه گذشته از آغاز واکسیناسیون 
دانشـجویان تمـام مقاطـع تحصیلی همزمان با سراسـر کشـور در 
دانشـگاه اصفهان خبر داد. مرتضی حاج حسـینی به ایسـنا، گفت: 
مرکـز تجمیعی دانشـگاه اصفهان صرفا ویژه دانشـجویان اسـت و 
تنهـا بـا کنتـرل کارت دانشـجویی یـا گواهی اشـتغال به تحصیل 

معتبر بـه دانشـجویان خدمات واکسیناسـیون ارائـه می کند.

Á دانشگاه صنعتی اصفهان
مدیـر مرکـز بهداشـت دانشـگاه صنعتـی اصفهـان نیـز در 
خصـوص رونـد واکسیناسـیون دانشـجویان ایـن دانشـگاه، بـا 
ابراز خرسـندی از ابلاغ تزریق واکسـن به دانشـجویان کشـور، 
اظهـار کرد: در زمینه واکسیناسـیون دانشـجویان فرآیند تزریق 
واکسـن بـه این صورت اسـت کـه اسـامی دانشـجویان وزارت 
علوم در اختیار وزارت بهداشـت قرار گرفت و  نام دانشجویان در 
سـامانه ثبت شـد. در مرحله بعد دانشـجویان باید با وارد شـدن 
به سـامانه سـلامت نسـبت بـه انتخاب محـل و زمـان تزریق 
واکسـن اقـدام کننـد. زهـرا ممتازپـور بـا بیـان اینکـه در زمان 
مراجعه دانشـجویان به سـامانه سـه اتفـاق رخ می دهد، تصریح 
کـرد: در یـک حالت دانشـجویان پس از انتخاب زمـان و مکان 
می تواننـد بـرای تزریـق مراجعه و واکسـن را دریافـت کنند. در 
حالـت دوم نیـز ممکن اسـت در زمان ورود به سـامانه با پیامک 
»ظرفیـت تکمیل اسـت« روبرو شـوند کـه در این صـورت نیز 
مشـکلی وجـود ندارد و دانشـجویان می تواننـد در زمان دیگری 
بـه سـامانه مراجعـه و یـا با تغییـر روز و محل پایگاه نسـبت به 
دریافـت واکسـن اقـدام کننـد. مدیـر مرکز بهداشـت دانشـگاه 
صنعتـی اصفهـان ادامه داد: پیامک سـومی که ممکن اسـت با 
آن مواجه شـوند این اسـت که »نام شـما به عنوان دانشـجو در 
این سـامانه ثبت نشده است« که دانشـجویان باید توجه داشته 
باشـند کـه در ایـن صورت هم جـای نگرانی نیسـت و با توافق 
انجام شـده با دانشـگاه علوم پزشـکی اصفهان، دانشجویانی که 

تـا ۲۵ شـهریور موفـق به ثبت نـام در سـامانه و دریافت پیامک 
تزریـق واکسـن نشـد، می تواننـد بـا شـماره تلفن هـای  اعلام 
شـده از سـوی دانشـگاه تمـاس گرفتـه و روند واکسیناسـیون 
این دانشـجویان انجام می شـود. او داشـتن کارت ملـی و کارت 
دانشـجویی و یا گواهی اشـتغال به تحصیل را شـرط لازم برای 
تزریـق واکسـن اعلام کـرد و گفـت: پایگاه تجمیعی دانشـگاه 
صنعتـی اصفهـان نیز همانند سـایر پایگاه هـا فعال اسـت و در 

لیسـت انتخابی دانشـجویان قرار دارد.
Á دانشگاه هنر اصفهان

دانشـجویان  ثبت نـام واکسیناسـیون  در اطلاعیـه نحـوه 
دانشـگاه هنـر اصفهان نیز آمده که تمام دانشـجویان دانشـگاه  
saLaMat.gov. هنـر اصفهان می توانند با مراجعـه به سـامانه

ir محـل و زمـان تزریـق واکسـن را خودشـان انتخـاب کنند. 
چنانچه کد ملی دانشـجویی در سـامانه واکسیناسیون به آدرس 
ثبت نشـده بـود، مشـخصات خـود (شـماره دانشـجویی، نام و 
نـام خانوادگـی و کـد ملـی( را بـه سـامانه پیـام کوتاه دانشـگاه 
بـه شـماره ۳۰۰۰99۰۰999۸9۷ ارسـال کننـد تـا در خصوص 
رفـع مشـکل اقـدام لازم به عمـل آیـد. در ادامه ایـن اطلاعیه 
تأکیـد شـده فقط دانشـجویان دانشـگاه هنـر اصفهـان که کد 
ملـی آنان در سـامانه پذیرش نمی شـود مشـخصات خـود را به 
سـامانه پیامکی ارسـال کننـد. در حال حاضر به علت اسـتقبال 
گسـترده دانشجویان، سـامانه قدری کند شده و ظرفیت تعریف 
شـده در بعضی شـهرها تکمیل شـده است و پیشـنهاد می شود 

دانشـجویانی که موفق بـه ثبت نام نمی شـوند در روزهای آینده 
هـم مجـددا تلاش کنند و از مراجعه بـدون نوبت به پایگاه های 

واکسیناسـیون خودداری کنند.
Á دانشگاه کاشان

معاونت فرهنگی اجتماعی و دانشـجویی دانشـگاه کاشـان 
نیـز در اطلاعیه اعلام کرد تمام دانشـجویان دانشـگاه کاشـان 
(در تمـام مقاطـع خوابگاهـی و غیـر خوابگاهـی( بـا در دسـت 
داشـتن کارت دانشـجویی و کارت ملـی تـا پایـان هفته جهت 
واکسیناسـیون به بیمارسـتان متینـی، ابتدایی خیابـان امیرکبیر 
مراجعـه کنند. در ادامه این اطلاعیـه آمده که روز جمعه نیز این 
واحـد خدمات ارائـه می کند و به زودی برای سـایر دانشـجویان 
دانشـگاه که سـاکن کاشـان نیسـتند هم در شهرسـتان محل 

سکونتشـان امکان اسـتفاده از واکسـن فراهم می شـود.
Á دانشگاه پیام نور واحد اصفهان

دانشـگاه پیـام نـور نیـز ماننـد دیگـر دانشـگاه های کشـور 
واکسیناسـیون را آغـاز کـرده و دانشـجویان دانشـگاه پیـام نور 
واحـد اصفهـان می توانند با مراجعه به سـامانه وزارت بهداشـت 
و یا پورتال دانشـگاه پیام نور اسـتان نسـبت به تزریق واکسـن 

اقـدام کنند.
Á واحدهای دانشگاه آزاد اسلامی استان اصفهان

در اطلاعیه دانشـجویان دانشـگاه آزاد اسلامی آمده که تمام 
دانشـجویان این دانشـگاه در واحدهای مختلف در سطح استان 
اصفهان، از روز شنبه ۲۰ شهریور مانند سایر دانشجویان کشور، 
saLaMat. بـا مراجعـه بـه سـامانه وزارت بهداشـت بـه آدرس
gov.ir نسـبت به واردکردن مشـخصات و محل سکونت خود 
و انتخاب مرکز واکسیناسـیون اقدام و پـس از دریافت پیامک از 
وزارت بهداشـت، جهت تزریق واکسـن با همراه داشـتن کارت 
دانشـجویی یـا برگـه اشـتغال بـه تحصیل یـا پرینـت انتخاب 
واحـد و کارت ملـی در تاریـخ و زمـان مقرر بـه مراکز تجمیعی 
واکسیناسـیونی کـه در متـن پیامـک ذکر شـده مراجعـه کنند. 
دانشـجویان واحـد نجف آبـاد می تواننـد درصورتی کـه در زمان 
ثبت نـام در سـامانه، بـا پیام، »اسـم شـما به عنوان دانشـجو در 
سـامانه ثبت نشـده« مواجه شـدند در روزها و سـاعات اداری با 
شـماره های تمـاس امـور دانشـجویی (۴۲۲9۲۳۴9-۰۳1 خانم 
بهـزادی یـا ۴۲۲9۲۸99-۰۳1 آقای کاظمـی( تماس بگیرند تا 

موضوع بررسـی شود.

استخدام پرستار متناسب با 
افزایش تخت های بیمارستانی 

نیست
بـه گفتـه معـاون پرسـتاری وزارت بهداشـت، درمـان 
و آمـوزش پزشـکی اسـتخدام نیروی پرسـتار متناسـب با 
افزایـش تخت های بیمارسـتانی نیسـت و تبدیل وضعیت 
نیروهـای شـرکتی پرسـتاری بویژه پرسـتارانی کـه بالای 
ده سـال سـابقه کار دارنـد بایسـتی در اولویـت اقدامـات 

اضطـراری قـرار گیرد.
بـه گـزارش وبـدا، مریم حضرتی در نشسـت بررسـی 
بهداشـت  کمیسـیون  در  پرسـتاری  نیـروی  مشـکلات 
مجلـس افزود: پرسـتاری کـه بیش از ۲۰ ماه اسـت که در 
بخش هـای کوویـد 19 بدون لحظـه ای وقفـه جان برکف 
ارائـه خدمت و ایثار می کند امتحان خود را پس داده اسـت 
و نبایـد درگیـر آزمـون اسـتخدام می شـود.  وی بـا اشـاره 
بـه کمبود شـدید نیـروی پرسـتار در بخش هـای مختلف، 
اظهـار داشـت: در دی مـاه سـال 1۳9۸  قبـل از کوویـد 
19، در بررسـی کـه در خصـوص میزان فعالیت و سـاعت 
اضافـه کار عملکـردی ماهیانه پرسـتاران در دانشـگاه ها و 
دانشـکده های علـوم پزشـکی کشـور انجام گرفـت نتایج 
نشـان داد کـه در اغلب دانشـگاه های مـادر اضافه کاری ها 
و نوبت هـای اجبـاری بـه پرسـتاران وجـود دارد. حضرتـی 
ادامـه داد: به عنوان مثـال در دانشـگاه علوم پزشـکی  ایران 
ماهیانـه بیش از ۳۰۰ هزار سـاعت اضافه کاری عملکردی 
پرسـتاری  وجـود دارد  کـه حداقل معادل بیـش از دو هزار 
پرسـتار می شـود و بقیه دانشـگاه های علوم پزشکی کشور 
مثل شـیراز، کرمان و شـهید بهشـتی نیز وضعیتی مشـابه 
دارنـد که بدون شـک این موضـوع پس از شـیوع پاندمی 

افزایش چشـمگیری داشـته است.
کـرد:  تصریـح  بهداشـت  وزارت  پرسـتاری  معـاون 
و  نوبت هـا  تحمـل  و  خسـتگی  علی رغـم  پرسـتاران 
بـه  مسـئولانه  و  ایثارگرانـه  اجبـاری  اضافه کاری هـای 
صورت شـبانه روزی بـه ارائه خدمت پرداختنـد و علی رغم 
دورکاری هـا،  و  دولـت  هیـأت  سراسـری  تعطیلی هـای 
پرسـتاران در نوبت هـای خـود حاضـر بودنـد و بـا وجـود 
آسـیب های جسـمی و روحـی حتـی یـک بیمـار بـدون 

خدمـات مراقبتـی رهـا نمانـد.    
حضرتـی با اشـاره بـه اسـتخدام های خوبی کـه در دو 
سـال گذشـته انجام گرفـت، گفت: تخصیص بیـش از ۲۴ 
هـزار نیـروی  پرسـتار در  دو سـال گذشـته اگرچه بسـیار 
ارزشـمند اسـت امـا اغلب جـذب نیـرو به صـورت تبدیل 
وضعیـت  بـوده  و عمـلا نیـروی کافی به سیسـتم تزریق 
نشـده اسـت. وی افـزود: اسـتخدام های صـورت گرفتـه 
متناسـب بـا افزایـش تخت هـای بیمارسـتانی و افزایـش 
بخش هـای ویـژه صـورت نگرفتـه و بـرای رسـیدن بـه 
حداقـل اسـتاندارد جهانـی و نسـبت پرسـتار بـه تخـت یا 
پرسـتار بـه جمعیـت فاصله زیـادی داریـم که بایـد تدبیر 
فـوری در ایـن خصوص صورت گیـرد. حضرتـی در ادامه 
بـا گلایـه از تفکیـک پرسـتاران بـه پیمانـی، قـراردادی، 
شـرکتی و تبصره ای و عدم سـهمیه مناسـب برای تبدیل 
وضعیـت پرسـتاران شـرکتی در اسـتخدامی های اخیـر، 
تأکیـد کـرد: تمـام پرسـتاران شـرح وظایف واحـدی دارند 
و بـرای ایجـاد عدالـت در سیسـتم بایـد از نظر امتیـازات، 
حقـوق و تسـهیلات بـا یـک نـگاه دیـده شـوند. در حال 
حاضـر ۳۵ درصـد پرسـتاران در بخش هـای درمانـی و 
پرسـتاران شـرکتی هسـتند کـه پرداختـی و مزایـای آنان 
متناسـب بـا خدماتشـان نیسـت کـه نیازمنـد تجدیدنظـر 
در تبدیـل وضعیـت  ایـن عزیـزان وجـود دارد. وی افزود: 
بیـش از ۲۲۰۰ پرسـتاری شـرکتی و نزدیـک بـه 99۶۰ 
پرسـتار قـراردادی بالای 1۰ سـال سـابقه  خدمـت داریم،  
قانـون می گویـد جـذب بایـد از طریـق آزمـون باشـد، اما 
ایـن قانـون مربـوط بـه زمـان عـادی اسـت  نـه در زمان 
بحـران و مبـارزه جهانی بـا یک پاندمی منحـوس. لذا چه 
آزمونـی بالاتـر از این کـه ایـن پرسـتاران حـدود دو سـال 
در بخش هـای ویـژه کوویـد بـا جـان و دل ارائـه خدمـت 
دادنـد و امـروز دارای مهـارت و تجربه بالایی هسـتند. لذا 
بـرای پیشـگیری از  تـرک خدمـت احتمالـی و مهاجـرت  
آنـان به کشـورهای دیگـر  ضرورت دارد نسـبت به تبدیل 
وضعیـت ایـن عزیزان اقدام سـریع صورت گیـرد. به گفته 
معـاون پرسـتاری وزارت بهداشـت، با توجه بـه خیز پنجم 
کوویـد19، احتمـال اتصـال آن بـه خیزهـای بعـدی طی 
نامـه ای بـه وزیر محترم بهداشـت به حداقل ۲۵ پیشـنهاد 
اضطـراری و ضـروری ایـن معاونـت در حـوزه پرسـتاری 
اشـاره شـده اسـت. وی افـزود: در ایـن نامـه که بـه دنبال 
درخواسـت های متعـدد دانشـگاه ها و دانشـکده های علوم 
پزشـکی کشور در خصوص مشـکلات و نیازهای فوری و 
ضروری در حوزه پرسـتاری نوشـته شـده به کمبود محرز 
کادر پرسـتاری، خسـتگی و تحلیل قوای جسـمی و روحی 
پرسـتاران و ضـرورت برنامه ریـزی مناسـب جهـت حفـظ 
و نگهداشـت نیروی انسـانی اشـاره شـده اسـت. حضرتی 
پیشـنهاد های  بخـش  دو  در  نامـه  ایـن  کـرد:  تصریـح 
اضطـراری و ضروری نوشـته شـده کـه تسـریع در جذب 
و به کارگیـری پذیرفته شـدگان آزمـون بهمن ماه سـال 99 
بویـژه جـذب آنی پرسـتاران بیـکار و غیر شـاغل در مراکز 
درمانـی، اخذ مجوز جـذب فوری حداقل 1۰ هزار پرسـتار، 
تبدیـل وضعیت پرسـتاران شـرکتی و یـا قـراردادی  با 1۰ 
سـال و بیشـتر سـابقه کار بـه یـک وضعیـت پایدارتـر  و 
به کارگیـری نیروهای کمک پرسـتاری یک سـاله و اجرای 
فـوری تعرفـه گـذاری خدمات پرسـتاری از پیشـنهاد های 
مهمـی اسـت کـه در بخـش پیشـنهاد های اضطـراری به 
آن اشـاره شـده اسـت. در پایـان نشسـت  پـس از بحـث 
و گفت وگوهـای صـورت گرفتـه مقـرر شـد کارگروهـی 
متشـکل از نمایندگانـی از وزارت بهداشـت، سـازمان های 
برنامه وبودجه و امور اداری و اسـتخدامی و نظام پرسـتاری 
و دو عضـو کمیسـیون بهداشـت و درمـان تشـکیل و بـا 
بررسـی موارد مطروحه راهکارهای اجرای آنها را پیشـنهاد 

دهند.

   کوتاه از اصفهان   کوتاه از کشور

اهدای خون جامعه ورزشی 
اصفهان در اربعین حسینی

به گفته رئیس هیئت پزشکی ورزشی استان اصفهان 
جامعه ورزشی اصفهان همزمان با اربعین حسینی و هفته 
دفاع مقدس خون خود را برای کمک به همنوعان اهدا 

می کنند.
احمد باقری مقدم با اشاره به طرح سراسری »اهدای 
خون جامعه ورزش و جوانان« در آستانه اربعین حسینی و 
همزمان با آغاز هفته دفاع مقدس به مهر گفت: در استان 
اصفهان نیز این طرح برنامه ریزی شده و اجرایی خواهد 
شد. او با بیان اینکه این حرکت خداپسندانه و مثبتی است 
که در دستور کار قرار گرفته است، ابراز داشت: باید توجه 
داشت که ذخایر خونی در کشور بر اساس اعلام سازمان 
این  تحقق  برای  و  است  تقویت  نیازمند  خون  انتقال 
نیز همچون همیشه که در صحنه های  امر ورزشکاران 
مختلف حضور داشته اند در این زمینه نیز مشارکت خواهند 
با  استان اصفهان  داشت. رئیس هیئت پزشکی ورزشی 
ورزشی  پزشکی  هیئت  همت  به  طرح  این  اینکه  بیان 
اجرایی  ورزشی  هیئت های  همه  همکاری  با  و  استان 
خواهد شد، ادامه داد: این برنامه به صورت جمعی و به 
صورت نمادین در روز ۳1 شهریور در همه کشور آغاز 
می شود. او ادامه داد: انتظار داریم که این حرکت در آینده 
نیز به صورت مستمر ادامه داشته باشد و چنانچه استقبال 
از این طرح خوب باشد با رایزنی با اداره کل انتقال خون 
زمان بندی لازم را برای حضور ورزشکاران انجام خواهیم 
داد. باقری مقدم اضافه کرد: برای مشارکت ورزشکاران 
اطلاع رسانی  ظرفیت های  همه  از  خون  اهدای  برای 
تا حضور  به ویژه رسانه ها و فضای مجازی استفاده شده 

حداکثری را داشته باشیم.

80 درصد تعویض پلاک در 
اصفهان از طریق اینترنت

و  سخت  شرایط  از  روزها  این  اصفهان  شهروندان 
در  پلاک  تعویض  مراکز  نوبت دهی  محدود  ظرفیت 
نوبت دهی  سایت  می گویند  و  دارند  گلایه  اصفهان 

اینترنتی هنوز باز نشده، بسته می شود.
ایسنا  به  دراین باره  اصفهان  شهروندان  از  یکی 
می گوید: چند روزی از صبح زود منتظر باز شدن سایت 
و ثبت نام برای تعویض پلاک بوده، اما هر بار به محض 
باز شدن سایت، نتوانسته ثبت نام کند، چون ظرف چند 
که  محمد  می شود.  بسته  سایت  و  تمام  نوبت ها  دقیقه 
کارمند یکی از شرکت های خصوصی است نیز می گوید: 
ثبت نام  سایت  در  نتوانسته  روزی  چند  اینکه  دلیل  به 
مجبور شده  دارد  اشکالی  سایت  اینکه  گمان  به  و  کند 
مرخصی بگیرد و به صورت حضوری به مرکز تعویض 
تأکید  پلاک  تعویض  مراکز  در  اما  کند،  مراجعه  پلاک 
داشتند حتما باید نوبت اینترنتی داشته باشد. یکی دیگر 
فوری  مالی  نیاز  دلیل  به  نیز که می گوید  از شهروندان 
قصد فروش خودرو اش را داشته اما فرایند تعویض پلاک 
وقت زیادی از او گرفته، اظهار می کند: مسئولان مرکز 
تعویض پلاک تأکید دارند به خاطر جلوگیری از تجمع 
و شلوغی مراکز تعویض پلاک و خطر انتقال کرونا حتما 
اینترنتی نوبت بگیرید، اما وقتی وارد مراکز تعویض پلاک 
می شوی عملا خبری از فاصله گذاری نیست و همه چیز 
به روال سابق است، چون مراجعه کننده به این مراکز زیاد 
محمدی،  محمدرضا  سرهنگ  است.  محدود  ظرفیت  و 
رئیس پلیس راهور استان اصفهان دراین باره گفت: یکی 
از اماکن پرخطر در دوران همه گیری کرونا مراکز تعویض 
پلاک بود که چندین مرتبه تعطیل شد و حتی تعطیلی 
بیش از یک ماه این مراکز را تجربه کردیم، اما به دلیل 
تقاضای زیاد شهروندان، با مصوبه ستاد مقابله با کرونا 
قرار شد این مراکز با نیمی از ظرفیت ارائه خدمات دهند. 
با بیان اینکه در حال حاضر مراکز تعویض پلاک با  او 
ظرفیتی بیش از ۵۰ درصد خدمات ارائه می دهند، گفت: 
شهر  در  فقط  پلاک  تعویض   9۰۰ تا   ۸۰۰ بین  روزانه 
از  اصفهان  راهور  پلیس  رئیس  انجام می شود.  اصفهان 
به  اینترنتی  نوبت  داشتن  بدون  درخواست  شهروندان 
شرایط  از  افزود:  و  نکنند  مراجعه  پلاک  تعویض  مراکز 
سخت نوبت گرفتن اینترنتی اطلاع داریم، اما بر اساس 
برنامه ریزی انجام شده شهروندان اصفهان باید ساعت 9 
صبح به سایت مراجعه کنند و اگر به غیر از این ساعت 
بخواهند نوبت بگیرند امکان پذیر نیست. او با بیان اینکه 
ظرفیت مراکز تعویض پلاک محدود است و شهروندان 
از  کرد:  تأکید  بگیرند،  نوبت  محدود  مدت زمان  در  باید 
شهروندان درخواست جدی دارم بدون نوبت اینترنتی به 
مراکز مراجعه نکنند، چون امکان ارائه خدمات وجود ندارد. 
سرهنگ محمدی خاطرنشان کرد: فروشنده و خریدار باید 
با همدیگر به مراکز تعویض پلاک مراجعه کنند و یا اگر 
وکالت نامه می گیرند حتما با اعتبار بیش از یک ماه باشد، 
با  است  ممکن  باشد  محدود  وکالتنامه  مدت  اگر  چون 
تأخیر نوبت دریافت کنند و وکالت نامه باطل شود و مجبور 
شوند دوباره به دفترخانه مراجعه و هزینه مضاعف پرداخت 
کنند. او در مورد تعویض پلاک اینترنتی نیز توضیح داد: 
اصفهان بعد از تهران اولین استانی است که به زودی این 
پلاک  تعویض  شرایط  تمام  داد.  خواهد  ارائه  را  خدمت 
اینترنتی آماده است و حتی این کار به صورت آزمایشی 
انجام شده است. رئیس پلیس راهور استان با بیان اینکه 
با آغاز به کار تعویض پلاک اینترنتی در اصفهان بیش 
از ۷۰ تا ۸۰ درصد از فرایند تعویض پلاک در منزل و 
از طریق بستر اینترنت انجام می شود، گفت: شهروندان 
پلاک را خودشان انتخاب می کنند و احراز سکونت را نیز 
خودشان انجام می دهند، فقط برای بازدید خودرو و ارائه 
مدارک قدیم و دریافت اسناد و مدارک جدید و تعویض 
پلاک درزمانی کمتر از 1۵ دقیقه و بدون اینکه از وسیله 
نقلیه پیاده شوند، در یک خط ویژه پلاک خود را تعویض 

و از مرکز تعویض پلاک خارج می شوند.

سال تحصیلی جدید در چهارچوب اعلام شده از ستاد ملی مقابله با کرونا آغاز می شود

آغاز آموزش بدون وقفه از مهرماه

اصفهان امروز| دادستان عمومی و انقلاب اصفهان به 
انقلاب،  احکام  اجرای  از قضات  همراه معاونین و 1۵ تن 
کیفری، ناظر و دادسرا با حضور در زندان مرکزی اصفهان 
با زندانیان دیدار چهره به چهره داشتند.در این دیدار بیش از 
۶۰ نفر از مددجویانی که در روند اجرای حکم با مشکلات 

قضایی روبرو شده بودند با قضات شعب خود دیدار و گفتگو 
و دستورات لازم جهت پیگیری را دریافت کردند. در این 
دیدار که بابایی مدیرکل زندان های استان نیز حضور داشت، 
دادستان عمومی و انقلاب مرکز استان با 1۵ نفر از مددجویان 
جرائم خاص (امنیتی( نیز دیدار و در خصوص رفع مشکلات 

قضایی آنان به قضات ناظر و اجرای احکام دستورات لازم را 
صادر کرد. همچنین پس از پایان این بازدید با پیشنهاد اداره 
قضایی و امور بازداشتگاه های زندان های استان تعداد 11۰ 
زندانی محکوم جهت تسهیلات مرخصی پایان حبس معرفی 

که پس از تائید ابلاغ خواهد شد.

با حضور دادستان عموم و انقلاب اصفهان و 1۵ قاضی اجرای احکام انجام شد

اجرای طرح پایش زندانیان اصفهان

معاون دانشجویی دانشگاه اصفهان:

مرکز تجمیعی دانشگاه اصفهان صرفا ویژه دانشجویان است

محورهای  برشمردن  با  تحصیلی  مشاور  و  روانشناس 
تعیین کننده رفتار و تصمیم گیری در دانش آموزان گفت: محیط 
آموزشی و مدرسه بهترین فضا برای ارائه این محورها به صورت 

کنترل شده و هدفمند است.
به گزارش ایرنا، محمد کاظم زاده با تأکید بر اینکه مهمترین 
و اساسی ترین محور تعیین کننده رفتار و تصمیم گیری نوجوانان 
و جوانان در رده سنی ۷ تا 1۸ سال، روابط میان فردی آنان 
با گروه همسالان است، اظهار داشت: مدرسه و محیط های 
آموزشی دائمی و نیمه دائمی که شامل آموزشگاه ها و مراکز 
مراکز  مؤثرترین  و  مهمترین  است  آموزشی  کارگاه های  و 
و مجموعه ای هستند که می توانند این روابط میان فردی را 
در بستر کنترل و نظارت و به صورت هدفمند تأمین کند. او 

افزود: البته محیط های دیگری مانند محیط های همسالان 
مساجد،  مانند  مراکزی  یا  محله  یا  اقوام  و  فامیل  میان  در 
پارک ها و فرهنگسراها هم تأمین کننده این فضا هستند اما 
مدرسه اصلی ترین بستر برای این مورد است. این روانشناس 
با یادآوری اینکه پس نخستین موردی که در بحث مدرسه 
رفتن به صورت حضوری مهم است بحث افزایش روابط میان 
فردی دانش آموزان است که تعیین کننده ترین عامل رفتار و 
تصمیم گیری های آنان است، خاطرنشان کرد: دومین محور 
تعیین کننده عامل رفتار و تصمیم گیری های دانش آموزان، 
یادگیری های مشاهده ای است چنانچه عنوان می شود نوجوانان 
مهمترین مسائل زندگی خود را به صورت یادگیری مشاهده ای 
رقم می زنند. کاظم زاده ادامه داد: یادگیری مشاهده ای یعنی 

دانش آموزان به همسالان و اطرافیان خود نگاه می کنند که 
چه کاری انجام می دهند سپس آن را برای خود حلاجی و بسته 
به انطباق با شرایط، محاسبه می کنند و انجام می دهند. او با 
اشاره به اینکه حضور در مدرسه زمینه ساز یادگیری مشاهده ای 
مطلوب است، اظهار کرد: همراهی هیجانی و انگیزه بخش یکی 
دیگر از محورهای تعیین کننده عامل رفتار دانش آموزان است؛ 
به این معنا که دانش آموزان وقتی بخواهند در زمینه فرهنگی، 
ورزشی، آموزشی و درسی کاری را انجام دهند خیلی مهم است 
که با همسالان همراه باشند و این همراهی باعث می شود انگیزه 
بگیرند. او با تأکید بر اینکه از نظر علمی هم ثابت شده کسانی 
که در یک گروه فعالیتی را انجام می دهند نسبت به کسانی که 
انفرادی کاری را انجام می دهند موفق تر و باانگیزه تر هستند، 

تصریح کرد: پس انگیزه هم یکی از مهمترین عناصری است 
که در حضور واقعی در مدرسه بیشتر نمود می کند. چهارمین 
عامل تعیین کننده رفتار دانش آموزان از نگاه کاظم زاده، ارتباط 
مستقیم و همه جانبه با عوامل آموزشی است که این عوامل 
ممکن است درسی، مسئولان اجرایی مدرسه یا محیط آموزش 
باشند؛ پس ارتباط مستقیم با عوامل آموزش در رشد افراد بسیار 
تعیین کننده است. این مشاور تحصیلی با یادآوری اینکه تمرکز 
بر عناصر هندسی محیط آموزش از دیگر محورهای تعیین کننده 
رفتار دانش آموزان است، افزود: دانش آموزان در هر رده سنی 
که باشند وقتی در خانه پشت سیستم رایانه یا موبایل آموزش را 
دریافت می کند هیچ گاه فاکتورهای محیطی همگن و همراه با 
آموزش نخواهند داشت چرا که محیط، محیط خانگی است؛ اما 
در محیط آموزشی تمامی عناصر از صندلی، در تخته، آبخوری، 
حیاط، راهرو، نمازخانه، کتابخانه و همه چیز دیگر، همگن و 
متمرکز بر آموزش است و این عناصر دست در دست هم میزان 

تمرکز دانش آموز در یادگیری را بالا می برند. 

مشاور تحصیلی تأکید کرد

مدرسه محلی برای تقویت روابط میان فردی با گروه همسالان
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۵ فرهنگ و هنر

آگهـی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و سـاختمان های فاقد سند رسمی

1۳۸۶-1- برابـر آراء صـادره هیـات هـای موضوع قانـون تعیین تکلیـف وضعیت 
ثبتـی اراضـی و سـاختمان هـای فاقد سـند رسـمی مسـتقر در واحد ثبتـی منطقه 
غـرب اصفهـان تصرفـات مالکانـه و بلامعـارض متقاضیـان محرز گردیده اسـت. 
لـذا مشـخصات متقاضیـان و امـلاک مـورد تقاضا به شـرح زیـر به منظـور اطلاع 
عمـوم در دو نوبـت بـه فاصلـه 1۵ روز آگهـی مـی شـود درصورتی که اشـخاص 
نسـبت بـه صدورسـند مالکیـت متقاضیـان اعتراضـی داشـته باشـند مـی توانند از 
تاریـخ انتشـار اولیـن آگهـی بـه مدت دو مـاه اعتراض خـود را به اداره ثبت اسـناد 
و امـلاک تسـلیم و پـس از اخـذ رسـید، ظـرف مـدت یـک مـاه از تاریـخ تسـلیم 

اعتـراض، دادخواسـت خـود را بـه مرجـع قضایی تقدیـم نماید.
ردیـف 1- رای شـماره ۵1۵9-1۴۰۰/۰۴/۲1 هیـات دوم  خانـم منصـوره صادقی 
صـادره   1۲۷۵۵۳۲۵۷۸ کدملـی   1۲۷۵۵۳۲۵۷۸ شـماره  شناسـنامه  بـه  برزانـی 
اصفهـان فرزنـد مجیـد بـا ولایـت پـدرش در ششـدانگ یـک بـاب سـاختمان به 
مسـاحت 1۰۵/۲۵ مترمربـع قسـمتی از پلاک شـماره ۶۸ اصلی واقـع در اصفهان 
بخـش 1۴ حـوزه ثبـت ملـک غـرب اصفهـان از مالکیـت علـی اکبـر زارع بهـرام 
آبـادی از سـند شـماره ۷9۴۳ مـورخ 1۳۲۵/1۰/۸ دفترخانـه شـماره ۶۴ اصفهـان 
تاریـخ انتشـار نوبت اول : 1۴۰۰/۰۶/۲۳ تاریخ انتشـار نوبـت دوم : 1۴۰۰/۰۷/۰۷ 
شـهریاری- رئیـس منطقـه ثبـت اسـناد و امـلاک غـرب اصفهـان 11۸9۶1۰/ م 

لف ا

 ۵

دفتر تخصصی سینما وابسته به سازمان فرهنگی اجتماعی 
منتخب  فیلم های  اول  بخش  از  اصفهان  شهرداری  ورزشی 

فراخوان حمایت از تولید فیلم رونمایی کرد.
بیست و یکمین روز از شهریورماه برای اهالی فرهنگ و هنر 
یادآور روز ملی سینما است. دست اندرکاران دفتر تخصصی سینما 
وابسته به سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان 
نیز این فرصت را غنیمت شمردند تا در آیینی از بخش اول 

فیلم های منتخب فراخوان حمایت از تولید فیلم رونمایی کنند.
با  و  اصفهان  سینمای  اهالی  حضور  با  که  مراسم  این 
گرامیداشت یاد زنده یاد منصور نورپور مدیر سینما قدس اصفهان 
و حجت اله نجف پور بازیگر سینما، تئاتر و تلویزیون در عمارت 
هنرمند برگزار شد یک مهمان ویژه هم داشت؛ اکبر اصفهانی 
عکاس و بازیگر سینمای ایران که نمایشگاهی از آثار او تا ۳۱ 

شهریورماه در عمارت هنرمند برپاست.
فرهنگی  سازمان  سینما  تخصصی  دفتر  رئیس  گفته  به 
اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان، فراخوان حمایت این سازمان 
از تولید فیلم شهریورماه سال گذشته منتشر و ۱۸۵ اثر از ۱۸۵ نفر 

به دبیرخانه ارسال شد.
مصطفی حیدری با اشاره به انتخاب ۲۶ اثر در دو مرحله 
داوری توسط شورایی پنج نفره اظهار داشت: چهار اثر شامل ۲ 
فیلم کوتاه داستانی و ۲ پویانمایی انصراف خود را اعلام کردند 
و درنهایت ۲۲ فیلم در مرحله تولید قرار گرفت. این آثار شامل ۲ 
فیلم بلند داستانی، یک پویانمایی، ۹ فیلم کوتاه داستانی، چهار فیلم 
کوتاه مستند، ۲ فیلم مستند نیمه بلند و چهار فیلم بلند مستند است.
وی افزود: سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری برای 
نخستین بار در تولید این فیلم ها نقش حامی و سرمایه گذار را دارد 
و تهیه کنندگی را نیز به افراد حقیقی واگذار کرده تا دست آنها 

برای توزیع اثر باز باشد.
رئیس دفتر تخصصی سینمای سازمان فرهنگی اجتماعی 
ورزشی شهرداری اصفهان این فراخوان را سنگ محکی برای 
داد:  ادامه  و  فیلم در اصفهان دانست  تولید  پتانسیل  سنجش 
امیدوارم تولید این آثار به اعتلای سینمای اصفهان کمک کند. جا 
دارد از مدیران سازمان به دلیل حمایت از تولید فیلم و همچنین 
اعضای شورای کارشناسی، مدیر عمارت هنرمند و همکارانم در 

دفتر تخصصی سینما تشکر کنم.

رئیس سازمان فرهنگی اجتماعی ورزشی شهرداری اصفهان 
نیز در این مراسم با تبریک روز ملی سینما و گرامیداشت یاد 
زنده یاد زاون قوکاسیان گفت: جای زاون همچنان خالی و خلأ 

نبودنش همچنان عیان است.
محمد عیدی بیان کرد: در ایران باستان الهه ای به نام میترا 
وجود داشت که آن را الهه هزار چشم و هزار دست و هزار گوش 
می دانستند و مایلم هنر سینما را به الهه میترا و توانایی آن در 

تأثیرگذاری بر مخاطب تشبیه کنم.
وی افزود: امروزه فلسفه بیش از هر هنر دیگری با سینما 
آمیخته است و بسیاری معتقدند فلسفه موجب فربگی سینما شد. 
پویش های ساختارگرایی و پساساختارگرایی نخستین تأثیرات خود 
را بیش و پیش از هر هنر دیگری، بر هنر سینما گذاشت. البته 
سینماگران فیلسوف نبودند اما با فیلم هایی که آفریدند موجب 

طرح مباحث جدید در فلسفه شدند.
وی ادامه داد: حرکت و زمان دو پدیده مشترک بین سینما و 
فلسفه است. فلسفه با زبان در این حوزه مفهوم پردازی می کند و 
سینما با تکنیک به تصویرپردازی می پردازد. اگر سینما را تصویر 
واقعیت یا واقعیت تصویر بدانیم، شکی نیست که با پدیده ای 

مواجهیم که تمام هنرها را در خود دارد و ابزار ارتباطی بسیار 
گسترده ای است.

عیدی تصریح کرد: سینما بیش از همه هنرها امکان تجربه 
تمام عیار را برای مخاطب خود در جهان فراهم کرده و از دهه ۸۰ 
به این سو، بسیاری از پویش های اجتماعی و فرهنگی از سینما 

آغازشده است.
وی اضافه کرد: ظرفیت های بومی شهر اصفهان می تواند 
از رهگذر سینما تبدیل به امری جهانی شود و سلایق جهانیان 
را شکار کند. امیدوارم شهرداری و دفتر تخصصی سینما بتوانند 
ظرفیت و زمینه ای ایجاد کنند که اصفهان و هنرمندان اصفهانی 
در عرصه ملی و بین المللی کنشگر باشند و این دور نیست، به 
شرطی که مدیریت شهری به این نکته وقوف یابد که شکوفایی 
اقتصاد فرهنگ در شهر اصفهان می تواند هم خلاقیت فرهنگی و 

هم درآمدهای پایدار مبتنی بر توسعه فرهنگ محور ایجاد کند.
در این مراسم از پوستر و تیزر بخش نخست فیلم های منتخب 
فراخوان حمایت از تولید فیلم شامل ۱۰ اثر رونمایی شد که شامل 
عروس سنگ، چهل-آخر پنجاه و معتمدالدوله در بخش مستند 
بلند، عَشین، تولد یک اسطوره و آرزو در بخش مستند کوتاه و 

زندگی شیرین، راز قلعه، جاده و کرم چاله در بخش فیلم بلند و 
کوتاه داستانی بود. همچنین از تهیه کنندگان و کارگردانان این 

آثار تقدیر به عمل آمد.
اما بخش ویژه این مراسم به تقدیر از اکبر اصفهانی، عکاس 
و بازیگر سینمای ایران و افتتاح نمایشگاه عکس او اختصاص 
داشت. اصفهانی با طنازی خاص خود خاطره ای نیز از فیلم برداری 
یکی از فیلم هایی که در آن حضور داشت برای حاضران تعریف 

کرد.
اکبر اصفهانی در سال ۱۳۲۹ در اصفهان متولد شد و از سال 
۱۳۴۶ فعالیت هنری خود آغاز کرد. او علاوه بر بازیگری در 
۵۰ فیلم سینمایی در ۱۶۰ فیلم ازجمله فیلم های سرب )مسعود 
)داریوش  اجاره نشین ها  فرهنگ(،  )داریوش  طلسم  کیمیایی(، 
بید  شاخه های  اعلامی(،  )محمدرضا  نقطه ضعف  مهرجویی(، 
)امراله احمدجو( و دست فروش )محسن مخملباف( به عکاسی 

پرداخته است.
گفتنی است؛ نمایشگاه آثار عکس سینمایی اکبر اصفهانی تا 
۳۱ شهریورماه در عمارت هنرمند واقع در میدان شهدا، خیابان ابن 

سینا، کوچه دوم برپا است.

به گزارش روابط عمومی موزه سینما، امروز ۲۱ شهریورماه 
همزمان با روز ملی سینما موزه سینمای ایران بخش هایی از 
گفتگوی تفصیلی رسول صدرعاملی در گفتگو با فریدون جیرانی 
از چهره های ماندگار و نامدار سینمای ایران را منتشر کرده است 

که در زیر می خوانید.
رسول صدرعاملی در گفتگو با فریدون جیرانی درباره اولین 
کار سینمایی خود گفت: درحال ساخت مستند »فتح بستان« 
در جنوب بودم نامه سوخته از داخل لباس یک افسر عراقی از 
یکی از سنگرهای فتح شده توسط رزمنده ایرانی پیداشده بود به 
دست من رسید که شعرهای آقای نزار قبانی را برای سربازان و 

رزمنده های ایرانی نوشته بود.
ایرانی  رزمندگان  به  خطاب  نامه  آن  در  داد:  ادامه  وی 
نوشته شده بود که من شما را دوست دارم، به سمت شما شلیک 
نمی کنم، تفنگم را به سمت آسمان می گیرم، ما کتابمان قرآن 
را  با شما یکی است، چرا داریم همدیگر  پیامبرمان  است و 
می کشیم. یادم می آید این نامه را به فریدون جیرانی دادم او 

خواند و استقبال کرد و به من پیشنهاد داد تا بر اساس آن فیلم 
بسازیم و کارگردانی آن را برعهده بگیرم. در ابتدا از این پیشنهاد 
حیرت کردم اما پس از ۱۰ روز با تأکید مجدد فریدون جیرانی 

اولین فیلمم را ساختم.
صدرعاملی با اشاره به فیلم »رهایی« عنوان کرد: اتفاق خیلی 
خوبی که در فیلم »رهایی« افتاد و به من خیلی اعتمادبه نفس 
داد، حضور داوود رشیدی بود که در این فیلم بازی درخشانی 

داشت.
فیلمش  مهم ترین  داوودی«  اینکه »گل های  بابیان  وی 
را  فیلمنامه  فریدون جیرانی  فیلم »رهایی«  در  است، گفت: 
خودش به تنهایی نوشت اما در »گل های داوودی« که قرار بود 
نقش اصلی را سعید کنگرانی بازی کند اما به دلایلی نشد، همه 
کار بر عهده خودم بود. قصه این فیلم توسط قاضی ربیحاوی 
نوشته شده بود که با فریدون جیرانی درباره آن صحبت کردیم 

و او پیشنهاد مجدد ساخت فیلم سینمایی دیگری را به من داد.
صدرعاملی بابیان اینکه در آن زمان قصه را ۳۰ هزار تومان 

خریده بود، بیان کرد: در »گل های داوودی« به دلیل نابینا بودن 
بازیگران نیاز به یک گریم خاص داشتیم به همین دلیل به سراغ 
عبدالله اسکندری رفتیم و عباس گنجوی را در آن فیلم شناختم 
که مونیتور خوبی بود، پروانه معصومی نیز در این فیلم به من 

معرفی شد.
وی ادامه داد: تمامی گروه در پشت و جلوی دوربین همه 
عالی بودند و بعدازآن برای انتخاب بازیگران سراغ بهترین های 
تئاتر رفتیم. جمشید مشایخی، جعفر والی و فقط بیژن امکانیان از 
گروه ما بود که در آن فیلم به خوبی درخشید. برای تدوین عباس 
گنجوی و برای موسیقی کامبیز روشن روان آمدند که درنهایت 

شد »گل های داوودی« و اتفاق عجیب در سال ۱۳۶۳.
صدرعاملی با اشاره به اینکه »گل های داوودی« در سومین 
دوره جشنواره فیلم فجر حضور داشت، مطرح کرد: این فیلم 
برای بهترین فیلم برداری، تدوین، موسیقی، بازیگر مرد، بازیگر 
زن جایزه گرفت اما برای کارگردانی هیچ جایزه ای در نظر گرفته 
نشده بود. یکی از داورها گفته بود چون این فیلم در اکران خوب 

می فروشد جایزه کارگردانی همان فروش است. )با خنده(
در ادامه این گفتگو فریدون جیرانی نیز اظهار کرد: برای 
فیلم »گل های داوودی« در جشنواره فیلم فجر جمشید مشایخی 
جایزه بهترین بازیگر مرد، پروانه معصومی اولین بازیگر زنی که 
پس از انقلاب جایزه گرفت، جایزه بهترین موسیقی متن برای 
کامبیز روشن روان، جایزه بهترین فیلمبرداری برای فیروز ملک 
زاده و جایزه بهترین تدوین را عباس گنجوی گرفت. الان هم 
همه مسئولان از این فیلم به عنوان فیلم متفاوت پس از انقلاب 
یاد می کنند.وی در ادامه گفت: دوبله این فیلم نیز بسیار خوب 
بود که ناصر طهماسب آن را انجام داد. یادم می آید سر صحنه 
این فیلم شهلا ناظریان با ایرج ناظری اختلاف داشت، ایرج 
طهماسب اختلافشان را برطرف کرد و سکانس درخشان زندان 
بلافاصله بعدازاین حل اختلاف گرفته شد که شهلا ناظریان 
به جای پروانه معصومی، ایرج ناظریان به جای داوود رشیدی، 
منوچهر اسماعیلی به جای جمشید مشایخی و ایرج طهماسب 

به جای جعفر والی صحبت می کرد.

تصویب بسته حمایتی اصحاب 
فرهنگ و هنر در جلسه هیئت 

دولت

اســماعیلی از تصویــب بســته حمایتــی اصحــاب 
ــر داد  ــت خب ــت دول ــه هیئ ــر در جلس ــگ و هن فرهن
ــه در  ــر ک ــگ و هن ــاب فرهن ــی اصح ــت: تمام و گف
صنــدوق اعتبــاری هنــر عضویــت دارنــد شــامل بســته 
ــا  حمایتــی اعــم از تســهیلات بلاعــوض و وام هــای ب

ــد. ــد ش ــم خواهن ــود ک س
ــت روز  ــن گرامیداش ــماعیلی ضم ــدی اس محمدمه
ملــی ســینما در رابطــه بــا وعــده رئیس جمهــور مبنــی 
بــر تخصیــص بســته های حمایتــی بــه اصحــاب 
فرهنــگ و هنــر گفــت: در ایــام کرونا بیشــترین آســیب 
ــگ و  ــه اصحــاب فرهن ــایر اقشــار جامع ــار س را در کن
ــا در  ــه هــر حــال بســیاری از فعالیت ه ــد، ب ــر دیدن هن
حوزه هــای فرهنگــی و هنــری اجتمــاع محــور اســت و 
بــه دلیــل افزایــش شــیوع ویــروس کرونــا بــا تعطیلــی 
ــوزه  ــده ح ــود آم ــه وج ــل ب ــا معض ــوده و ب ــه ب مواج
ــد. ــود ش ــار رک ــن قشــر دچ ــه ای ای ــای حرف فعالیت ه

وی ادامــه داد: در ســال گذشــته اقداماتی در راســتای 
ــم  ــر رق ــه اصحــاب فرهنــگ و هن ــه تســهیلات ب ارائ
خــورده اســت امــا بــه انــدازه ای نبــود کــه بتوانــد بخش 
ــه را پاســخگو  ــن قشــر از جامع ــای ای ــادی از نیازه زی
باشــد، در بیــن اصحــاب فرهنــگ و هنــر اهالــی ســینما 
ــیب را  ــترین آس ــا بیش ــژه تئاتری ه ــه وی ــر و ب و تئات
ــا  ــا ایــن وجــود دولــت در صــدد اســت ت ــد امــا ب دیدن

ــد. ــران کن ــیب ها را جب ــن آس ای
ــرد:  ــد ک ــلامی تاکی ــاد اس ــگ و ارش ــر فرهن وزی
ــود را در وزارت  ــده کار خ ــه بن ــل ک ــه قب ــه هفت از س
ــان  ــردم در هم ــاز ک ــلامی آغ ــاد اس ــگ و ارش فرهن
ــتین  ــردم نخس ــلام ک ــود اع ــوی خ ــن گفت وگ اولی
برنامــه کوتاه مــدت مــا رســیدگی بــه معیشــت اهالــی 
فرهنــگ و هنــر اســت. آقــای رئیس جمهــور هــم بــه 
ــت  ــده درخواس ــته و از بن ــام داش ــوع اهتم ــن موض ای
کــرد کــه کمک  هایــی را در قالــب بســته های حمایتــی 
آمــاده کنیــم، در همیــن راســتا بــا کمک همــکاران خود 
در وزاتخانــه متبــوع ایــن بســته را آمــاده و چهارشــنبه 

ــم کــردم. ــرم جمهــور تقدی ــه رئیــس محت گذشــته ب
ــد از بررســی های  ــرد: بع اســماعیلی خاطرنشــان ک
انجــام شــده در مــورد بســته حمایتــی ارائــه شــده امروز 
در جلســه هیئــت دولــت ایــن کمک هــا تصویــب شــد 
و آقــای رئیس جمهــور نیــز در روز ملــی ســینما وعــده 

اهــدا ایــن بســته های حمایتــی را دادنــد. 
ــی  ــته های حمایت ــن بس ــات ای ــورد جزئی وی در م
تصریــح کــرد: بــرای تمامــی کســانی کــه در صنــدوق 
اعتبــاری هنــر عضویــت و هنــر کارت دارند تســهیلات 
در دو قالــب کمک هــای بلاعــوض و وام هــای بــا ســود 
پاییــن در اختیــار اصحــاب فرهنــگ و هنــر قــرار خواهد 

. فت گر
مــورد  در  اســلامی  ارشــاد  و  فرهنــگ  وزیــر 
ــا اعضــای  ــدار ب ســخنان رهبــر معظــم انقــلاب در دی
ــه موضــوع اصــلاح  ــد ایشــان ب ــت و تاکی ــت دول هیئ
ســاختارهای فرهنــگ بــا نــگاه عقلانــی گفــت: از زمان 
آغــاز کار موضوعــات فرهنگــی را از دبیرخانــه شــورای 
عالــی انقــلاب فرهنــگ پیگیــری و بــا همــکاری برخی 
ســازمان ها همچــون ســازمان تبلیغــات اســلامی 
ــگان  ــرات نخب ــا نظ ــم ت ــذاری کردی ــی را بارگ درگاه
ــی  را در ایــن بخــش جمــع آوری کنیــم و از همــه اهال
فرهنــگ درخواســت کردیــم ظــرف مــدت یــک مــاه 

ــد. ــود را ارســال کنن نظــرات خ
ــن  ــرات ای ــه نظ ــس از ارائ ــه داد: پ ــماعیلی ادام اس
ــز  ــان نی ــه و ایش ــور ارائ ــه رئیس جمه ــرات ب نقطه نظ
ــراز  ــرد. وی اب ــد ب ــر معظــم انقــلاب خواهن ــرای رهب ب
ــن  ــی ای ــت مردم ــای رئیســی و دول ــد آق داشــت: تاکی
ــگ و  ــی فرهن ــتی اهال ــای معیش ــه دغدغه ه ــت ک اس
ــه  ــه و زحمت کــش ک ــه نخب ــوان طبق ــه به عن ــر ک هن
ــت  ــردم هســتند برطــرف شــود. حمای ــال م ــورد اقب م
ــن  ــت ای ــدای دول ــن ابت ــور در همی ــای رئیس جمه آق
ــی فصــل  ــت مردم ــه دول ــد ک ــا می ده ــه م ــد را ب نوی
ــته  ــور داش ــر کش ــگ و هن ــکوفایی فرهن ــی در ش نوی
باشــد. وزیــر فرهنــگ و ارشــاد اســلامی در پایــان ابــراز 
امیــدواری کــرد کــه بــا واکسیناســیون هنرمنــدان و بــا 
ــی  ــز فرهنگ ــریع تر مراک ــه س ــا هرچ ــظ پروتکل ه حف

بازگشــایی شــود.

    سینما  فرهنگ

ورایتی: »زالاوا« استعاره ای از 
شرایط کنونی دنیاست

فیلم »زالاوا« که در حال و هوای سال 19۷۸ میلادی در 
روستایی کوهستانی و کُردنشین در ایران ساخته شده، باورهای 
علمی و منطقی را در مقابل خرافات قرار می دهند، موضوعی 
که بسیار مرتبط با شرایط کنونی در مواجهه با ویروس کرونا در 
دنیاست.به گزارش ایسنا، فیلم »زالاوا« نخستین ساخته ارسلان 
امیری، اولین حضور بین المللی خود را در بخش هفته منتقدان 
جشنواره ونیز ۲۰۲1 تجربه کرد و موفق به کسب جایزه بهترین 
فیلم هفته منتقدان (بخش جنبی جشنواره ونیز که از سوی 
اتحادیه منتقدان سینمای ایتالیا برگزار می شود( و همچنین جایزه 
فیپرشی (انجمن بین المللی منتقدان فیلم( به عنوان بهترین فیلم 
دو بخش افق ها و هفته منتقدان شد.»الیسا سایمون« منتقد 
نشریه ورایتی در مطلبی درباره فیلم »زاوالا« می نویسد: »شاید 
بزرگترین دارایی این فیلم، بازی نوید پورفرج در نقش یک 
سرهنگ بلند قامت، قوی و تأثیرگذار ژاندارمری است که تلاش 
او برای اعمال به زور قانون به مردم روستای زاوالا با پیامدهایی 
بر  مروری  از  ورایتی پس  منتقد  ناخواسته همراه می شود«. 
داستان »زاوالا«، این فیلم را به عنوان اثری جدید در ژانرهای 
آثار سینمایی ایران توصیف کرده که محتوای استعاری بسیار 
فوق العاده ای دارد. موجود ناشناخته در فیلم را می توان استعاره ای 
از ویروس کرونا دانست، همان طور که جدال میان علم و خرافه 

در سراسر جهان در مواجه با این ویروس همچنان پابرجاست.
در بخش دیگری از این مطلب آمده: گرچه این یک فیلم کُرد 
زبان با بودجه ای کم است اما دارای ویژگی ها فنی فوق العاده ای 
است و نمای دوربین از جاده های پرپیچ وخم کوهستانی، یادآور 
آثار عباس کیارستمی است و فیلمبرداری محمد رسولی، تدوین 
عماد خدابخش و موسیقی رامین کوشا، به حفظ تنش در سراسر 

فیلم کمک کرده است.
»زالاوا« به تهیه کنندگی روح الله برادری و سمیرا برادری و 
نویسندگی ارسلان امیری، آیدا پناهنده و تهمینه بهرام است 
که در آن نوید پورفرج، پوریا رحیمی سام و هدی زین العابدین از 
بازیگران اصلی هستند.در خلاصه داستان این فیلم آمده است: 
»زالاوا« داستان خود را در دهه پنجاه و در روستایی دورافتاده 
از کردستان نقل می کند. ماجرا درباره واقعه ای است که مردمان 
چند نسل قبل تجربه اش کرده اند. ظهور یک موجود ناشناخته 
در روستا موجب وحشت اهالی می شود و مأموران پاسگاه را 
برای برقراری امنیت و حل پرونده به میدان می آورد اما تجربه 
ثابت کرده که با دستبند و اسلحه نمی شود اجنه را دستگیر کرد! 
این فیلم در سی ونه مین جشنواره فیلم فجر در 1۰ رشته نامزد 
کسب جایزه بود که درنهایت جایزه بهترین بازیگر نقش اصلی 
مرد (پوریا رحیمی سام(، بهترین فیلمنامه (ارسلان امیری، آیدا 
پناهنده و تهمینه بهرام(، بهترین فیلم برداری (محمود رسولی( 
داد. کمپانی  اختصاص  به خود  را  اول  بهترین کارگردانی  و 
دانمارکی »LeveLK« اعلام کرد که حق پخش بین المللی 
»زالاوا« را در اختیار گرفته است و این فیلم را در کشورهای 

مختلف اکران خواهد کرد.

»شیشلیک« آماده اکران 
می شود

با  مهدویان  کارگردانی محمدحسین  به  فیلم »شیشلیک« 
دریافت پروانه نمایش احتمالًا پیش از جشنواره فجر اکران 
آخرین  نمایش  پروانه  ایسنا،  گزارش  می شود.به  عمومی 
ساخته محمدحسین مهدویان که سال گذشته در جشنواره 
سی ونهم فیلم فجر رونمایی شد، دو روز قبل صادرشده و 
»شیشلیک«  می گیرد.  قرار  اکران  نوبت  در  هم  فیلم  این 
طبق پیگیری ها قرار است که امسال اکران شود و احتمالا 
در پاییز و پیش از شروع جشنواره فجر روی پرده سینماها 
خواهد رفت.این فیلم به نوشته امیر مهدی ژوله، اولین کمدی 
مهدویان با نگاهی انتقادی به مسائل اجتماعی است که رضا 
عطاران، پژمان جمشیدی، جمشید هاشم پور، ژاله صامتی، 
وحید رهبانی، مه لقا باقری و عباس جمشیدی در آن بازی 
کرده اند.»شیشلیک« به گفته کارگردانش در جشنواره دچار 
ممیزی های فراوان شد و مهدویان ابراز امیدواری کرده بود 
که این ممیزی ها در اکران عمومی بیشتر نشود.این فیلم به 
تهیه کنندگی محمدرضا منصوری سال گذشته، در ۳۰ جلسه 

و در پیک دوم کرونا در کشور ساخته شد.

برگزاری مستند نگاری و ثبت 
نمادها و نشانه ها

کارگاه آموزشی »مستند نگاری و ثبت نمادها و نشانه ها« برای 
آموزش چگونگی عکاسی و راهنمایی برای شرکت در فراخوان 
می شود. برگزار  محرم«  میراث  در  عاشورایی  »نشانه های 

این  به گزارش روابط عمومی حوزه هنری استان اصفهان، 
کارگاه توسط کانون عکس انجمن سینمای جوانان اصفهان با 
همکاری حوزه هنری استان اصفهان در ساعت ۲1 دوشنبه ۲۲ 

شهریورماه به صورت غیرحضوری برگزار می شود.
در این کارگاه به مباحث آموزشی در خصوص اهمیت نشانه ها 
و نمادها و عکاسی و مستند نگاری از آن ها به ویژه نشانه های 
تمیزی مدیر موزه  با حضور مهدی  ماه محرم  عاشورایی و 
هنرهای معاصر و شهرام احمدزاده ترکمانی پرداخته می شود. 
علاقه مندان می توانند برای ثبت نام در این کارگاه عدد 1 را به 

شماره همراه ۰91۳۴۲۴۴9۴۵ ارسال نمایند.

فیلم های منتخب فراخوان حمایت از تولید فیلم رونمایی شد

سنگ محکی بر پتانسیل تولید فیلم در اصفهان

اصغر فرهادی برای اکران فیلم جدید خود در ایران به 
شورای پروانه نمایش سازمان سینمایی درخواست داده است.
فیلم »قهرمان« ساخته اصغر فرهادی اخیراً در آمریکای 
شمالی و در جشنواره فیلم تلوراید به نمایش درآمد و در چند 
سارایوو،  تورنتو،  لندن،  جشنواره های  به  هم  گذشته  وقت 
ملبورن، افق های نو لهستان و دوویل فرانسه دعوت شده 
است.کمپانی آمازون قرار است این فیلم را دی ماه امسال 
در سینماهای آمریکا و بعد هم در سامانه نمایش آنلاین 

آمازون پرایم اکران کند.بر این اساس دست اندرکاران فیلم 
جهانی  اکران  شروع  از  پیش  تا  دارند  نظر  در  »قهرمان« 
و  کنند  آغاز  داخل کشور  در  را  آن  نمایش عمومی  فیلم، 
اصغر فرهادی هم چند روز قبل درخواست پروانه نمایش 
برای اکران فیلم »قهرمان« را به سازمان سینمایی ارائه کرده 
است.احتمالا در همین هفته جلسه شورای پروانه نمایش 

برای بازبینی فیلم تشکیل خواهد شد.
پیش تر اعلام شده بود که به احتمال فراوان زمان اکران 

»قهرمان« در ایران نیمه پاییز و آبان ماه خواهد بود تا پیش 
از شروع جشنواره فجر و اکران جهانی حتماً روی پرده رود.

فرشته  تنابنده،  محسن  جدیدی،  امیر  فیلم  این  در 
صدرعرفایی و سارینا فرهادی در کنار جمعی از بازیگران 
نخستین  در  »قهرمان«  کرده اند.  بازی  شیراز  شهر  بومی 
نمایش جهانی خود در بخش رقابتی اصلی جشنواره فیلم 
»کن« جایزه بزرگ هیات داوران را از این رویداد سینمایی 

دریافت کرد.

سینمای  بتوانیم  وقتی  است:  معتقد  سینما  منتقد  یک 
کودک را در یک ریل منطقی و جریان ساز مثل جشنواره 
قرار دهیم، به جای این که دلخوش و امیدوار به درخشش های 
فردی باشیم، می توانیم یک چرخه تولید پایدار و موفق را در 

طول سالیان متوالی در این سینما نظاره کنیم.
رضا درستکار در گفت وگو با ایرنا، درباره لزوم توجه به 
به  در  جوان گرایی  بازتعریف  همچنین  و  کودک  سینمای 
کارگیری نیروهای نخبه در سینما، اظهار داشت: خوشبختانه 
در فضایی که فرهنگ و سینما خیلی جدی گرفته نمی شد در 

دو سه سال اخیر یعنی قبل از شروع پاندمی کرونا، سینمای 
کودک حمایت های خوبی دریافت کرد و توانست چراغ خود 
را روشن نگاه دارد. »جشنواره بین المللی فیلم های کودکان و 
نوجوانان« و »بنیاد سینمایی فارابی« با همان توان مادی و 
معنوی که در اختیار داشتند، در این سینما رونقی ایجاد کردند 
که قطعا نسبت به ظرفیت حقیقی سینمای کودک در کشور 

ما همچنان کم است.
وی ادامه داد: نه امروز بلکه در طول ۷۰ سالی که از 
ما  همچنان  می گذرد  ما  کشور  در  کودک  سینمای  عمر 

بااستعدادها و فیلم های خوب کمی طرف هستیم که البته 
همان تعداد اندک در بزنگاه هایی خود را نشان می دهند و 
دلگرم کننده عمل می کنند. درصورتی که این اتفاق و روند 
ساختن فیلم های خوب و همچنین بهره بردن از استعدادها 
تا  باید به یک فرآیند و جریان در سینمای ما منتج شود 
از این ظرفیت بالا که امروزه در همه کشورهای پیشرو و 
صاحب سبک در سینما موردتوجه قرارگرفته است، استفاده 

و بهره برداری شود.
با اشاره به سرمایه گذاری هالیوود بر  این منتقد سینما 

روی آثار کودک و صرف مبالغ هنگفت برای ساخت این 
قبیل آثار، افزود: در آمریکا یک فیلم یا انیمیشن کودک مانند 
فیلم های بزرگسال اکران می شود و همان تعداد سالن را در 
اختیار می گیرد و به راحتی به فروش های میلیون دلاری نیز 
دست پیدا می کند. قطعا سینمای کودک ما نسبتی با این 
میزان تولید و سرمایه در سینمای کودک روز دنیا ندارد اما 
باید به این نکته نیز توجه داشت که ارزش ها و فرهنگ و 
برای  خوبی  برنده  برگ  می تواند  هر کشوری  آداب ورسوم 

اقبال مخاطبان هم زبان خود باشد.

اصغر فرهادی برای نمایش فیلمش در ایران درخواست داد

جشنواره های سینمایی می توانند با جریان سازی موجب رونق تولید شوند

رسول صدرعاملی مطرح کرد؛

فرهنگ و هنر درست پیش نرود اقتصاد حال مردم را خوب نمی کند

     گالری گردی
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در سايت اصفهان امروز اسکن کنيد

رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  اشتغال  و  مدیرکارآفرینی 
اجتماعی استان اصفهان با بیان اینکه امسال سهم استان 
اصفهان برای توسعه مشاغل خانگی ۷۷ میلیارد تومان است، 
گفت: سقف پرداخت این اعتبارات 1۰۰ میلیون تومان است 
و افرادی که از طریق جهاد دانشگاهی شناسایی، آموزش و 
توانمند شده اند در اولویت دریافت این تسهیلات قرار خواهند 

گرفت.
حسین باقری خوراسگانی در گفت وگو با ایسنا در خصوص 
آخرین وضعیت مشاغل خانگی در اصفهان و اجرای طرح ملی 
این مشاغل، اظهار کرد: طبیعتا شرایط ایجاد مشاغل خانگی 
سهل تر از مشاغل صنفی و صنعتی است، از سوی دیگر 
افرادی می توانند وارد این حوزه شوند که توانایی حضور در 

مشاغل صنفی را ندارند.
وی افزود: مشاغل خانگی فی النفسه برای این افراد به 
وجود آمده و آنها علاوه بر ایجاد اشتغال می توانند، کمک 

معیشت خانواده های خود باشند.
رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  اشتغال  و  مدیرکارآفرینی 
اجتماعی استان اصفهان با بیان اینکه در حوزه مشاغل خانگی 
برخی رشته های خاص در کشور شناسایی و مورد حمایت 
قرار گرفته است، گفت: برخی حمایت ها تسهیلاتی است و 

وزارتخانه اعتباراتی را برای این کار در نظر گرفته است.
وی با بیان اینکه امسال سهم استان اصفهان برای توسعه 
مشاغل خانگی ۷۷ میلیارد تومان است، توضیح داد: در حال 
حاضر توزیع شهرستانی این اعتبارات انجام شده و شیوه نامه 
اجرایی آن ابلاغ می شود و این تسهیلات به نوعی با رویکرد 

طرح های پشتیبان است.
باقری با بیان اینکه اعتبارات مشاغل خانگی به صورت 
قرض الحسنه است که از طریق بانک رفاه و توسعه تعاون 
پرداخت می شود، افزود: سقف پرداخت این اعتبارات 1۰۰ 
برای هر شغل  تسهیلات  رقم  البته  است،  تومان  میلیون 
متفاوت است و میزان پرداخت آن بستگی به ارزیابی دستگاه 

اجرایی دارد.
وی به تفاهم نامه وزارت کار با جهاد دانشگاهی برای 

توسعه مشاغل خانگی اشاره کرد و افزود: جهاد دانشگاهی 
در این بخش نسبت به شناسایی افراد و مشاغل و همچنین 
در جهت آموزش و توانمندسازی افراد و اتصال آنها به بازار 

اقدام می کند.
رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  اشتغال  و  مدیرکارآفرینی 
اجتماعی استان اصفهان در مورد سرنوشت افرادی که وارد 
حوزه مشاغل خانگی می شوند، اما در میانه راه ناموفق می 
مانند، تصریح کرد: بحث تفاهم نامه وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی با جهاد دانشگاهی به همین منظور بوده، چراکه 
ممکن است برخی افراد بازارها را نشناسند، برخی دیگر از 
شیوه های بازاریابی بی اطلاعند و ...، به همین منظور این 
تفاهم نامه برای شناسایی افراد آسیب دیده و توانمند کردن 

آنها توسط جهاد دانشگاهی ایجاد شده است.
وی با ارزیابی حوزه مشاغل خانگی در استان اصفهان، 
گفت: امروز حوزه آموزش و توانمند سازی مشاغل خانگی 

در استان شکل گرفته است و از سوی دیگر اعلام کرده ایم 
افرادی که امسال از طریق جهاد دانشگاهی شناسایی، آموزش 
و توانمند شده اند در اولویت دریافت تسهیلات قرار می گیرند.

در  خانگی  مشاغل  هدف  بازارهای  درباره  اما  باقری 
اصفهان، گفت: دستگاه های اجرایی و جهاد دانشگاهی در این 
خصوص ارزیابی های لازم را انجام داده اند و رشته هایی که 
به اشباع رسیده باشند و یا زمینه فعالیت محدود دارند، مجوز 

فعالیت برای آنها صادر نخواهد شد.
وی البته یادآور شد: اینکه برخی افراد نیز تمایل دارند به 
صورت مستقل در این شاخه ها ورود پیدا کنند، بحث دیگری 
است، اما اکنون منابع و تسهیلات را به طرح هایی تخصیص 
می دهیم که مطابق با نظر دستگاه های اجرایی باشد و 

اولویت و بازار کار داشته باشند.
رفاه  و  کار  تعاون،  کل  اداره  اشتغال  و  مدیرکارآفرینی 
اجتماعی استان اصفهان درباره برخی قوانین سختگیرانه پیش 

روی مشاغل خانگی و گلایه پیشران ها، گفت: این سخت 
گیری ها برای تمام مشاغل نیست؛ بعضا برخی مشاغل 
نیازمند الزامات بهداشتی و ... هستند، اما در مشاغل دیگر 

محدودیت خاصی نداریم.
وی درباره مشکلات پیشروی دریافت تسهیلات بانکی 
برای توسعه مشاغل خانگی، توضیح داد: تخصیص تسهیلات 
دو بخش دارد؛ یکی تصویب این اعتبارات از سوی دستگاه 
های اجرایی است که بعد از تصویب به بانک ارجاع داده می 
شود که عمده مشکلات افراد به حوزه بانکی برمی گردد و 

البته سختگیری های نظام بانکی از اختیار ما خارج است.
باقری گفت: با توجه به اینکه بانک ها می خواهد منابع 
ارزان قیمت پرداخت کند، باید اطمیمنان از بازگشت پول خود 
داشته باشد، اما اگر افراد بتوانند ضمانت بانکی را تهیه کنند، به 
راحتی دریافت تسهیلات توسعه مشاغل خانگی قابل وصول 

است.

بـا  اینکـه  بیـان  بـا  اصفهـان  اصنـاف  اتـاق  رئیـس 
هوشمندسـازی رعایـت پروتکل هـای کرونایی دیگر تعطیلی 
اصنـاف نخواهیـم داشـت، گفـت: در دوران کرونـا از سـوی 
دولـت هیـچ کمکـی به اصناف نشـده و اصناف دسـت شـان 
در جیـب خودشـان بـوده و بـه نوعـی هزینـه تعطیلـی هـا را 

خودشـان پرداخـت کردنـد.
رسـول جهانگیـری در گفت  وگـو با ایسـنا، دربـاره کاهش 
رعایـت پروتکل ها از سـوی مردم و اصنـاف، اظهار کرد: طی 
چنـد مـاه اخیـر در خصـوص کرونا سـاده انـگاری شـد که با 
افزایش شـیوع آن در اصفهان و سـپس ترس و نگرانی مردم، 
امـروز آمارهـای ابتلا به این بیمـاری دوباره روند کاهشـی به 

خود گرفته اسـت.
وی بـا بیـان اینکه قـرار اسـت آرام آرام رعایت پروتکل ها 
به سـمت هوشمندسـازی حرکت کند و دیگر تعطیلی اصناف 
نخواهیم داشـت، توضیح داد: در طرح هوشـمند سازی رعایت 
پروتـکل هـا قرار اسـت افرادی که پروتکل هـا را رعایت نمی 

کنند رصد شـوند و تنهـا با خود آنها برخورد شـود.
رئیـس اتـاق اصنـاف اصفهـان با اشـاره به اینکـه اصناف 
نیـز هماننـد هر قشـری از جامعه امـروز درگیر کرونـا، آثار آن 
و فوتـی هـای درگیـر این ویـروس هسـتند، گفت: آمـاری از 
مـرگ و میـر اهالی ۲۵۰ هزار واحد صنفی اسـتان و 11۰ هزار 
شهرسـتان اصفهان ناشـی از ویروس کرونا در دسـت نداریم.

وی تاکیـد کـرد: البتـه برخی صنـوف همچـون رانندگان 
تاکسـی، تاکسـی تلفنی هـا، وانت تلفنـی ها، پیـک موتوری 
هـا، آموزشـگاه های رانندگی و مشـاغلی که ارتباط مسـتقیم 
بـا مـردم دارنـد بیشـتر در معـرض ابتلا بـه کرونا قـرار دارند.

جهانگیـری بـا اشـاره بـه درخواسـت های مختلـف برای 
واکسیناسـیون صنـوف مختلـف، اظهـار داد: مدتـی بـه دلیل 
شـرایط کشـور واکسیناسـیون تعطیل شـد کـه دوباره از سـر 
گرفتـه شـد و بـا توجه به اینکه شـرایط تزریق واکسـن خوب 
نبود، پاسـخی به درخواسـت اتاق اصناف برای واکسیناسـیون 

صنوف مختلف داده نشـده اسـت.
وی البتـه گفـت: بـا پیگیری هـای مختلف بازرسـان اتاق 
اصنـاف اصفهـان در ابتدای این ماه واکسـینه شـدند و البته با 
شـرایط پیـش آمده هر حرفـه و شـغلی بـرای در اولویت قرار 

گرفتـن در نوبت واکسـن تـلاش می کند.
رئیـس اتاق اصنـاف اصفهـان ابرازامیدواری کـرد: با ورود 
محوله های واکسـن به کشـور تـا دو ماه آینـده بخش زیادی 

از جامعه از جمله اصناف اصفهان واکسـینه شـوند.
وی همچنیـن در مـورد اینکـه خسـارت ۳۷ هـزار میلیارد 
تومانـی کرونـا به درآمد اسـتان و اصناف، گفت: این خسـارت 
بـرای برخـی مشـاغل صددرصدی و برای برخی بسـیار کمتر 
بـوده اسـت و نمـی تـوان عـدد دقیقـی از خسـارت اصنـاف 

اصفهـان از کرونـا را اعـلام کرد.
جهانگیـری تاکیـد کـرد: در دوران کرونـا از سـوی دولـت 
هیچ کمکی به اصناف نشـده و اصناف دسـت شـان در جیب 
خودشـان بـود و بـه نوعـی هزینـه تعطیلـی هـا را خودشـان 
پرداخـت کردنـد.وی درباره تخصیص تسـهیلات کرونایی به 
اصنـاف، توضیح داد: تسـهیلات وعـده داده شـده در مجموع 
قابـل عنـوان نبـود، از سـوی دیگـر شـرایط دریافـت ایـن 
اعتبـارات آنقدر سـخت بـود که بعدها با وجود تعدیل شـرایط، 

ایـن تسـهیلات بـه نوعی بـه اصناف داده نشـد.

طـرح آزادسـازی واردات خودرو که ایـن روزها در صحن 
علنی مجلس در دسـتور بررسی اسـت، با اجازه دادن واردات 
خـودرو پـس از چند سـال می توانـد به کاهـش قیمت های 
غیرواقعـی در بـازار بیانجامد، هرچند عـده ای معتقدند چنین 

طرحی از مشـکلات تولید نخواهد کاسـت.
بـه گـزارش ایرنـا، طـرح سـاماندهی بـازار خـودرو در 
مجلـس دهم مطرح شـد، امـا ایـرادی که شـورای نگهبان 
بـه مـاده ۴ آن وارد کـرد و آن را مغایـر بـا اقتصـاد مقاومتی 
و اصـل 11۰ قانـون اساسـی برشـمرد، سـبب شـد تـا ایـن 
مـاده بـرای اصـلاح به کمیسـیون صنایع و معـادن مجلس 
مجلـس  از  دوره  ایـن  در  و  اکنـون  شـود.  داده  برگشـت 
شـورای اسـلامی کمیسـیون صنایع و معادن مجلـس، ماده 
۴ را مـورد اصـلاح قـرار داده اسـت.ماده ۴ ایـن طـرح خـود 
دارای چهـار تبصـره اسـت بـه گونـه ای کـه بـر اسـاس آن 
هـر شـخص حقیقی یا حقوقـی می تواند در مقابـل صادرات 
خـودرو، قطعـات خودرو یا سـایر کالاها و خدمـات مرتبط با 
انـواع صنایـع نیرومحرکـه یا از طریـق واردات بـدون انتقال 
ارز نسـبت بـه واردات خـودروی تمـام برقی یـا هیبریدی یا 
واردات خـودروی بنزینـی یا گازسـوز با برچسـب انرژی B و 
بالاتر یا دارای شـاخص ایمنی سـه سـتاره  یا بالاتر برحسب 
گواهی هـای اسـتاندارد معتبـر معـادل ارزش صادراتـی خود 

اقـدام کند.
در تبصـره یـک ایـن مـاده آمـده اسـت که نبایـد هیچ 
تعهـد ارزی جدیـدی بـرای دولـت ایجـاد شـود همچنیـن 
سـقف تعـداد خودروهـای مجـاز وارداتـی، هر ۶ مـاه یک 
بار توسـط شـورای رقابت و براسـاس میزان کمبود عرضه 

نسـبت بـه تقاضـای موثـر خـودروی سـواری طـی یـک 
سـال گذشـته تعیین می شـود. در ایـن پیوند، دبیـر انجمن 
واردکننـدگان خـودرو به ایرنـا گفت: اکنون تبصـره ۵ ماده 
۴ ایـن طـرح کـه واردات خودروهـای دسـت دوم خارجـی 
و کارکـرده را اجـازه مـی داد، برداشـته شـده و واردات ایـن 

خودروهـا منتفی اسـت.
واردات  ایـن طـرح  افـزود: در مـاده ۴  دادفـر  مهـدی 
انـواع خـودرو به همه اشـخاص حقیقـی و حقوقـی در قبال 
صـادرات خـودرو و قطعه یا بـا اسـتفاده از ارز متقاضی اجازه 
داده شـده، امـا شـرط دارا بـودن نمایندگی برداشـته شـده و 

ایـن بـه معنـای بازگشـایی عملـی واردات خودرو اسـت.
وی تصریح کـرد: اجرایـی شـدن ایـن طـرح می توانـد 
منجـر بـه تـکان اساسـی در بـازار خـودرو شـده و بـه ضرر 
دلالان و سـودجویانی اسـت کـه محاسـبات حاکـی اسـت 
خودروهـا را بـا دلار ۶۰ تـا ۷۰ هـزار تومانـی بـه مشـتریان 
می فروشـند.این مقـام صنفی بیان داشـت: حتـی در صورت 
افزایـش نـرخ دلار تـا کانـال ۳۰ هـزار تومـان نیـز می توان 
انتظـار داشـت قیمت هـای فعلی بـازار خودرو کاهشـی بین 

۴۰ تـا ۸۰ درصـد را تجربـه کند.
ایـن زمینـه، خاطرنشـان کرد:  بـا ذکـر مثالـی در  وی 
اکنـون متوسـط قیمـت یک دسـتگاه سـانتافه مـدل ۲۰1۷ 
بـا کارکـرد بـالای ۵۰ هـزار کیلومتـر در بـازار داخلـی بین 
1.۷ تـا ۲ میلیـارد تومـان اسـت، در حالی که در بازار دسـت 
دوم کشـور امـارات همیـن خـودرو بـا کارکرد کمتـر چیزی 
حـدود ۵۰ هـزار درهـم (نزدیک بـه ۳۵۰ میلیـون تومان( به 

مـی رود. فروش 
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برنامه ساخت یک میلیون 
مسکن آماده شده است

معاون وزیر راه و شهرسازی گفت: برنامه های اجرایی را 
درخصوص قانون جهش تولید و تامین مسکن و هدف ساخت 
سالانه یک میلیون واحد تهیه کرده ایم که در اولین جلسه شورای 
عالی مسکن به ریاست محترم جمهوری و دستگاههای ذی ربط 
ارایه می کنیم. محمود محمودزاده در گفت وگو با ایسنا اظهار کرد: 
بالغ بر ۵۳۴ هزار واحد مسکن ملی در حال احداث داریم و ۴۰ 
هزار واحد بهره برداری شده است. پروژه های افتتاح شده بعضا 
بدون اتکا به منابع مصوب طرح اقدام ملی پیش رفت. به طور 
مثال حدود ۲۰۰۰ واحد توسط یک تعاونی در شهر سیرجان 
ساخته شد که از دولت زمین گرفتند و با خرید اوراق، تسهیلات 
دریافت کردند. وی افزود: بخش دیگر، پروژه هایی است که در 
بافت فرسوه احداث شده که تسهیلات 9 درصدی این مناطق 
را استفاده کردند و مابقی منابع از سوی مالکان تامین شد. این 
بخش سرفصل جداگانه ای با بانک مسکن دارد که حدود ۴۰ 
هزار واحد از طریق شرکت بازآفرینی معرفی شدند و برای ۲۰ 
هزار واحد تسهیلات پرداخت شده است. مدل سوم کسانی 
هستند که زمین گرفتند و بدون دریافت وام ساختند. این گروهها 
جلوتر از دیگر پروژه ها هستند و در مرحله بهره برداری قرار دارند. 
محمودزاده تصریح کرد: برخی پروژه های اقدام ملی به صورت 
گروههای کوچک به مردم واگذار شده و ما فقط درخصوص 
بعضا  افراد  این  می کنیم.  کمک  فنی  بحثهای  و  مدیریت 
تسهیلات می گیرند و اگر نیاز نداشته باشند تسهیلات دریافت 
نمی کنند. همچنین تفاهم نامه ها با دستگاههای دولتی نیز شرایط 
خوبی دارند و جلو می روند. معاون مسکن و ساختمان وزیر راه 
و شهرسازی با بیان اینکه ۵۳۴ هزار واحد اقدام ملی در مراحل 
مخلتف اجرا هستند گفت: امیدوارم با ابلاغ قانون جهش تولید که 
اخیرا به تایید نهایی شورای نگهبان رسیده گشایش های بیشتری 
در حوزه تسهیل گری در موضوعات مسکن ایجاد شود و همزمان 
با پروژه های نهضت ملی مسکن که جزو تعهدات دولت و طبیعتا 
وزارت راه و شهرسازی است به زودی شاهد جهش بزرگتری در 

تولید و عرضه مسکن باشیم. 

خودروسازان تعهدات خود را نیز 
انجام دهند

رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه پیش فروش خودرو 
زمانی به نفع مصرف کننده است که امتیازی به او بدهد، گفت: 
اما  دارند  قرار  مسلط  موقعیت  در  خودروسازان  است  درست 
انصاف هم داشته باشند. به گزارش ایسنا، در اواسط مرداد ماه 
و در جلسه ۴۷۳ شورای رقابت مصوب شد که در طرح پیش 
از خودرو  فروش خودروهای مشمول قیمت گذاری، سهمی 
که پیش پرداخت آن قبلا انجام شده مشمول هیچ گونه تورم 
قیمتی احتمالی نباشد. در عین حال تاکید شد خودروهایی که 
قیمت آن تعیین نشده حق پیش فروش ندارند. در کنار برخی 
حواشی و انتقاداتی که در این رابطه مطرح بود، گفته می شد 
که خودروسازان چندان تمایلی به این مصوبه نداشته و حتی 
بهانه ای برای عقب نشینی از طرح های پیش فروش خودرو است. 
در رابطه با این جریان رضا شیوا - رئیس شورای رقابت - در 
گفت وگو با ایسنا، توضیحاتی ارائه کرد. وی با بیان اینکه پیش 
فروش خودرو باید نفعی هم برای مصرف کننده داشته باشد، 
گفت:خودروسازان توجه داشته باشند که وقتی در پیش فروش 
هیچ امتیازی از سوی خودروساز به مصرف کننده ارائه نمی شود 
و سودی برای آن ندارد چرا باید برای پیش خرید اقدام کند و در 
این حالت استقبال مصرف کننده نیز کاهش پیدا خواهد کرد. 
رئیس شورای رقابت با اشاره به اینکه وقتی مصرف کننده برای 
پیش فروش اقدام می کند پول خود را مدت ها در اختیار خودروساز 
قرار می دهد که در گذر زمان و در شرایط تورمی موجود مشمول 
تورم می شود و پولش از بین می رود، افزود: اما شاهد هستیم که 
خودروساز هیچ امتیازی به مصرف کننده ارائه نمی دهد، نتیجه 
این است که در یک سال چند صد شکایت در این رابطه از سوی 
متقاضیان به شورای رقابت اعلام شده است. به گفته شیوا، بهتر 
است خودروسازان طبق مصوبه عمل کرده و تعهدات خود را نیز 
انجام دهند و به این هم فکر کنند که اگر در موقعیت مسلط در 
بازار قرار دارند باید انصاف را هم در نظر بگیرند. وی با تاکید بر 
اهمیت ایجاد بازار رقابتی در خودرو گفت: اگر چنین بازاری داشتیم 
و چندین خودروساز خودرو ارائه می کردند آیا باز هم کسی حاضر 
بود پولش را برای پیش فروش یکساله آن هم وقتی حتی 
قیمت نهایی مشخص نیست در اختیار خودروسازان قرار دهد؟ 
ولی اکنون این خودروسازان هستند که بر جریان مسلط بوده 
و مصرف کننده هم چاره ای ندارد و نمی تواند خودرو خریداری 
کند، از این رو لازم بود تا نسبت به تغییر وضعیت با صدور این 

مصوبه از سوی شورای رقابت اقدام شود.

آخرین جزئیات پروازهای اربعین 
اعلام شد

جزئیات  آخرین  کشوری  هواپیمایی  سازمان  سخنگوی 
پروازهای اربعین را در شرایطی که سهمیه زائران ایرانی افزایش 
پیدا کرده است اعلام کرد؛ از قیمت بلیت هواپیما تا شرایط و 
ضوابطی که زائران برای سفر به عراق باید رعایت کنند. به 
پروازهای  برای  ایران  سهمیه  افزایش  پی  در  ایسنا،  گزارش 
اربعین از ۳۰ هزار نفر به ۶۰ هزار نفر، جلساتی برای برنامه ریزی 
پروازهای اربعین برگزار شد. محمدحسن ذیبخش -سخنگوی 
سازمان هواپیمایی کشوری- در این باره اظهار کرد: در راستای 
انسجام و هماهنگی بیشتر بین ارگان هایی که بابت سفر اربعین 
فعالیت می کنند، مقرر شد که همه زائران به سفر عتبات عالیات 
مشرف شوند حتماً در سامانه سماح ثبت نام کنند و این تاکید 
مجدد شد لذا در همین راستا سازمان هواپیمایی کشوری هم 
به کلیه شرکت های هواپیمایی داخلی و شرکت های هواپیمایی 
عراقی اعلام کرد که هیچ مسافری خارج از لیست اعلامی 
سامانه  سماح نمی تواند در بازه زمانی ۲۸ شهریور ماه تا دهم 
مهر ماه بلیت تهیه کند و الزام ثبت نام در این سامانه وجود دارد. 
وی افزود: نکته دیگر اینکه تست منفی Pcr  که کمتر از ۷۲ 
ساعت از آن گذشته باشد و تزریق هر دو دوز واکسن از ضروریات 

این سفر است.

   خبر   خبر

مجلس دنبال واردات خودروی 
۵0 تا 200 میلیونی است

نایب رئیس کمیسیون اجتماعی مجلس شورای اسلامی 
گفت: سال ها انحصار در بازار خودرو نشان داده با این روش 
نه کیفیت خودروی داخلی بالا خواهد رفت و نه منافع مصرف 
کننده تامین خواهد شد. به گزارش ایسنا، علی بابایی کارنامی 
در صفحه شخصی خود در توئیتر نوشت: »سال ها انحصار در 
بازار خودرو نشان داده با این روش نه کیفیت خودروی داخلی 
بالا خواهد رفت و نه منافع مصرف کننده تامین خواهد شد. 
مجلس برای مدیریت بازار به دنبال واردات حساب شده خودرو 

در محدوده ۵۰ تا ۲۰۰  میلیون تومان است.«

دولت برای افزایش حقوق ها باید 
سیاستی عادلانه را دنبال کند

یک کارشناس اقتصادی اظهار کرد: در شرایط امروز که 
شاهد وضعیت مناسب معیشتی در جامعه نیستیم، شکل گیری 
مطالبات برای افزایش حقوق ها طبیعی است. به گزارش ایسنا، 
مرتضی شهرآیینی اظهار کرد: برای نحوه مواجهه صحیح با 
این مطالبه، باید گفت که با توجه به اینکه هر خانواده یک منبع 
درآمدی و هزینه ای دارد، در دولت هم سبد درآمدی و هزینه ای 
وجود دارد که مهم ترین بخش سبد هزینه ای در دولت، پرداخت 
حقوق و دستمزد کارمندان دولت است. شهرآیینی که در یک 
برنامه تلویزیونی صحبت می کرد، با بیان اینکه اکنون  با کسری 
این  قابل توجهی مواجه هستیم، تصریح کرد: پس  بودجه 
مطالبات در خصوص افزایش حقوق ها، نباید باعث چاپ پول 
یا ایجاد تورم شود. این کارشناس حوزه اقتصاد ادامه داد: دولت 
در بحث افزایش حقوق ها باید یک سیاست متوازن و عادلانه را 
دنبال کند، نه اینکه رقمی بالا به حقوق یک قشر خاص اضافه 
کرده و به افزایش دستمزد دهک های پایین بی توجه باشد. وی 
با اشاره به اینکه دور چرخه دستمزد تورم در ونزوئلا به تورم بالا 
ختم شد، این موضوع را یک تجربه اشتباه دانست و تاکید کرد: 
چنانچه بتوانیم متناسب با افزایش حجم پول در جامعه تولید را 
افزایش بدهیم کمبود نقدینگی جبران می شود، نکته دوم این 
است که دولت باید با منابع سالم افزایش حقوق ها را جبران 
کند، همچون دریافت مالیات از برخی از مشاغل به خصوص 
مشاغل سودزا! شهرآیینی خاطرنشان کرد: افرادی که دارای 
چندین خانه هستند و آن را به امید گران شدن نگه داشتند باید 
مالیات پرداخت کنند و این در همه دنیا رایج است، نمایندگان 
مجلس به جای کسب رضایت کوتاه مدت مردم باید به فکر 
حل مشکلات باشند و اقدامی مهم در خصوص دریافت مالیات 

را رقم بزنند.

استقبال کشاورزان از قیمت 
۷۵00 تومانی خرید تضمینی 

گندم
رییس بنیاد ملی گندمکاران کشور قیمت تعیین شده ۷ هزار 
و ۵۰۰ تومانی برای خرید تضمینی گندم را با توجه به نرخ فعلی 
تورم »مناسب« توصیف کرد و گفت: این نرخ مورد استقبال 
کشاورزان قرار گرفته است. »عطاالله هاشمی« در گفت وگو با 
ایرنا درباره قیمت جدید خرید تضمینی گندم افزود: بنیاد ملی 
گندمکاران با وجود شرکت در جلسات شورای قیمت گذاری در 
سال جاری، دو سالی است که وارد اجرای کشت قراردادی در 
مزارع دیم گندم دوروم شده است. رییس بنیاد ملی گندمکاران 
با  قراردادی  امسال ۸۰ هزارتن کشت  اینکه  بیان  با  کشور 
کارخانجات ماکارونی تفاهم شده است، اظهار داشت: سال 
گذشته کشت قراردادی دیم گندم دوروم به میزان ۵۰ هزار 
تن بوده است. وی تصریح کرد: این قرارداد با انجمن صنفی 
کارخانجات ماکارونی در راستای کشت قراردادی بسته شد و 
این گندم 1۰ درصد بالاتر از نرخ خرید تضمینی کارخانجات 
نیز ظرف مدت ۴۸  آن  پول  و  از کشاورزان خریداری شده 
ساعت به طور نقدی پرداخت شد. هاشمی گفت: با تلاش هایی 
که مجموعه بنیاد ملی گندمکاران و تشکل های عضو ملی 
شورا داشتند، برای قیمت گذاری تمام محصولات کشاورزی 
به ویژه گندم، امسال به قیمت مطلوب ۷ هزار و ۵۰۰ تومان 
برای هر کیلوگرم بر مبنای هزینه های تولید و سود متعارف 
رسیدیم. وی اضافه کرد: امسال با توجه به نرخ تورم موجود و 
نهاده ها و وضعیت آب و هوایی امیدواریم تولید خوبی نسبت 
به سال های گذشته داشته باشیم. عضو شورای قیمت گذاری 
محصولات کشاورزی گفت: نرخ گندم در سال زارعی جاری 
موجب رغبت کشاورزان شده و به نظر می رسد امسال کشت 
گندم خوبی داشته باشیم. وی درباره خرید تضمینی گندم سال 
زراعی گذشته اظهار داشت: بحث میزان تولید و خرید تضمینی 
دولت دو موضوع متفاوت است زیرا در سال زراعی گذشته، با 
مشکل جدی کمبود بارندگی در مزارع دیم روبرو بودیم که 
خسارت زیادی به این بخش وارد کرد و موجب کاهش تولید 

محصول شد.
هاشمی اضافه کرد: همچنین سال گذشته با وجود بالا 
بودن نرخ نهاده های تولید، قیمت خرید تضمینی مورد رضایت 
کشاورزان نبود، بنابراین بخشی از نهاده ها در انبارها ماند، 
بخشی قاچاق شد و بخشی هم به عنوان خوراک دام مورد 
استفاده قرار گرفت که همین موضوع در کاهش خرید تضمینی 
گندم توسط دولت موثر بود. وی اظهارامیدواری کرد: به نظر 
می رسد امسال با توجه به قیمت مناسب تعیین شده و اعلام 
به موقع نرخ، برنامه ریزی خوبی برای تولید انجام شود. رییس 
بنیاد ملی گندمکاران گفت: بنابراین امسال قرار است در بحث 
کشت قراردادی با کارخانجات آردسازی در حد دو میلیون تن 
گندم کشت قراردادی را به امضا برسانیم که می تواند سال 
خوبی برای گندمکاران باشد. به گزارش ایرنا، به تازگی معاون 
زراعی وزارت جهاد کشاورزی خرید تضمینی گندم را برای سال 
زارعی جدید 1۰ میلیون تن برآورد کرد. همچین طبق مصوبه 
شورای قیمت گذاری محصولات کشاورزی، برای سال زراعی 
1۴۰1 - 1۴۰۰ قیمت هرکیلوگرم گندم معمولی نان ۷ هزار 
و ۵۰۰ تومان و گندم دوروم (ماکارونی( ۷ هزار و ۸۰۰ تومان 

تعیین شده است.

و  راه  اداره کل  ســاختمان  و  مســکن  معــاون 
شهرســازی استان اصفهان گفت: خدمات روبنایی از 
قبیل واحدهای آموزشی، مسجد و کلانتری در نیمی 

از طرح های مسکن مهر استان ارائه شده است.
امیــر زاغیان در گفت و گو بــا ایرنا افزود: پرونده 
مسکن مهر اســتان اصفهان امسال تکمیل و بسته 
شد ولی ارائه خدمات روبنایی در حال اجراست و هنوز 

ادامه دارد.
وی با بیان اینکه ســالانه برنامه مشخصی برای 
این دسته از شــهرک ها تصویب و اجرایی می شود، 
اظهارداشت: تاکنون 1۴ باب مدرسه، ۲1 مسجد و سه 
کلانتری در شهرک های مسکن مهر استان اصفهان 
با حمایــت اداره کل راه و شهرســازی و همکاری 
نهادهای بهره بردار احداث شــده و یا در حال انجام 

است.

وی بیــان کرد: از میان 1۴ باب مدرســه در حال 
احداث سایت های مسکونی مسکن مهر، هفت باب 
آن تکمیل و آمــاده بهره برداری و ۶ باب نیز فرآیند 
اولیه واگذاری زمین و تامین اعتبار آن برای امســال 

انجام شده است.
و  راه  اداره کل  ســاختمان  و  مســکن  معــاون 
شهرسازی استان اصفهان یادآورشد: مراحل واگذاری 
زمین و تامین اعتبار آن با آموزش و پرورش و سازمان 

نوسازی و تجهیز مدارس انجام می شود.
ایــن  در  احــداث مســجد  وی در خصــوص 
مجموعه های مسکونی نیز گفت: 1۲ باب مسجد پس 
از واگذاری زمین و تخصیص اعتبار با همکاری مردم 
تکمیل شــده و مابقی برای ادامه فرآیند ساختمانی و 
تعیین تکلیف نهایی به اوقــاف و امور خیریه واگذار 

شده است.

زاغیان با بیان اینکه تامین امنیت شــهرک های 
مســکن مهر اهمیت دارد، خاطرنشان کرد: متناسب 
با شرایط و نیاز هر شــهرک، احداث کلانتری مورد 
مطالعــه قرار گرفته که تاکنــون یک باب کلانتری 
احداث و تکمیل شــده اســت و ۲ بــاب جدید این 

واحدهای انتظامی نیز امسال انجام خواهد شد.
وی خاطرنشــان کــرد: اداره راه و شهرســازی 
۳۵ درصد اعتبار مورد نیاز ســاخت مدرســه، مسجد 
و کلانتری را تامین می کند که متناســب با شرایط 

تورمی متفاوت بوده است.

معاون مسکن و ساختمان اداره کل راه و شهرسازی 
استان اصفهان به برآوردهزینه های پروژه های روبنایی 
مســکن مهر اشــاره نکرد اما گفت که وزارت راه و 
شهرسازی برای احداث کلانتری مسکن مهر کاشان 
یک میلیارد و ۴۰۰ میلیون ریال بودجه اختصاص داد 

و بقیه هزینه آن را نیروی انتظامی تامین کرد.
 از مجموع 1۶۰ هزار واحد مســکن مهر موجود 
در اســتان اصفهان حدود ۷۰ هزار واحد در دوره های 
گذشــته و حدود 9۰ هزار واحد در دولت های یازدهم 

و دوازدهم تکمیل و به متقاضیان تحویل داده شد.

معاون اداره راه و شهرسازی استان:

نیمی از طرح های مسکن مهر اصفهان دارای 
خدمات روبنایی است

رئیس اتاق اصناف اصفهان:

با هوشمندسازی رعایت پروتکل ها دیگر اصناف 
تعطیل نمی شوند

طرح آزادسازی واردات خودرو؛ شکسته شدن قیمت ها را به دنبال دارد

پیش بینی کاهش 40 تا 80 درصدی قیمت 
خودروی خارجی
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ورزش

محرم  نویدکیا در مصاحبه اخیر خود صحبت هایی را 
مطرح کرده که بخشی از حرف های او جالب توجه است. 
محرم نویدکیا دیروز طی یک مصاحبه ی مفصل در مورد 
داد که واکنش های  تیمش توضیحاتی  انتقالات  و  نقل 
متفاوتی را به همراه داشته است. در ادامه بخش هایی از 
از  یکی   می دهیم.  قرار  موردبررسی  را  او  صحبت های 
قسمت های جالب مصاحبه  نویدکیا جایی بود که او با نام 
بردن از سیدحسین حسینی دروازه بان فعلی استقلال از 
تمایل او و مدیر برنامه هایش برای پیوستن به سپاهان گفته 
و درعین حال از عدم تمایل خود به جذب این دروازه بان. 
این می تواند عجیب ترین اظهارنظر محرم نویدکیا باشد، 
فنی سپاهان  کادر  و  موردتوجه سپاهان  چراکه حسینی 
قرار داشت و خود این گلر هم پس از تمدید قرارداد با 
استقلال در مصاحبه خود به این موضوع اشاره کرد که 
پس از انتشار پست اینستاگرام و خداحافظی از استقلال از 
باشگاه سپاهان به او تماس گرفته شده است. دوم اظهارات 
محرم در مورد ریخت وپاش نکردن در فصل نقل و انتقالات 
صدای هواداران استقلال و پرسپولیسی که دو مهره ی 

کلیدی خود را در رقابت با سپاهان از دست دادند درآورد 
و آن ها با طعنه به این ادعای نویدکیا واکنش نشان دادند. 
سپاهان در فصل نقل و انتقالات بازیکن زیادی جذب نکرد 
و به عبارتی تنها جای بازیکنان ازدست داده را پر کرد؛ اما 
مهم ترین نکته در مورد عملکرد سپاهان در فصل نقل و 
انتقالات، تمدید کردن با اغلب بازیکنانی بود که در انتهای 
فصل قبل بازیکن آزادشده بودند. همچنین می توان گفت 
که سپاهان شاید پولی را که می توانست با آن چند بازیکن 
بگیرد صرف خرید سه بازیکن مهم و تاثیرگذار کرده است. 
شاید آنچه واکنش طرفداران سرخابی را نسبت به این 
ادعای نویدکیا برانگیخته، بازنده شدن تیم های آن ها در 
تمدید قرارداد با مغانلو و ریگی بوده است و ازنظر آن ها 
این موضوع مدعایی است بر اینکه سپاهان پول بیشتری 
برای آن ها خرج کرده است. البته باشگاه سپاهان در هنگام 
اعلام خبر رسمی مغانلو تاکید کرد که این بازیکن رایگان 
جذب شده و با محمد محبی معاوضه شده است. سوم جذب 
دروازه بان خارجی در فوتبال ایران مثل خرید هندوانه دربسته 
است و ظاهرا نویدکیا ترجیح داده تا ریسک خرید دروازه بان 

خارجی را از طریق دیدن فیلم بازی تجربه کند. احتمالا 
جذب این دروازه بان برای طلایی پوشان اصفهانی ارزان تر 
از جذب رشید مظاهری درآمده و به هرحال این مربی نشان 
داد که تمایلی به حضور مظاهری در تیمش ندارد. بااین همه 
محرم در مصاحبه ی خود عنوان کرده که دروازه بان را با 
نگاه به نیازهای تاکتیکی انتخاب کرده و این ادعا یک معنا 

می تواند در خود داشته باشد و آن اینکه کریستوفر نت باید 
بازی با پای خوبی داشته باشد. در هر آنچه از مصاحبه ی 
نویدکیا برمی آید ظاهرا جذب کریستوفر نت به شیوه سنتی 
فوتبال ایران در جذب بازیکن خارجی و با دیدن چند فیلم از 
واکنش های او انجام شده و کادر فنی سپاهان امیدوار است 

اشتباه انتخاب نکرده باشد.

مورد عجیب در توضیحات نویدکیا پیرامون 
گلر خارجی

    خبر کوتاه   منهای فوتبال

سفر به اراک، تهران و کرج 
برنامه آینده ذوب آهن

تیـم فوتبـال ذوب آهن برنامه های آماده سـازی خود را با 
یـک بازی دوسـتانه دیگر و سـفر به تهران بـرای برگزاری 
اردو دنبـال خواهـد کـرد. تیـم فوتبـال ذوب آهـن یکـی از 
تیم هایـی بـود که خیلـی زود تمرینـات آماده سـازی خود را 
زیـر نظـر مهـدی تارتـار آغـاز نمـود و چنـد روز پیـش بود 
که نخسـتین دیدار دوسـتانه خود را مقابل امیدهای باشگاه 
برگـزار کـرد و بـا دو گل در ایـن مسـابقه به برتری رسـید. 
کادر فنـی ذوب آهـن در ادامـه برنامه های آماده سـازی خود 
در ادامـه برنامه های منسـجم خود برای حضـور متفاوت در 
لیـگ برتر، روز پنج شـنبه ۲۵ شـهریورماه در دومیـن دیدار 
تدارکاتـی خـود در اراک میهمان تیم آلومینیـوم خواهد بود 
و پس ازایـن دیـدار بـرای برگـزاری اردویی یک هفتـه ای و 
حضـور در ایفمـارک از اراک راهی تهران و کرج می شـوند. 
ذوب آهـن فصـل گذشـته در هفتـه پایانی از خطر سـقوط 
گریخـت و مدیـران باشـگاه برای فـرار از وضعیتـی که دو 
سـال اسـت این تیم را در شـرایط خطرناک و دشواری قرار 
داده، بـا اسـتخدام مهـدی تارتـار بـه دنبال تغییر شـرایط و 

کسـب نتایج متفاوت در لیگ بیسـت و یکم هسـتند.

هافبک 19 ساله در جمع 
شاگردان نویدکیا

آریـا یوسـفی هافبـک وسـط 19 سـاله به تیـم فوتبال 
سـپاهان پیوسـت. بازیکـن تیم فوتبـال جوانان سـپاهان با 
قراردادی پنج سـاله به جمع شـاگردان نویدکیا اضافه شـد تا 
در فصـل جدید لیگ برتر برای تیم بزرگ سـالان سـپاهان 
بـه میـدان برود. آریا یوسـفی هافبک وسـط 19 سـاله پس 
از تاییـد محـرم نویدکیـا به تیم بزرگ سـالان این باشـگاه 

پیوست.

شروع توفانی تیم یونانی با 
حاج صفی و انصاری فرد

دو بازیکـن ایرانـی آ. ا. ک آتـن در جریـان برتری پرگل 
ایـن تیـم مقابـل لونیکـوس بـه میـدان رفتنـد. دریکـی از 
مسـابقات هفتـه اول فصل ۲۲-۲۰۲1 سـوپر لیـگ یونان، 
تیـم فوتبـال آ. ا. ک آتـن کـه احسـان حاج صفـی را بـرای 
نخسـتین بـار در ترکیـب داشـت و کریـم انصاری فـرد را 
جـزو نفرات ذخیره می دید، در ورزشـگاه اسـپیروس لوئیس 
مقابـل تیم تـازه صعود کـرده لونیکـوس قـرار گرفت. تیم 
فوتبال آ. ا. ک آتن که سـال گذشـته را با حضور در جایگاه 
چهارم جدول سـوپر لیگ یونان به پایان رسـاند و به دنبال 
شـروع مقتدرانه در فصل جدید بود، توانسـت با یک برد پر 
گل خانگی حریف خود را شکسـت بدهـد. یاران حاج صفی 
و انصاری فـرد در اولیـن بازی فصل مقابل لونیکوس موفق 
شـدند بـه پیروزی سـه بر صفر دسـت پیدا کننـد و پس از 
پاناتینایکـوس که برتـری چهار بر صفر در نخسـتین بازی 
خود داشـت، پرگل ترین برد هفته را داشـته باشـند. احسان 
حاج صفـی کـه پـس از غیبت در فهرسـت تیم ملـی ایران 
بـه خاطر مصدومیـت به عنوان مدافـع چپ در ترکیـب آ. ا. 
ک آتـن قرارگرفتـه بـود، حضـور کامـل در ترکیب تیمش 
مقابـل لونیکـوس داشـت. کریـم انصاری فرد نیز که سـال 
گذشـته در ۳۴ مسـابقه 1۳ گل بـه ثمـر رسـاند و بهتریـن 
گلـزن تیمش بود، در نخسـتین بازی فصـل جدید از دقیقه 

۷۶ بـه ترکیـب تیمـش برابر لونیکوس اضافه شـد.

زمان بازی های تیم امید در 
دوشنبه مشخص شد

زمـان برگـزاری بازی هـای تیـم امیـد در مقدماتـی 
قهرمانی زیر ۲۳ سـال آسـیا در شـهر دوشـنبه تاجیکستان 
مشـخص شـد. تیم امید بـا مربیگری مهدی مهـدوی کیا 
در اولیـن دیـدار روز سـوم آبان با نپال مسـابقه می دهد و در 
روزهـای ۶ و 9 آبـان هـم با تیم های لبنان و تاجیکسـتان 
رویـارو خواهـد شـد. بازی هـای مقدماتی قهرمانـی زیر ۲۳ 
سـال آسـیا آبـان مـاه در 11 گـروه برگزار می شـود که تیم 
هـای اول بـه همراه ۴ تیـم برتر دوم بـه دور نهایی بازی ها 
صعـود می کننـد. در دور نهایـی بازی ها ازبکسـتان میزبان 
هـم حضـور خواهنـد داشـت و در سـال ۲۰۲۲ در تاشـکند 
برای کسـب عنوان قهرمانی مسابقات باهم رقابت خواهند 
کـرد. تمرینـات تیـم امیـد بـه بهانـه حضـور دربازی های 
مقدماتـی قهرمانـی زیر ۲۳ سـال آسـیا در روزهـای آتی در 
کمـپ تیم هـای ملی آغاز می شـود و مهدی مهـدوی کیا 
بـه همیـن بهانـه ۶۶ بازیکـن را در سـه مرحلـه بـه اردوی 

آماده سـازی تیـم امیـد دعوت کرده اسـت.

دربی ایرانی در لیگ پرتغال 
شاید وقتی دیگر

تیـم هـای  بـازی  در  ایـران  ملـی  تیـم  دروازه بانـان 
باشگاهی شـان غایب بودند. علیرضا بیرانونـد و پیام نیازمند 
دو دروازه بـان تیـم ملی ایـران که این فصل بـازی در لیگ 
پرتغـال را انتخاب کردند هنوز نتوانسـته اند راهی به ترکیب 
تیم های باشـگاهی خود در فصل جدید پیدا کنند. بیرانوند 
پـس از ثبـت دو کلیـن شـیت همراه بـا تیم ملـی در بازی 
مقابـل سـوریه و عـراق امیـد زیـادی داشـت کـه در بازی 
امـروز مقابـل پورتیموننزه حضور پیدا کند اما سـرمربی تیم 
نه تنهـا او را در ترکیـب قـرار نـداد بلکـه دروازه بان تیم ملی 
ایـران جایـی در بیـن ذخیره های بوآویشـتا هم نداشـت. در 
سـمت مقابـل پیام نیازمنـد هم جایی در لیسـت نفرات تیم 
پورتیموننـزه نداشـت. به این ترتیـب انتظار فوتبال دوسـتان 
ایرانـی برای تماشـای دربی دروازه بانان کشـورمان در لیگ 
پرتغال نتیجه ای نداشـت و بازی بوآویشـتا با پورتیموننزه در 

غیاب نیازمنـد و بیرانوند برگزار شـد.

نایب قهرمانی دونده های 
سپاهان در هفته دوم لیگ

دونده های سپاهان اصفهان در روز نخست هفته دوم 
لیگ برتر نایب قهرمان شدند. در روز نخست از هفته دوم 
بیست و پنجمین دوره رقابت های لیگ برتر دوومیدانی 
کشور تیم دوومیدانی آقایان فولاد مبارکه سپاهان موفق 
تیم  از  رقابت ها  این  جدول  در  صعود  پله  یک  با  شد 
ذوب آهن دیگر تیم اصفهانی پیشی گرفته و جایگاه دوم 
روز نخست این رقابت ها را از آن خود کند. مدیر تیم 
نتایج  مبارکه سپاهان،  فولاد  باشگاه  آقایان  دوومیدانی 
دونده های طلایی پوش را رضایت بخش دانست و گفت: 
در هفته دوم رقابت های لیگ برتر دوومیدانی کشور تیم 
با  شد  موفق  سپاهان  مبارکه  فولاد  آقایان  دوومیدانی 
کسب 9۵ امتیاز و یک پله صعود بالاتر از ذوب آهن دیگر 
تیم اصفهانی قرارگرفته و نایب قهرمان روز نخست این 
رقابت ها شود. عزیزا... مشفقی از قهرمانی تیم ۴ در 1۰۰ 
متر امدادی سپاهان در این رقابت ها خبر داد و گفت: 
دونده های سرعتی رو تیم فولاد مبارکه سپاهان موفق 
شدند با کسب رکورد ۴1/11 ثانیه قهرمان ماده ۴ در 
1۰۰ متر شوند و 1۰ امتیاز شیرین را برای تیم به ارمغان 
آورند تا در کنار تلاش دیگر دونده های سخت کوش و 
متعصب تیم، اختلاف امتیاز با صدر جدول کمتر شود. 
سپاهان  مبارکه  فولاد  باشگاه  اینکه  به  اشاره  با  وی 
برای سومین سال متوالی است که از رشته دوومیدانی 
به خوبی حمایت می کند گفت: جا دارد که از حمایت های 
ساکت  محمدرضا  و  سپاهان  مبارکه  فولاد  مجموعه 
قدردانی کرده و امیدواریم با تلاش اعضای تیم بتوانیم 

قدردانی خود را از این حمایت ها نشان دهیم.

ذوب آهن آماده قدرت نمایی 
دوباره در لیگ هندبال

لیگ برتر هندبال که به دلیل اردوی تیم ملی یک 
از سر گرفته شود.  ماه تعطیل شده، قرار است به زودی 
مردان  هندبال  برتر  لیگ  رقابت های  دوره  دوازدهمین 
از  پس  و  شد  آغاز  مرداد  اوایل  از  کشور  باشگاه های 
به  ملی  تیم  اردوی  برپایی  دلیل  به  دو هفته  برگزاری 
مدت یک ماه تعطیل شد. تیم هندبال ذوب آهن در دو 
هفته ابتدایی به ترتیب تیم های ناجای قم و مس کرمان 
این  رقابت های  برای  محکمی  گام  تا  داد  شکست  را 
فصل بردارد. سرمربی تیم هندبال ذوب آهن بابیان اینکه 
در تعطیلی لیگ شش بازیکن ما به اردوی تیم ملی و 
بقیه هم به مرخصی رفتند و تمرینات متوقف شد گفت: 
بیش از یک هفته است که تمرینات خود را آغاز کرده ایم 
و بازیکنان به ۷۰ درصد آمادگی رسیده اند و امیدواریم تا 
شروع مجدد لیگ آمادگی بیشتر و بهتری را کسب کنیم. 
امسال  ذوب آهن  باشگاه  افزود: سیاست  حمید صادقی 
رسیدن به یکی از سکویی های قهرمانی و نایب قهرمانی 
است تا بتوانیم مثل سال های نه چندان دورهم به جام 
باشگاه های آسیا برسیم هم اقتدار هندبال ذوب آهن را 
دوباره به نمایش بگذاریم. هفته سوم و ادامه لیگ برتر 
هندبال ۲۸ شهریور آغاز می شود و تیم ذوب آهن باید به 
مصاف شهید شاملی کازرون قهرمان فصل پیش برود. 
دوازدهمین دوره رقابت های لیگ برتر هندبال با حضور 
1۰ تیم در حال برگزاری است که استان اصفهان با سه 

تیم بیشترین نماینده را دارد.

کیانوش رستمی برای ملی 
حفاری وزنه می زند

برتر  لیگ  جدید  فصل  برای  حفاری  ملی  تیم  
قرارداد  المپیک،  سابق  قهرمان  با  کشور  وزنه برداری 
تیم   سرمربی  رامهرمزی،  فراز  کرد.  امضا  همکاری 
وزنه برداری ملی حفاری اظهار کرد: برای فصل جدید 
لیگ برتر کیانوش رستمی با حفاری خواهد بود. او سابقه 
همکاری با ملی حفاری را دارد و درواقع قرار است در 
خانه خود وزنه بزند. حضور رستمی یک وزنه بسیار خوب 
از حضور و  برای تیم ما است و جوانان تیم می توانند 
تجربیات وی استفاده کنند. وی بیان کرد: برای فصل 
و  جوانان  به  بها  باشگاه  سیاست  برتر،  لیگ  جدیدی 
استفاده از تعدادی از بومی های وزنه برداری استان است 
که این مهم می تواند برای آینده حفاری، پشتوانه سازی 
کند. البته ما امسال به قهرمانی فکر نمی کنیم اما تلاش 
را داشته  بهترین عملکرد  تیم،  می کنیم که جوان های 
باشند. سرمربی تیم وزنه برداری ملی حفاری با اشاره به 
آغاز تمرینات تیمش طبق شیوه نامه های پزشکی و ابراز 
رضایت نسبت به روند تمرینات، گفت: همچنین علاوه 
بر رستمی با صالح چراغی دیگر ملی پوش وزنه برداری 
دو  این  حضور  درمجموع  که  بسته ایم  قرارداد  ایران، 

وزنه بردار، کمک شایانی به حفاری خواهد کرد.

دوری شش ماهه عباسعلی از 
تاتامی کاراته

حمیده عباسعلی کاراته کای تیم ملی بانوان ایران که 
در جریان رقابت های کاراته دربازی های المپیک دچار 
شهریورماه  هفتم  یکشنبه  و  شده  شدید  آسیب دیدگی 
توسط دکتر کیهانی تحت عمل جراحی قرارگرفته بود، 
برای بازگشت به تاتامی دوران نقاهت شش ماهه ای را 
پشت سر خواهد گذاشت. عباسعلی کارهای فیزیوتراپی 
را چند روز بعد از جراحی آغاز کرده و از هفته هشتم 
می تواند برنامه های بدنسازی را زیر نظر پزشک و مربی 
بدنساز خود آغاز کند. سرگروه تیم ملی بانوان که با این 
و  امارات  در  جهان  قهرمانی  رقابت های  آسیب دیدگی 
قهرمانی آسیا در قزاقستان را ازدست داده، برای حضور 

دربازی های آسیایی ۲۰۲۲ آماده خواهد شد.

یاسـین سـلمانی هافبـک دفاعـی تیـم سـپاهان در یـک 
فرصـت کوتـاه بعـد از حضـور در تیـم جوانـان و تیـم ملی 
حـالا مـی رود فرصـت بـازی در تیـم امیـد را بـه دسـت 
بیـاورد. بـه گـزارش ورزش سـه، آبـان مـاه سـال 1۳9۸ 
بـود کـه یاسـین سـلمانی بـه همـراه تیـم جوانـان ایـران 
در اسـتادیوم شـهید دسـتگردی و بعـد از پیـروزی دو بـر 
صفـر در برابـر امـارات صعـود بـه مرحلـه نهایـی جـام 
ملت هـای آسـیا را جشـن گرفـت. بـدون شـک آرزوی او 
و همـه هم تیمی هایـش موفقیـت دربازی هـای نهایی جام 
ملت هـا و صعـود به جـام جهانـی جوانـان بود. مسـابقاتی 
کـه قـرار بـود در سـال ۲۰۲1 در اندونزی برگزار شـود؛ اما 
یـک اتفـاق بـد و غیرقابل پیش بینـی ایـن رویـا را از همـه 
بازیکنـان تیم ملـی جوانان گرفت. ابتدا فیفـا بود که اعلام 
کـرد بـه بهانـه کرونا جـام جهانـی جوانان در سـال ۲۰۲1 
برگزار نمی شـود و به دنبال آن کنفدراسـیون فوتبال آسـیا 
هـم جـام ملت هـا را لغـو کـرد چراکه اساسـا جـام ملت ها 
جوانـان به بهانـه انتخاب تیم هـای برگزیده بـرای حضور 

در جـام جهانـی برگـزار می شـود؛ امـا یاسـین سـلمانی 
باوجـود از دسـت دادن جـام ملت هـای جوانان آسـیا و جام 
جهانـی در ایـن رده سـنی به موقعیـت بهتری دسـت پیدا 
کـرد. حضـور در ترکیـب ثابت سـپاهان و ارائـه بازی های 
خـوب در لیـگ برتـر. درحالی کـه اگـر جـام ملت هـا و بـه 
دنبـال آن جـام جهانـی برگزار می شـد او باید مـدام اردوی 
سـپاهان را بـه بهانـه حضـور در اردوی تیـم ملـی جوانان 
تـرک می کـرد. به ویـژه کـه مسـابقات بین المللـی در ایـن 
رده سـنی در روزهـای فیفا برگـزار نمی شـود. نمایش های 
خـوب موجب شـد تا اسـکوچیچ دسـت بـه دعـوت از این 
بازیکـن زیر ۲۰ سـال بزند و در آخریـن اردوی تیم ملی به 
بهانـه بازی با سـوریه و عـراق یکی از بازیکنـان حاضر در 
اردوی تیـم ملی یاسـین سـلمانی بـود؛ اما سـلمانی به طور 
حتم بازیکن خوشـبختی اسـت. او اگرچه شـانس صعود به 
جـام جهانـی جوانـان و بـازی در ایـن تورنمنت مهـم را از 
دسـت داد امـا بـا یـک اتفـاق بزرگ تـر روبرو شـد. حضور 
در اردوی تیـم ملـی و تـلاش بـرای صعود به جـام جهانی 

۲۰۲۲ دوحـه. او بعـد از نمایش هـای خوبی کـه در ترکیب 
تیـم ملـی جوانان داشـت مشـخص بـود که خیلـی زود به 
تیـم اصلـی سـپاهان راه پیدا می کنـد. در زمـان مربیگری 
امیـر قلعه نویـی اگرچه یاسـین فرصـت زیادی بـرای ورود 
بـه ترکیـب اصلی پیدا نکـرد اما حضور در لیسـت 1۸ نفره 
تیـم بـرای بازیکـن زیـر 1۸ سـال یک شـروع خـوب بود 
و تـلاش و جسـارت او درنهایـت نتیجـه داد و در فصلـی 
کـه گذشـت بارهـا و بارهـا به عنـوان بازیکـن تعویضی در 
ترکیـب سـپاهان بـه میدان آمـد و بـه لطف تاثیـر گذاری 
خـود در نتایـج بازی هـا بـه اردوی تیـم ملی دعوت شـد و 
حـالا جوان تریـن بازیکـن حاضر در اردوی تیم ملی اسـت. 
بازیکـن زیر ۲۰ سـال تیـم ملی فوتبال ایران که در پسـت 
هافبـک دفاعـی بـازی می کنـد جـدا از روحیـه جنگندگی 
کـه یکـی از ویژگـی های هـای اصلـی بازیکنان شـمالی 
فوتبـال ایران به شـمار می رود در بازیسـازی موثر اسـت و 
از همـه مهم تـر اینکـه به عنـوان یک هافبـک دفاعی میل 
بـه گلزنـی دارد. او شـوت از راه دور و ضربـات ایسـتگاهی 

خوبـی می زنـد. ایـن کار را بارهـا و بارهـا در تیـم ملـی 
جوانـان انجـام داد و بدون شـک با ورود بـه ترکیب اصلی 
سـپاهان و جـا افتادن در ترکیـب این تیم ایـن هنر خود را 
هـم نشـان خواهد داد. بـرای خیلی از هافبک هـای دفاعی 
فوتبـال ایـران نمایش خوب در جلوی خـط دفاعی و خنثی 
کـردن حمـلات حریـف در نقطـه آغـاز یـک موفقیـت به 
شـمار مـی رود اما به زعم یاسـین سـلمانی هافبـک دفاعی 
عـلاوه بـر انجـام ایـن کارهـا بایـد تیمـش را در حملـه 
پشـتیبانی کنـد و در مواقـع لـزوم گل هـم بزنـد. یاسـین 
سـلمانی بـا توجه به توان بدنـی و شـرایط فیزیکی به نظر 
می رسـد زودتـر از حـد تصـور نـگاه اسـکوچیچ را بـه خود 
جلـب کـرد و بـه خاطـر میـل بـه گلزنی بـه نظر می رسـد 
در این پسـت آینده بسـیار خوبی داشـته باشـد. نکته جالب 
اینکـه د و روز پیـش هم اسـامی ۶۶ بازیکن بـرای حضور 
در سـه مرحلـه اردوی تیـم امید از سـوی مهـدی مهدوی 
کیـا اعـلام شـد که نام یاسـین سـلمانی هم در بیـن آن ها 
بـه چشـم می خـورد و بـه نظـر می رسـد شـانس زیـادی 
بـرای حضـور در لیسـت نهایـی تیـم امیـد بـرای حضـور 
در مسـابقات مقدماتـی قهرمانـی زیـر ۲۳ سـال آسـیا در 
تاجیکسـتان داشـته باشـد. البتـه به جـز سـلمانی بازیکنان 
زیـادی از تیـم ملـی جوانـان کـه موفق بـه صعود بـه دور 
نهایـی جام ملت ها شـدند بـه اردوی آماده سـازی تیم امید 
دعـوت شـدند. بااین حال هافبـک دفاعی سـپاهان طی دو 
سـال مـی رود کـه تجربـه حضـور در اردوی تیـم جوانـان 
امیـد و تیـم ملـی را به دسـت بیـاورد کـه این یـک اتفاق 
خـوب برای بازیکن تیم سـپاهان به شـمار مـی رود. اتفاقی 
کـه شـاید کمتـر بـرای دیگـر بازیکنـان تکـرار شـده بود. 
او هنـوز بازیکـن رده سـنی جوانان بشـمار مـی رود چراکه 
قـرار بـود در سـال ۲۰۲1 و به شـرط موفقیـت دربازی های 
نهایـی جـام ملت هـا در اندونزی، ایـران را در مصاف با تیم 
هـای صعودکننـده به جـام جهانـی جوانان همراهـی کند.

پدیده سپاهان در لیگ بیستم همه جا حاضر است

 یاسین سلمانی؛
 از جوانان تا تیم ملی و حالا امید

رسول نویدکیا با سپاهان به آخر خط رسید تا سال های 
آخــر فوتبالی خود را در تیم دیگری دنبال نماید. رســول 
نویدکیا یکی از بازیکنان بی حاشــیه فوتبال ایران اســت 
که پس از هفت ســال حضور در ســپاهان از این تیم جدا 
شد. او یک سال هم شــاگردی برادرش را تجربه کرد که 

قسمت نشد با سرمربیگری محرم نویدکیا جام قهرمانی را 
بالای سر ببرد. هافبک کم مصاحبه  سپاهان در گفت وگویی 
کــه انجــام داده اعتقــاد دارد، اگر اول فصــل مصدوم 
نمی شد، بیشــتر به بازی گرفته می شد. وی درباره جدایی 
بی سروصدایش از جمع طلایی پوشان اصفهانی می گوید: 
»قرار نبود سروصدایی باشد و این تصمیمی بود که خودم 
گرفتم و جدا شدم.« نوید کیا در پاسخ به این پرسشش که 

آیا با محرم هم دراین باره صحبت کرده است چنین پاسخ 
می دهد: صحبت خاصی نکردم و این تصمیم خودم بود که 
آخرین ســال فوتبالم را در تیم دیگری سپری کنم. چون 
فصل گذشته به دلیل مصدومیت و شرایط خاص تیم کمتر 
بازی کردم، خواســتم یک سال دیگر هم به فوتبالم ادامه 
دهم و بعد خداحافظی کنم. اگر فصل 
گذشــته مصدوم نمی شــدم و بازی 
خداحافظی  امسال  همین  می کردم، 
می کردم که قســمت نشــد. رسول 
نوید کیا در پاسخ به این پرسش که 
چرا فصل گذشــته سپاهان قهرمان 
نشد چنین پاسخ می دهد: »سپاهان 
شرایط خوبی داشــت ولی یکی دو 
بازی با تیــم های پاییــن جدولی 
مساوی کردیم که همین باعث شد 
صدر جدول را از دست بدهیم. مابعد 
از شکســت بد مقابــل پدیده خیلی 
خوب برگشــتیم و صدرنشین شدیم 
که گفتم بازی هایی که الکی مساوی 
کردیم، جام را از دست دادیم. بدترین 
بازی که امتیاز از دست دادیم بازی با 
نفت مسجدسلیمان بود که فکر کنم 
همین بازی جام را از ما گرفت. الان پرســپولیس قهرمان 
شــده و هر حرفی بزنیم خودش یک حاشیه می شود، ولی 
ما اول فصل برنامه ای که داشتیم تمرکزتان روی قهرمانی 
لیگ بود و خود باشگاه نیز روی دیوار نوشت با گرفتن ۶۵ 
امتیاز قهرمان می شویم ما این کار را هم کردیم و ۶۵ امتیاز 
را نیز گرفتیم، ولی متاسفانه پرسپولیس ۶۷ امتیاز گرفت و 

با اختلاف دو امتیاز قهرمان شد.«

در  می گوید  پرسپولیس  سرمربی  محمدی  گل   یحیی 
تاجیکستان احساس نمی کنیم در کشوری غریب هستیم. یحیی 
مقابل  تیمش  دیدار  از  پیش  خبری  نشست  در  گل محمدی 
استقلال تاجیکستان در مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان 
آسیا اظهار داشت: قبل از هر چیز جا دارد از میهمان نوازی و 

استقبال خوب مردم و باشگاه استقلال 
مدت  این  در  کنم.  تشکر  تاجیکستان 
ما  نیز  تاجیکستان  مقیم  ایرانی های 
مشترکات  قراردادند.  محبت  مورد  را 
فرهنگی زیادی بین دو کشور وجود دارد. 
وقتی اینجا هستیم احساس نمی کنیم در 
کشوری غریب هستیم. از قدیم نزدیکی 
داشته  وجود  کشور  دو  بین  فرهنگی 
بین  روابط خوبی که  امیدوارم  و  است 
ایران و تاجیکستان وجود دارد، قوی تر و 
محکم تر شود. یحیی گل محمدی بابیان 
اینکه می دانیم در چه مرحله حساسی قرار 
داریم و باید مقابل تیمی جوان و پرتلاش 
بازی کنیم در مورد دیدار مقابل استقلال 
تاجیکستان گفت: برای رسیدن به این 
مرحله بازی های خوبی انجام دادیم و 
زحمت زیادی کشیدیم. دوست نداریم 

راحت از این مرحله کنار برویم. قطعا برای مبارزه و جنگیدن و 
اینکه بتوانیم بازی خوبی انجام دهیم وارد زمین خواهیم شد. فکر 
می کنم تجربه خوب بازیکنانمان از دوره های قبل برگ برنده ما 
خواهد بود. این تجربه خیلی می تواند به کمک ما بیاید. ما تیم 
خوبی داشته و ایمان و اعتقاد کامل به تیممان داریم. می دانیم 
بچه ها همیشه مرد روزهای سخت هستند و امیدوارم که فردا هم 
یکی از روزهای خوب ما رقم بخورد. یحیی گل محمدی سرمربی 

تیم فوتبال پرسپولیس در پاسخ به پرسشی در مورد شرایط این 
تیم توضیح داد: بیشتر از دو سال است که پرسپولیس به عنوان 
تیم میزبان بازی نکرده است. نزدیک به 9۰۰ روز و نزدیک به سه 
سال است که به خاطر وضعیتی که وجود دارد و بحث تحریم ها 
و ویروس کرونا، خارج از خانه بازی می کنیم. این شرایط، کار 

را برای هر تیمی سخت می کند. با توجه به اینکه پرسپولیس 
پرهوادارترین تیم آسیاست قطعا نبود هواداران بیشترین ضربه را 
به ما می زند اما درهرصورت ما پرسپولیس هستیم و همیشه برای 
بردن و افتخار به خاطر هواداران جنگیدیم و تاآخرین نفس هر 
کاری از دستمان بربیاید انجام می دهیم. بازیکنان هم انصافا در 
چند سال گذشته نشان دادند چقدر تفکرات بزرگ، انگیزه بالا و 

اراده قوی دارند و توانستند مشکلات را برطرف کنند.

 رسول نویدکیا 
در اندیشه آویختن کفش ها

 خط و نشان یحیی گل محمدی 
برای رقیب تاجیک
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نوبت اول

رسول شجاعی زاده- شهردار رضوانشهر

شهرداری رضوانشهر به استناد مصوبه شماره 39۵-۵-ش-98 و ۱۱27-۵-ش-۱۴00 شورای محترم 
اسلامی شهر رضوانشهر در نظر دارد تعداد ۱ پلاک کارگاهی نيمه مزاحم شهری واقع در رضوانشهر بلوار 
صنعت ســنگ شرق سنگبری تابان با قيمت پايه کارشناسی رسمی دادگستری و ۱ پلاک مسکونی واقع 
در شهرک شمالی خيابان رحمت موضوع ماده ۱3 آئين نامه ی مالی شهرداريها، از طريق مزايده عمومی 
به فروش رســاند. از عموم مردم دعوت ميشود جهت کسب اطلاعات بيشتر و آگاهی از شرايط شرکت 
در مزايــده و اخذ اوراق، حداکثر تا پايان وقت اداری مورخ ۱۴00/07/۱3 به واحد امور قراردادها اين 
شهرداری مراجعه نمايند. اين شهرداری در رد يا قبول پيشنهاد مختار است و شرکت کنندگان بايد نيم 

درصد مبلغ پايه را جهت شرکت در مزايده سپرده نمايد.

      نوبت اول      آگهی تجديد مزايده   

م الف: ۱۱9۱۵37

و  صنعت  بین المللی  نمایشگاه  و  کنگره  اولین  رئیس 
بازارساز های نوین از ارائه راهکار های علمی پژوهشی برای 
افزایش فروش مجازی صنایع مختلف در کشور و کمک 
به رونق اقتصادی آن ها در سهم بازار در فضای دیجیتال 

مارکتینگ خبرداد.
به گزارش خبرنگار خبرگزاری صداوسیما به نقل از دبیرخانه 
کنگره صنعت و بازارساز های نوین در آئین رونمایی از 
پوستر کنگره و نمایشگاه صنعت و بازارساز های نوین، 
دکتر حسین پور بشاش رئیس کنگره اظهار داشت: به 
از شیوع کرونا، تحریم ها  ناشی  ایجادشده  دلیل شرایط 
و رکود اقتصادی، بسیاری از صنایع در کشور با مشکل 
فروش مواجه شده اند که ما تلاش کرده ایم با استفاده از 
پژوهش های کاربردی و راهکار های عملیاتی در زمینه 
فضای دیجیتال مارکتینگ اقداماتی را به منظور کمک به 
صنایع مختلف و توسعه اشتغال دانش آموختگاه دانشگاهی 
انجام دهیم.در ادامه دکتر کیانی منش دبیر علمی کنگره 
با بیان این که فعالان حدود 1۵ رشته از صنایع کوچک، 
متوسط و بزرگ به طورکلی از اهداف و مخاطبان در کنگره 
صنعت و بازارساز های نوین هستند، گفت: صنایع پزشکی، 
کشاورزی، معدنی، فلزی و غیرفلزی، صنعت بانک و بیمه، 
ساختمان و... ازجمله رشته صنایع هدف محسوب می شوند.

دکتر کامران کیانی منش، رئیس دانشگاه عالی انفورماتیک 
ایران اضافه کرد: برخی از صنایع گام هایی را جهت افزایش 
فروش خود با استفاده از فضای دیجیتال آغاز کرده اند و 
برخی از صنایع نیز همچنان به صورت سنتی، تدریجاً به 
سمت فروش های آنلاین رفته اند: لذا هدف ما این است که 
از طریق کنگره، کارگاه های آموزشی و نمایشگاه جنبی این 
کنگره در حوزه دیجیتال به صورت علمی و عملی کمک 
کنیم تا صنایع بتوانند در این شرایط رکود اقتصادی، فروش 

خود را افزایش دهند.
دکتر سارا شفیعی، دبیر اجرایی کنگره نیز با اشاره به اینکه 
نخستین کنگره و نمایشگاه صنعت و بازارساز های نوین 1۵ 
تا 1۸ اسفند برگزار خواهد شد، گفت: این کنگره به صورت 
بین المللی و با حضور فعالانی از صنایع کشور های همسایه 
و  مجازی  به صورت  اروپایی  کشور های  همچنین  و 

حضوری برپا خواهد شد.
شروین مسگر ها، دبیر کنگره خاطرنشان کرد: این کنگره 
با حمایت وزارتخانه های صنعت، معدن و تجارت، وزارت 
علوم، وزارت امور خارجه، اتاق بازرگانی ایران و همچنین 
دانشگاه های علوم پزشکی، شرکت شهرک های صنعتی و 
سازمان هایی مانند سازمان محیط زیست و توسط دانشگاه 
جامع علمی کاربردی انفورماتیک ایران و موسسه آموزش 

عالی ادیبان در جزیره کیش برگزار می شود.
و  عالی کنگره  زاده عضو شورای  اسلام  مرتضی  دکتر 
نمایشگاه بین المللی صنعت و بازارساز های نوین، دستاورد 
این کنگره را توسعه و رونق تولید، جهش صادرات دانسته 
و نتیجه آنرا گامی مؤثر در تبدیل علم به ثروت با اثربخشی 

ارتباط صنعت و دانشگاه بیان کردند.

نخستین کنگره بین المللی 
صنعت و بازار سازهای نوین 

برگزار می شود

 شهرداری اژیه به اســتناد مصوبه شورای اســامی شــهر اژیــه، در نظر دارد 
بهره برداری جایگاه سی ان جی متعلق به خود با شماره اشتراک ۲۰۶۱۵۴79۰9 
و با قیمت پایه ۶۵ درصد ســود ناویژه سهم شهرداری اژیه را از طریق مزایده عمومی انجام 
نماید؛ لذا متقاضیان مــی توانند از تاریخ ۱۴۰۰/۰۶/۳۱ لغایت پایان روز ۱۴۰۰/۰7/۱۰، 

پیشنهادات خود را به شهرداری اژیه تحویل و رسید دریافت نمایند.
*- ضمنا سایر اطاعات و شرح جزئیات مربوط به معامله، در اسناد مزایده مندرج است.

م الف: ۱۱9۱۵۸9

آگهی مزايده عمومی مرحله دوم     

 حسين نظام زاده اژيه- شهردار اژيه

 نوبت اول

چون عهده نمی شود کسی فردا را
حالی خوش دار این دل پر سودا را

خیام نیشابوری
روز جهانی برنامه نویس  كسی كه فكر نمی كند، به ندرت دم فرو می بندد.

آیزاك نیوتن
بگو من مامورم كه خدا را در حالى كه آیینم را براى او خالص گردانیده  ام بپرستم 

۱۱ زمر

مناسبتسخن بزرگان يک فنجان آيات نورانی
شعر

کمدی  نمایشنامه نویسی  سراسری  جایزه  سومین  دبیر 
»خندستان« از برگزاری این رویداد در تابستان و پاییز ۱۴۰۰ خبر 

داد.
سراسری  جایزه  دوره  سومین  داشت:  اظهار  امامی  سعید 
نمایشنامه نویسی کمدی »خندستان« به همت تالار هنر وابسته 
و  اصفهان  شهرداری  ورزشی  اجتماعی  فرهنگی  سازمان  به 
حوزه هنری اصفهان، در دو بخش اصلی و جنبی به دریافت آثار 

شرکت کنندگان می پردازد.
ویژه  که  اصلی  بخش  در  شرکت کنندگان  افزود:  وی 
نمایشنامه نویسی است، آثار خود را در دو حوزه نمایشنامه نویسی 
کمدی »تألیفی« و نمایشنامه نویسی کمدی »اقتباسی« ارائه کرده 
و در بخش جنبی نیز که ویژه پژوهش است، اولین جایزه سراسری 
متون پژوهشی کمدی )مقاله، جستار، تجربه نگاری( و اولین جایزه 
سراسری مطالعه چهره شاخص کمدی )یادبود زنده یاد مهدی 

ممیزان( برگزار می شود.
کمدی  نمایشنامه نویسی  سراسری  جایزه  سومین  دبیر 
از  برخورداری  به واسطه  اصفهان  کرد:  تصریح  »خندستان« 
سابقه ای درخشان و ارزشمند در حوزه نمایش کمدی که از قبل 
از دوران هنرنمایی مرحوم ارحام صدر آغاز شده و تا بعد از آن نیز 
ادامه داشته است، در حال حاضر نیز این ظرفیت را دارد که به 
قطب نمایش کمدی کشور تبدیل شود. باید توجه داشت که این 
ظرفیت نه صرفاً در میان هنرمندان اصفهان، بلکه در میان عموم 
مردم نیز رواج دارد و »طنازی« از ویژگی های بارز این مردم است.

امامی ادامه داد: در میان جریان ها و ژانرهای مختلفی که در 
حوزه نمایش در کشور فعالیت دارند، ژانر کمدی در اصفهان سابقه 
بیشتری دارد، تا جایی که می توان از این ظرفیت به عنوان یک 

صنعت خلاق یاد کرد. 
وی در ادامه، از استقبال رضایت بخش مرکز هنرهای نمایشی 
کشور از جایزه خندستان خبر داد و گفت: جایزه خندستان در 
اصفهان با نگاهی حرفه ای به نمایشنامه نویسی کمدی در سطح 
سراسری شروع به فعالیت کرده و با تاکید بر اهمیت نوشتن، 
می تواند بخشی از جریان هنرهای نمایشی را در مسیری رو 
به اعتلا قرار دهد، علاوه بر اینکه اصفهان را به مرکز تولید 
تبدیل کند.  اجرای کمدی  نمایشنامه نویسی و همچنین   هنر 
برگزاری جشنواره نمایش های کمدی در اصفهان بی سابقه نیست، 
چنان که در گذشته چهار دوره از این جشنواره از سوی تالار هنر 
اصفهان برگزار شده است. امامی با اشاره به این موضوع افزود: 
چهار دوره جشنواره نمایش های کمدی در سطح شهر اصفهان 
برگزار شده و اگرچه آثاری از دیگر شهرها نیز در این جشنواره ها 
مورد داوری قرار گرفتند، اما جشنواره به صورت غیر سراسری 
برگزار شد. در این دوره قصد ما بر احیا و تثبیت این جشنواره 
در سطح ملی بود تا به دنبال آن اصفهان را به عنوان قطب هنر 

نمایش کمدی در سطح کشور معرفی کنیم. 
وی درباره روند سراسری شدن جشنواره خندستان تصریح 
کرد: با مرکز هنرهای نمایشی وزارت ارشاد مکاتبه کردیم و با 
توجه به سوابقی که اصفهان از اجرای نمایش های کمدی داشت، 
نهایتاً مجوز اجرای این جشنواره را به صورت ملی اخذ کردیم. 
اکنون فراخوان جشنواره اعلام شده و تا ۱۵ مهرماه فرصت ارسال 

آثار وجود دارد. 

Á معرفی چهره های شاخص کمدی اصفهان
بارز سومین جایزه  از وجوه  مدیر تالار هنر اصفهان یکی 
سراسری نمایشنامه نویسی کمدی »خندستان« را تمرکز بر حوزه 
مطالعه چهره های شاخص کمدی دانست و گفت: این پیشنهاد 
مطرح شد که در صورت احیا و تثبیت جشنواره نمایش های 
کمدی اصفهان، هرسال یک چهره شاخص کمدی معرفی شود 
و زندگینامه، آثار، اندیشه ها و خدمات او محور مطالعه و بررسی 
قرار گیرد. امسال باتوجه به تمرکز جشنواره بر نمایشنامه کمدی، 
شخصیت »مهدی ممیزان« را که بزرگ نمایشنامه نویسی کمدی 
در اصفهان بوده و نگارش آثار ارحام صدر را برعهده داشته، انتخاب 

کردیم.
امامی اظهار داشت: شرکت کنندگان می توانند آثار خود را در 
قالب های مختلف درباره این شخصیت برای ما ارسال کنند و در 
پایان، کلیه آثار و پژوهش ها درباره این شخصیت جمع آوری و به 

منبعی برای پژوهشگران و علاقه مندان تبدیل می شود.
وی ادامه داد: دبیرخانه جشنواره برای بخش اول از جهت تعداد 
اثر ارسالی محدودیت قرار داده، چنان که هر شخص می تواند چهار 
اثر )دو اثر در بخش تألیفی و دو اثر در بخش اقتباسی( ارسال 
کند. البته شرکت در بخش نمایشنامه محدودیت خاصی به لحاظ 
اینکه نمایشنامه چاپ شده باشد یا در جشنواره ای شرکت کرده و 
یا به روی صحنه رفته باشد ندارد و آثار تولیدی نمایشنامه نویسان 
داده شود.  این جشنواره شرکت  به راحتی می تواند در  مختلف 
اثر هم محدودیتی نیست و تنها رعایت  حتی درباره موضوع 

استانداردهای کمدی برای ما اهمیت دارد.
دنبال  به  رویداد  این  در  اینکه  به  توجه  با  کرد:  بیان  وی 
جمع آوری و آرشیوسازی رویدادهای بزرگ در حوزه نمایشنامه 
برای  مرجعی  می خواهیم  و  هستیم  کمدی  پژوهش های  و 
پژوهش ها و آثار نمایشنامه هایی باشیم که به رشد جریان کمدی 
در کشور کمک کند در بخش پژوهش هیچ محدودیتی حتی در 

تعداد آثار ارسالی وجود ندارد.
کتاب یک  قالب  در  برگزیده  آثار  چاپ  و   گردآوری 
یکی از دیگر اقدامات دبیرخانه سومین دوره جایزه نمایشنامه نویسی 
حوزه  در  برگزیده  آثار  شامل  کتابی  تهیه  خندستان،  کمدی 
نمایشنامه و پژوهش است که با عنوان »خندستان« از سوی 
انتشارات سازمان فرهنگی اجتماعی و ورزشی شهرداری اصفهان 

چاپ و منتشر خواهد شد.
سعید امامی با اعلام این خبر افزود: درصددیم پژوهش های 
برگزیده در این رویداد به جز چاپ در کتاب، در برخی مراجع علمی 
کشور و سایت های معتبر مرجع برای پژوهش های علمی منتشر 
شوند که نتایج بیشتری برای پژوهشگران داشته باشد. همچنین در 
تلاش هستیم تا نمایشنامه ها نیز به صورت گسترده تر معرفی شده 

و کارگردان ها بتوانند از این آثار بهره مند شوند.
و  داد  خبر  جشنواره  سایت  شدن  به روز  از  پایان  در  وی 
خاطرنشان کرد: شرکت کنندگان در این جشنواره برای کسب 
اطلاعات بیشتر و ارسال آثار خود به دبیرخانه جشنواره می توانند به 

سایت www.khandestan-isf.ir مراجعه کنند.

در گوشه ای از شهر که خیابان اصلی عریض، فضای سبز 
شهری، نمایشگاه بین المللی، امامزاده، آپارتمان های نسبتا نوساز 
می شود،  شامل  را  کلاسیک  و  حیاط دار  دربست  خانه های  و 
جایی که گذرگاه بیشتر شهروندان و حتی مهمان های خارجی 
به واسطه بازدید از نمایشگاه های بین المللی در اصفهان بوده ، تپه ای 
قد برافراشته که شمار انگشت شماری از شهروندان و متولیان 
اصفهان ارزش آن را می دانند...این تپه باستانی، گذر نسل ها و 
قرن ها را در دل خود تجربه کرده و هزاران سال شاهد ویرانی 
و آبادی اصفهان، با هر جنگ و حکومت نوپا بوده؛ حالا که باید 
بدن خسته و زخمی آن تیمار شود و حضورش آیینه تمام قد تاریخ 
این شهر باشد، مدیران شهری گویا سردرگم هستند و »اداره کل 
میراث فرهنگی و گردشگری از شهرداری و شهرداری از اداره 
میراث انتظار کمک دارد«. دراین بین تیم کاوش گر هم که در 
فواصل زمانی متعدد، هربار گوشه ای از شگفتی های تاریخی این 
»شناسنامه« را کشف کرده اند، با اشتیاقی که رو به ناامیدی دارد، 
منتظر خبری از نهادهای متولی هستند!از آخرین دستاوردهای 
تیم کاوش گر این منطقه، قریب به یک سال گذشته است. این 
فصل از اکتشافات، همزمان با اجرای پروژه لوله کشی آب به سمت 
شرق اصفهان انجام شد و اگر نمی شد، کشفیاتی که سال گذشته 
صفحات رسانه ها را پر و گوش مردم را کر کرده بود، هنوز در دل 
این تپه نهفته بود و فرش پای »بی خانمان ها و کارتن خواب ها بود« 
چنان که الان هم بقایای کشف نشده این اثر، در تپه اشرف مدفون 
است و به گفته سرپرست هیئت باستان شناسی تپه اشرف، »محل 
زندگی شبانه آسیب دیدگان اجتماعی است، به پیست موتورسواری 

و محل اجتماع کارتن خواب ها و افراد مخل جامعه تبدیل شده!«
علیرضا جعفری زند، با ناراحتی بسیار از محقق نشدن وعده های 
هیجانی در این مورد به ایسنا می گوید: قرار بود شهرداری اسپانسر 
کاوش های تپه اشرف شود، اما پا پس کشید و درواقع جریان 
کاوش متوقف شد.او با بیان اینکه »شهرداری در حین کاوش ها 
برای همکاری در بخش شمالی تپه اشرف و رو به خیابان سلمان 
فارسی اعلام آمادگی کرده بود«، ادامه می دهد: قرار بود در مرحله 
اول، شهرداری تپه اشرف را به صورت استاندارد محصور کند و از 

وضعیت نابسامان کنونی بیرون بیاورد، اما این اتفاق نیفتاد.
این باستان شناس از وضعیت رسیدگی به این پروژه ملی، ابراز 
ناراحتی می کند و یادآور می شود: شهرداری همیشه در پروژه های 
و  عمل  پای  وقتی  اما  می دهد  خوش نشان  روی  این چنینی 
بحث های مالی به میان می آید، هیچ اقدامی انجام نمی شود و پا 
پس می کشد. شهرداری می گوید چرا اداره میراث متولی نمی شود 
و اداره میراث می گوید شهرداری »باید« متولی شود چون این 
تپه جزو فضای شهری و بخشی از شهر است و در دل یکی از 

خیابان های بااهمیت اصفهان قرار دارد.
سرپرست هیئت باستان شناسی تپه اشرف خاطرنشان می کند: 
کاوش های این منطقه باستانی از سال ۱۳۸۹ شروع شد و به 
خاطر مشکلات مالی امکان پیگیری مرتب آن وجود نداشت. 
سال گذشته، در فصل هفتم کاوش ها، شرکت آب و فاضلاب 
اصفهان به دلیل پروژه لوله کشی حامی کاوش ها شد اما متأسفانه 
بعد از اتمام پروژه کار کاوش تمام و دستاوردهای ملی شامل 
گورستان اشکانی و کارگاه صنعتی مدفون در زیر خیابان های 

اطراف نیمه کاره رها شد!به گفته او، اداره کل میراث فرهنگی 
استان، حاضر به همکاری هست اما شهرداری هم نباید چشم 
خودش را بر روی پروژه ببندد و تمام وظایف را بر شانه میراث 
فرهنگی بگذارد، به هرروی اصفهان شهری مشهور با پیشینه ای 
بااهمیت در دنیا است و تپه اشرف هم یگانه تپه تاریخی اصفهان 
و شناسنامه گذشته اصفهان در دل فضای شهری است؛ این اثر 
در قلب شهر قرار دارد و در مکان دورافتاده ای نیست، دو طرف 
آن فضای سبز و امکانات شهری ایجادشده اما خودش بی هیچ 

رسیدگی، رهاشده است!
جعفری می افزاید: تپه اشرف ازلحاظ تاریخی و چشم انداز 
شهری برای اصفهان مهم است؛ اگر کاوش های این منطقه 
تکمیل شود، به عنوان یک مرکز توریستی و دیدنی در اصفهان 
مطرح خواهد شد و با نمایش آثار و کشفیات، می تواند بازدیدکننده  

داشته باشد.
Á چشم تپه اشرف، به مدیریت شهری جدید

رضا اخوان، شهردار منطقه چهار اصفهان نیز در گفت وگو با 
ایسنا دراین باره توضیح می دهد: شرایط کنونی تپه اشرف، به لحظه 
سیما و کالبد شهر، در شأن و صلاحیت اصفهان و منطقه چهار 
نیست.او می گوید: به طورکلی حدود هفت هکتار از اراضی خاص 
منطقه چهار بلاتکلیف است و نگاه معنوی به لحاظ میراثی و 
تاریخی به این اراضی حائز اهمیت است، بنابراین رسیدگی به این 
حوزه، ازآنجاکه موضوع تخصصی به نظر می رسد برعهده سازمان 
میراث فرهنگی استان است و معتقدیم به آثار میراثی این شهر باید 

با تمام توان توجه ویژه شود.

 دعوت همگانی اصفهان از کمدی نویسان ایران

مدیر سازمان ادبیات و تاریخ اداره کل حفظ آثار و نشر 
ارزش های دفاع مقدس اصفهان گفت: مهلت ارسال آثار 
ادبی و داستانی در مرحله استانی دهمین دوره جایزه ادبی 
یوسف )داستان های کوتاه دفاع مقدس( ویژه این استان 

۱۵ مهر امسال است.
به گزارش ایرنا مرحله استانی دهمین دوره جایزه ادبی 
یوسف که با همکاری بنیاد حفظ آثار و نشر ارزش های 
دفاع مقدس استان اصفهان، سازمان فرهنگی، اجتماعی 
ادبی  آفرینش های  و ورزشی شهرداری اصفهان، مرکز 
استان  ایثارگران  امور  و  بنیاد شهید  اداره کل  قلمستان، 
برگزار  استان  )عج(  صاحب الزمان  سپاه  و  اصفهان 
بخش  و  نوجوان  بزرگسال،  بخش  شامل سه  می شود، 

ویژه با عنوان داستان شهیدان است.
یوسف علایی در گفت وگو با ایرنا اظهار کرد: فراخوان 
عنوان  با  مقدس  دفاع  داستانی  و  ادبی  جایزه  دهمین 
یوسف و هفتمین جشنواره شعر دفاع مقدس با عنوان 

همیشه های هنوز ۷ اعلام شده است.
وی ادامه داد: نویسندگان و علاقه مندان ارسال آثار با 
مراجعه به پایگاه اینترنتی این جشنواره آثار خود بارگذاری 

کنند.
علایی گفت: داوری این جایزه ادبی در موضوع اصلی 
جشنواره در خصوص دفاع مقدس، مدافعان سلامت و 
مدافعان حرم و همچنین بخش ویژه با عنوان »داستان 

شهیدان« انجام خواهد شد.

مدیر سازمان ادبیات و تاریخ دفاع مقدس اداره کل 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان اصفهان 
اضافه کرد: در بخش اصلی آثار ارسال باید از چهار هزار 

کلمه و در بخش ویژه از سه هزار کلمه بیشتر نباشد.
در  پیش ازاین  نباید  ارسالی  آثار  کرد:  تأکید  وی 

جشنواره یا کتابی به چاپ رسیده باشد.
علایی همچنین با اشاره به اعلام فراخوان جشنواره 
شعر »همیشه های هنوز ۷« گفت: مهلت آثار در مرحله 
از  استان  مقدس  دفاع  شعر  جشنواره  هفتمین  استانی 

طریق درگاه یادشده تا پنجم مهر سال جاری است.
مدیر سازمان ادبیات و تاریخ دفاع مقدس اداره کل 
حفظ آثار و نشر ارزش های دفاع مقدس استان اصفهان 
به  استانی  برگزیده  آثار  نیز  جشنواره  این  در  افزود: 
دبیرخانه بیست و سومین کنگره ملی شعر دفاع مقدس 
ارسال خواهد شد و در مرحله استانی در سه بخش؛ به 
نفرات تا سوم به ترتیب ۱۰، ۷ و ۵ میلیون ریال جایزه 

نقدی تعلق خواهد گرفت.
وی خاطرنشان کرد: ۲ بخش دفاع مقدس و مدافعان 
به عنوان  نوجوان،  و  کودک  و  مقدس  دفاع  و  سلامت 
عمومی  بخش  و  جشنواره  این  تخصصی  بخش های 
آن شامل کلیه مباحث مربوط به دفاع مقدس، مقاومت 

بین المللی جهان اسلام و جنگ نرم است.
وی خاطرنشان کرد: محدودیتی برای ارسال آثار در 

این جشنواره وجود ندارد.

1۵ مهر آخرین مهلت ارسال آثار جایزه ادبی 
یوسف در اصفهان است

پيرو آگهی انحلال درج شده در روزنامه رسمی شماره 2۱707 مورخ۱398/07/02  و به استناد مفاد ماده 2۱۵ و ماده 22۵ قانون تجارت از کليه بستانکاران احتمالی نوبت اول
اشخاص حقيقی و حقوقی که ادعايی عليه شرکت منحله فوق دارند دعوت بعمل می آيد ظرف مدت قانونی از تاريخ انتشار اولين نوبت آگهی به آدرس هيئت تسويه 
شرکت به نشانی: شهرضا ، خيابان بلال ، بين فرعی ۱8 و 20 پلاک 92 به کدپستی 86۱۴66676۱ مراجعه نمايند. اين اطلاعيه در سه نوبت هر يک به فاصله يکماه 

در اصفهان امروز انتشار و اعلام ميدارد که پس از انقضای مدت مذکور هيچگونه ادعايی پذيرفته نخواهد شد و ختم تسويه شرکت اعلام خواهد شد. 
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 نجات شناسنامه باستانی اصفهان 
در گرو توجه مدیریت شهری


